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EDITORIÁL
Vážení čitatelia časopisu Sloven-
ský stolný tenis,

toto vydanie sa vám dostáva do rúk 
na prelome rokov 2024 a 2025, 
čo je ideálny čas na krátku bilan-
ciu uplynulého roka a predstave-
nie plánov na ten nadchádzajúci. 
Rok 2024 bol obdobím, keď sme 
očakávali potvrdenie kvalitných 
výsledkov z predchádzajúceho ob-
dobia. A tieto očakávania sa nám 
aj splnili, najmä vďaka výkonom 
našej seniorskej, ako aj juniorskej reprezentácie, ktoré dosiahli via-
cero historických úspechov.
Súčasťou našich najväčších úspechov sú výsledky ženskej re-
prezentácie. Balážová s Češkou Matelovou sa stali majsterkami 
Európy v štvorhre, pričom to bola prvá zlatá medaila v novodobej 
slovenskej histórii. Kukuľková spolu s Poľkou Bajorovou získali na 
ME v Linzi bronz. Nemôžeme opomenúť ani vynikajúce umiestne-
nie Pišteja s Belgičanom Nuytinckom, ktorí sa dostali do štvrťfinále 
štvorhry mužov.
Na diplomatickej úrovni sme dosiahli úspech aj v rámci Európskej 
stolnotenisovej únie (ETTU), kde sa na kongrese ETTU dostali až 4 
zástupcovia SSTZ do rôznych komisií ETTU, čo je veľký krok vpred 
pre slovenský stolný tenis na medzinárodnej scéne.
V mládežníckej kategórii sme zaznamenali významné úspechy na 
majstrovstvách Európy mládeže, kde si naši juniori vybojovali 2 
medaily – bronz v súťaži družstiev (Arpáš, Goldír, Palušek, Flóro) i 
bronz v štvorhre juniorov zásluhou Arpáša s Maďarom Leiom.
Na OH v Paríži sa opäť predstavil Yang Wang, ktorý sa zúčastnil už 
na svojej tretej olympiáde. Napriek neúspechu ostatných sloven-
ských reprezentantov v kvalifikáciách, slovenský stolný tenis mal 
zastúpenie pod piatimi kruhmi. Viac sa však darilo našim zdravot-
ne znevýhodnením stolným tenistom. Opäť predviedli vynikajúce 
výsledky a zásluhou dua Lovaš - Riapoš získali najcennejšie me-
dailové umiestnenie na paralympijských hrách.
Na turnajoch WTT sme mali tiež viacero výborných výsledkov. 
Pištej, Balážová a Kukuľková potvrdili svoju kvalitu, takisto ako Ar-
páš, Palušek, Illášová, Wiltschková, Habarová a Flóro v mládežníc-
kych kategóriách.
Na domácej scéne v dlhodobých extraligových súťažiach muž-
ské družstvo SK Vydrany obhájilo prvenstvo a získalo svoj deviaty 
majstrovský titul, ženské družstvo STK Devínska Nová Ves získalo 
historický prvý titul.
Úspešný bol aj náš najväčší domáci medzinárodný mládežnícky 
turnaj Satellite Tour 2024, ktorý už na svojom 32. ročníku zazna-
menal rekordnú účasť, keď sa na ňom zúčastnilo takmer 400 
hráčov. Na stupňoch víťazov sa ocitlo aj niekoľko našich mladých 
nádejí.
Okrem športových výkonov sme pokračovali sme aj v rekonštrukcii 
Národného stolnotenisového centra, čo prinieslo ďalšie vylepše-
nia, ako napríklad inštaláciu fotovoltických panelov a klimatizácie, 
čo výrazne zlepšilo podmienky pre tréning aj súťaže.
Rok 2024 bol významne poznamenaný aj založením nového Minis-
terstva športu a cestovného ruchu SR, čo by malo byť významným 
impulzom a veľkou príležitosťou pre slovenský šport. Očakávame, 
že tento krok prinesie lepšie finančné a legislatívne podmienky, 
ktoré sú pre šport potrebné, keďže sa dlhodobo stretávame s pod-
financovaním športu a zložitým legislatívnym prostredím.
Rok 2025 bude pre nás významný aj z historického hľadiska – 
oslávime spolu s Českou asociáciou stolného tenisu 100 rokov 
od vzniku organizovaného stolného tenisu na území Slovenska a v 
Česku. Už teraz prebiehajú prípravy na túto veľkú udalosť, pričom 
súčasťou osláv bude aj organizovanie majstrovstiev Európy do 21 
rokov v Bratislave, kde sa po desiatich rokoch na zimnom štadió-
ne opäť stretnú najväčšie talenty stolného tenisu v tejto vekovej 
kategórii.
Súčasťou osláv bude aj pripravovaný krátky film o histórii stolného 
tenisu, vydanie špeciálnej poštovej známky so symbolikou stolné-
ho tenisu, vydanie knižnej publikácie k storočnici, vydanie pamät-
nej mince a množstvo ďalších podujatí.
Nesmieme však zabudnúť , že rok 2025 bude aj rokom bilancova-
nie výsledkov práce VV SSTZ, keďže v júni sa uskutoční volebná 
konferencia SSTZ, ktorá by mala okrem vyhodnotenia uplynulých 
štyroch rokov a zvolenia nového VV SSTZ určiť aj smerovanie a 
plány rozvoja stolného tenisu na ďalšie štvorročné obdobie.
Keďže je toto posledné číslo časopisu v roku 2024, rád by som 
sa poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na rozvoji slovenského 
stolného tenisu. Bez vášho úsilia by tieto úspechy neboli možné. 
Verím, že aj v roku 2025 sa nám podarí dosiahnuť ešte viac, že bu-
deme spoločne trénovať, súťažiť a naďalej šíriť slávu slovenského 
stolného tenisu. Prajeme vám pevné zdravie, úspechy v osobnom i 
profesionálnom živote a veľa šťastia na športovom poli.

Anton Hamran, predseda SSTZ
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Foto na prednej strane obálky (zľava): Barbora Balážová, reprezentačný tré-
ner žien SR Jaromír Truksa a Tatiana Kukuľková s medailami a trofejou po 
úspechoch na ME v Linzi.       •foto: Daniel Kinc

4  ROZHOVOR
 Z náhodného spojenia až na európsky trón
 Rozhovor s Barborou Balážovou a Hanou Matelovou
6  ME JEDNOTLIVCOV
 Zlatá Balážová, bronzová Kukuľková
11  KONGRES ETTU
 Štyria Slováci v komisiách ETTU
12  MS MLÁDEŽE
 V Helsingborgu blízko k medaile, chýbal jediný bod
13  EURÓPSKY TURNAJ TOP 10 MLÁDEŽE
 Arpáš na Top 10 siedmy, Kokavec desiaty
14  ME SLUCHOVO ZNEVÝHODNENÝCH
 Víťazný hetrik Novotnej, štyri tituly pre Slovensko
16  WTT YOUTH CONTENDER SENEC
 Arpáš siahal v Senci na prvenstvo do 17 rokov
18  MEDZINÁRODNÉ TURNAJE
 Štyrikrát semifinále, Balážová aj na WTT Finals
19  SSTZ
 Joola partnerom SSTZ na ME do 21 rokov i na ďalšie obdobie
20  MEDZINÁRODNÉ TURNAJE MLÁDEŽE
 Triumf družstva kadetiek v Plzni, L. A. Guassardo v Buenos Aires do finále
21 EURÓPSKE POHÁROVÉ SÚŤAŽE
 Vyhne do osemfinále Európskeho pohára, Čadca na Grand Final   
 Europe Trophy
22  EXTRALIGA/REBRÍČKY
 Zatiaľ suverénne Vyhne, extraliga bez Nižnej a Vranova, Na čele obhajca   
 titulu
 Wang zostal na 1. mieste slovenského rebríčka, Kukuľková sa vrátila na   
 líderskú pozíciu
23  SSTZ/SUPERLIGA
 Predstavitelia Gifu na SSTZ, Superliga vyvrcholí v Bratislave turnajmi Final 4
24  ROZHODCOVIA
 Argentínske tango s raketou v ruke, Rozhodcovská stolička
25  VETERÁNI, PARASTOLNÝ TENIS
 V Bratislave vyvrcholili boje o tituly veteránskych majstrov, Pripravované   
 zmeny v parastolnom tenise od januára 2025
26 SLOVENSKÝ POHÁR, PARTE
 Štvrtýkrát víťazom Alexander Valuch
27 STOLNOTENISOVÉ KLUBY
 STK Devínska Nová Ves
28 METODIKA
 Etický kódex trénera v stolnom tenise
29 JUBILANTI
30 STOLNOTENISOVÉ NÁDEJE
 Simona Ďurišová a Šimon Košický
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Pamätáte si, ako sa zrodila vaša spolupráca? Kto bol jej iniciá-
torom?
H. M.: „Náš prvý veľký turnaj boli ME 2012 v Herningu. Myslím si, že 
to bola obojstranná záležitosť. Moje staršie reprezentačné spoluhráč-
ky mali deblové partnerky. Na Slovensku bola Ódorová, ktorá nehrala 
štvorhru. Vekovo sme boli s Baškou takmer rovesníčky, hoci ja som o 
dva roky staršia. Musím však povedať, že na rozdiel od nej som nebo-
la ako kadetka a juniorka až taká dobrá hráčka ako ona.“

B. B.: „Poznali sme sa, hoci predtým sme nikdy spolu na mládežníckej 
úrovni nehrali. Ja som tam hrávala štvorhry s  Ukrajinkou Pesockou a 
Nemkou Winterovou.“

Bol pre vás úspech v Linzi impulzom a motiváciou na pokračovanie 
kariéry? Bolo by to inak, keby to teraz na ME nevyšlo?
H. M.: „Ja som sa rozhodla na základe svojich osobných vecí, že si 
kariéru ešte predĺžim, a to bez ohľadu na to, či by sme vypadli v 1. kole 
alebo vyhrali šampionát.“

Čo bol podľa vás najkrízovejší moment na ceste za titulom majste-
riek Európy?
H. M.: „Veľmi náročné bolo 1. kolo, hoci to tak nevyzeralo. Čakali nás 
totiž kvalitné francúzske súperky rozohrané z kvalifikácie. Navyše, pre 
mňa to bol úplne prvý duel na týchto ME. Zapotili sme sa aj v semifiná-
le pri štyroch mečbaloch súperiek. Tam stálo pri nás aj šťastie. Každý 
duel bol však svojím spôsobom náročný. Vo štvrťfinále sme zase mali 
v hlavách zisk vytúženej medaily.“

Prežívali ste po premenení mečbalu vo finále najväčšiu stolnoteni-
sovú radosť v doterajšej kariére?
B. B.: „Určite to radím k najkrajším momentom, ku ktorým patrí aj 
účasť na mojich prvých OH v Riu de Janeiro 2016. Obzvlášť, keďže 
išlo o zdieľanú radosť. Mali sme super ohlasy aj od ľudí, s ktorými 
bežne nie sme v kontakte. Väčšina nám priala víťazstvo. Mali sme z 
neho obrovskú radosť.“

H. M.: „V Linzi sme mali aj rodinných príslušníkov, za mňa jeden z 
najväčších športových zážitkov, ktorý umocnila prítomnosť rodiny.“

Ako veľmi zaťažovali vašu myseľ myšlienky na štyri predchádzajú-
ce štvrťfinálové účasti - trikrát na ME a raz na MS?
B. B.: „Pred štvrťfinále som mala obrovské nervy, ale Hanka ma podr-
žala. Bol to najdôležitejší zápas a tzv. medailový. Naše švédske súper-
ky zdolali kolo predtým Kaufmannovú a Mittelhamovú. Mňa osobne to 
potešilo. My sme s Nemkami totiž párkrát prehrali. Bola som rada, že 
to takto vyšlo.“

H. M.: „Zo mňa to opadlo, keď Baške nevyšiel prvý servis, potom za-
servovala dobre a ja som to trafila. Vedela som, že keď udržíme túto 
úroveň, tak to dáme. Ale aj deň predtým sme mali spoločne pocit, že 
tentoraz to štvrťfinále zvládneme.“

Je pre vás momentálne najväčším lákadlom medaila z MS?
B. B.: „Teraz máme pred sebou minimálne jeden svetový šampionát, 
to je náš cieľ. Chceli by sme medailu, ale nie tak, aby sa na to tlačilo. 
Naposledy sme boli na MS vo štvrťfinále, v ktorom sme viedli 2:1 na 
sety, ale napokon sa ukázalo, že cenný kov bol ďaleko. V šestnástke 
sme pritom otáčali z 0:1 a 1:7, čiže to bol malý zázrak, že sme mali 
akoby medailu na dosah.“

H. M.: „Výsledky sme mali dobré aj v minulosti, ale nikdy predtým nám 
to ´necinklo´. Možno, keby sme nejakú medailu získali v minulosti, 
tak teraz by sme nemali titul.“

Hrávate spolu 13 rokov, dá sa povedať, že už sa za stolom poznáte 
takpovediac naslepo?
H. M.: „Určite je tam určitá zohratosť, máme aj signály. Naposledy pro-
ti Japonkám vo Fukuoke to však nevyzeralo, že môžeme hrať naslepo, 
lebo som chodila na opačnú stranu, aj keď treba povedať, že súperky 
boli na inej úrovni. Boli nad naše sily.“

B. B.: „Ja len dodám, že mňa u nás už asi nič nezaskočí.“

Myslíte si, že ste sa takpovediac našli a ste ideálny deblový pár?
B. B.: „Asi áno, veď sme majsterky Európy. Uhrali sme spolu viac dob-
rý výsledkov, takže zrejme máme deblové kvality a určite si herne se-
díme. Celkom dobre sa dopĺňame.“

H. M.: „Viem, že potrebujem hrať štvorhru s ľavákom a pri tejto kombi-
nácii môžem viac hrať forhendom.“

Kto je šéf dvojice? Máte nejako rozdelené úlohy? 
B. B.: „Závisí to od toho, v akom som rozpoložení. Keď v dobrom a cí-
tim sa v pohode, tak som direktívnejšia. Keď sa necítim isto, tak vie aj 
Hanka potiahnuť. Ale aj diskutujeme. Ja som väčšia trémistka. Vtedy 
je Hanka ten stabilný bod, pri ktorom sa viem upokojiť. Ona je racio-
nálnejšia, ja emotívnejšia. Keď treba, vieme aj zažartovať. Myslím si, 
že sme v správnej rovnováhe.“

H. M.: „V jednotlivých situáciách sa riadime podľa aktuálnych pocitov, 
prípadne podľa toho, aký je stav, proti komu hráme. Je pravda, že keď 
sa nám nedarí, tak som to ja, kto vie viac vyburcovať. Ja tiež dokážem 
byť nervózna a takpovediac stuhnúť.“

Slovenka Barbora Balážová s Češkou Hanou Matelovou sú stálice na stolnotenisovej scéne, ktoré už vyše desaťročie hrávajú spolu štvorhru. 
Prvého medailového úspechu sa vrcholných šampionátoch sa dočkali až vtedy, keď hrozilo, že to bude ich posledné spoločné vystúpenie. Pri 
príležitosti ich triumfu na ME v rakúskom Linzi, po ktorom sa Balážová môže hrdiť, že po kategórii kadetiek a junioriek je deblovou kontinentál-
nou šampiónkou už aj medzi ženami, sme s nimi spravili tento dvojrozhovor.

Z NÁHODNÉHO SPOJENIA AŽ NA EURÓPSKY TRÓN
Barbora Balážová a Hana Matelová v Linzi ešte nepovedali posledné slovo

Česko-slovenská spolupráca funguje už 13 rokov.

Hanka Matelová a Barbora Balážová s vlajkami svojich krajín pri nástu-
pe na medailový ceremoniál.



Tam sme prehrali vo štvrťfinále, ale hrali sme dobre, takže sme po-
kračovali.“

Máte prehľad, či ste v súčasnosti najdlhšie pôsobiaci pár v stolno-
tenisovom svete?
H. M.: „Myslím si, že momentálne asi áno.“

B. B.: „Aj japonské obranárky Hašimotová so Satovou hrávajú spolu 
pekne dlho, aspoň 7 - 8 rokov.“

Aký je recept na dobre zohratú a fungujúcu dvojicu vo štvorhre? Je 
dôležité, aby spoluhráči vo štvorhre či mixe boli aj dobrí kamaráti?
H. M.: „Kto to myslí so štvorhrou vážne, tak ju musí aj trénovať. Nie je 
to iba o počte absolvovaných duelov. Treba si nacvičiť signály a rôz-
ne situácie. Je to o tréningu a dopĺňania osobností i herných štýlov. 
Tie tiež musia k sebe sedieť. Ja si musím so spoluhráčkou sadnúť aj 
ľudsky. Nie každý to tak má.“

B. B.: „Je pravda, že top páry majú odtrénovaných množstvo spoloč-
ných hodín. Ja si v prvom rade musím rozumieť s osobou, s ktorou 
hrám, a zároveň vedieť, že sa môžem na ňu spoľahnúť. Hanka je jed-
nou z mojich najlepších kamarátok. V kadetkách a juniorkách som 
nemala po svojom boku tak blízku osobu, hrať spolu nás baví.“

Určite máte za sebou aj viacero vzájomných súbojov vo dvojhre, 
ako beriete tie konfrontácie a akú máte v nich bilanciu?
H. M.: „Myslím si, že je vyrovnaná. Raz vyhrá jedna, potom druhá. Ab-
solvovali sme vzájomné súboje v ligách či na turnaji v Dauhe. Až tak 
často sa však na medzinárodnej scéne zase nestretávame. Naposle-
dy som uspela ja vlani na ME družstiev. Nie sú to príjemné súboje, ale 
na druhej strane každá z nás chce vyhrať. Rozdáme si to v súboji na 
stole a potom sme opäť kamarátky. Mne bolo niekedy doslova hlúpe 
vyhrať. Prehra mrzí s každým, ale na druhej strane je to šport, chlieb 
nebude lacnejší.“

B. B.: „Sme v profesionálnom športe, jeden musí vyhrať. Po prehre je 
človek päť minút nahnevaný na seba. Mala som s tým problém, keď 
sme proti sebe hrali. Dávala som viac do popredia emóciu, mala som 
zmiešané pocity. Našťastie sme sa nestretli v takých významných du-
eloch o medailu na ME či MS. Na druhej strane, keby to tak bolo, tak 
by jedna z nás mala medailu.“

Dokedy chcete hrávať a plánujete zostať pôsobiť v stolnom tenise?
H. M.: „Môj plán je zatiaľ do ME 2025, ale môže sa to zmeniť. Ab-
solvovať štyri či päť ciest do Ázie ročne na turnaje WTT je náročné 
pre telo i hlavu. Nechcem povedať, že by som nechcela pracovať v 
stolnom tenise. Vždy to bol pre mňa šport číslo jeden, ale nevidím sa 
v pozícii trénerky. Nebavilo by ma to a podľa mňa by mi to ani nešlo, 

hoci stolný tenis milujem. Skôr si viem 
predstaviť manažérsku pozíciu, ale 
máme rodinný biznis, kam sa pokúsim 
začleniť. Je to obrovská výzva.“

B. B.: „Záleží na tom, ako bude na tom 
moje telo. Stále ma niečo trápi, ale 
zase to nie je nič také vážne. Nechcem 
sa ešte pozerať tak ďaleko. Mám 32 
rokov a pred nami ďalší olympijský 
cyklus. Keby sa nám podarilo dostať 
na OH s družstvom, rada by som bola 
toho súčasťou, ale je to ešte vzdia-
lená budúcnosť. Plánujem odohrať 
menej turnajov, čo sa odzrkadlí aj na 
rebríčku. Skôr si dám záležať, aby som 
bola fit a väčšie ciele si dám na MS 
a ME družstiev. Chcem sa viac veno-
vať tréningu. Pokiaľ ide o obdobie po 
hráčskej kariére, tak sa vidím ako tré-
nerka (má ukončené bakalárske štú-
dium na FTVŠ, pozn). Viem si to pred-
staviť a mňa by to zrejme bavilo. Cítim, 
že by som chcela niečo odovzdať ďal-
šej generácii. Zažila som toho veľa a 
myslím si, že mám nábeh byť dobrá 
trénerka. Hrať chcem dovtedy, kým 
budem patriť do reprezentácie. Skon-
čím, keď ma baby z nej vytlačia.“

Ľuboš Bogdányi
•foto: Daniel Kinc, SSTZ
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Čo si najviac vážite jedna na druhej?
H. M.: „Najmä to, že sme dobré kamarátky a vždy je tu pre mňa.“

B. B.: „Presne tak, súhlasím. V prvom rade sme kamarátky. Viem, že 
keď jej hocikedy zavolám, je tu pre mňa. A to platí aj opačne. My sme 
ešte asi nikdy nepohádali pre zápas.“

Čo považujete najväčšiu prednosť, ktorú vaša spoluhráčka prináša 
do tejto dvojice?
B. B.: „Hankinu rozvážnosť - chladnú hlavu. Najmä za ostatné dva roky 
sa to tak rozvinulo. Nemá strach niečo zahrať, zobrať to na seba. Ja 
mám za sebou náročný rok, chýbalo mi sebavedomie. Podržala ma, 
pomohla mi ho získať. Ona je v zápasoch pozitívnejšia, dokáže nás 
vytiahnuť aj z negatívnej situácie.“

H. M.: „Baška je zabijačka. Ja skôr držím lopty na stole, jej ich pripra-
vujem a ona ich zabíja. I keď na ME mi to až tak neprišlo. Tam to bolo 
skôr naopak.“

Ste v kontakte aj mimo stolnotenisového diania, stretávate sa vý-
lučne za stolom počas tréningov či zápasov?
H. M.: „Často trávime čas na turnajoch. Teraz sme zostali spolu aj 
po WTT Finals vo Fukuoke a cestovali sme. Máme rytmus, ktorý nám 
vyhovuje. Vieme sa prispôsobiť, čo si niekde pozrieť, čo nakúpiť, aby 
boli obe strany spokojné. Často chodíme spolu na kávu.“

B. B.: „V Düsseldorfe sme spolu aj bývali. Bavíme sa aj mimo stolného 
tenisu, máme to v rovnováhe. Ani jednej 
z nás neprekáža sa prispôsobiť, robíme 
rovnocenné veci.“

Mali ste aj chvíle, ktoré by sa dali na-
zvať ponorkovou chorobou?
B. B.: „Z hľadiska medziľudských vzťa-
hov sme neboli na tom tak, že by sme sa 
nechceli vidieť.“

H. M.: „Kríza nebola. Už nebývame spolu 
na izbe, takže si od seba aj odpočinie-
me.“

Kedy ste zvažovali o prípadnom ukon-
čení deblovej spolupráce a čo tento 
rozchod odvrátilo?
B. B.: „Pred pandémiou koronavírusu to 
vyzeralo, že to bude náš posledný turnaj. 
Našťastie, sa to zásluhou koronoavíruso-
vého obdobia odložilo. Keby nenastala 
pauza počas COVID-19, určite by sme 
si dali nejakú prestávku. Následne sme 
znovu začali spolu hrať. Chýbala tomu 
šťava a vyzeralo to, že sa na to vykaš-
leme. Objavili sa úvahy o rozdelení, ale 
nikto nemal gule na to, aby sa to stalo 
realitou. Posledný rok hráme stabilne 
dobre a zdolávali sme dobré páry.“

H. M.: „Myslím si, že to bolo pri ME 2022 
v Mníchove, keď prišli tréneri Nedoma a 
Truksa s tým, že je to posledná šanca. 

ROZHOVOR

Deblové majsterky Európy neskrývali svoju radosť.

Strojcovia zlatého úspechu na ME v Linzi (zľava): Tréner Jaromír Truk-
sa, Barbora Balážová, Hana Matelová a trénerka Renata Štrbíková.
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Majstrovstvá Európy v individuálnych a párových disciplínach už tretíkrát za sebou priniesli Slovensku medailovú radosť. Po 
Varšave i Mníchove si dokázali slovenskí reprezentanti vybojovať cenný kov aj na kontinentálnom šampionáte v Linzi (15. - 
20. 10. 2024). Tentoraz nie v mixe a nie jednu, ale vo štvorhre žien a rovno dve. Prvýkrát v histórii sme sa v ére samostatnosti 
dočkali najcennejšieho kovu z ME v seniorskej kategórii. Európskou šampiónkou sa stala Barbora Balážová, bronzovou 
medailistkou bola Tatiana Kukuľková. Okrem toho sme si pripísali jednu štvrťfinálovú a štyri osemfinálové účasti.

ZLATÁ BALÁŽOVÁ, BRONZOVÁ KUKUĽKOVÁ

telová si vo štvrťfinále poradili so Švéd-
kami Christinou Källbergovou a Lindou 
Bergströmovou 3:0 na sety. V druhom sete 
ustáli situáciu s dotiahnutím sa súperiek a 
v treťom sete odvrátili za stavu 9:10 setbal 
protivníčok a už nepripustili zdramatizova-
nie duelu. 
„Musím povedať, že som bola extrémne 
nervózna, ale herne som sa cítila dob-
re. Som neskutočne rada, že nám to ko-
nečne vyšlo. Bol to zlomový duel. Išli sme 
do toho s tým, že to už po predchádzaj-
úcich štvrťfinálových účastiach konečne 
zvládneme. Deň predtým sme mali pocit, 
že by to mohlo vyjsť. V treťom sete sme 
obe trochu zatuhli, ale dobré bolo, že 
sme sa dokázali vzájomne potiahnuť,“ 
povedala Balážová, ktorá s Matelovou tvorí 
deblový pár 13 rokov. Na ME mali premiéru 
v roku 2012 v dánskom Herningu. 
Kukuľková a Bajorová vyradili maďarsko-
luxemburské duo Georgina Pótová, Sarah 
De Nutteová 3:0, keď súperkám - viacná-
sobným medailistkám z ME či MS - veľa 
nedovolili.
„Dievčatá to zvládli skvele. Kukuľková s 
Bajorovou mali dobrý žreb, ale tento duel 
vôbec nebol jednoduchý, ale zase si so 
súperkami poradili bez straty setu. Hrali 
koncentrovane všetky lopty. To platí aj o 
Balážovej s Matelovou,“ poznamenal re-
prezentačný tréner žien SR Jaromír Truk-
sa.

Slovenský súboj o finále
Opäť prišla na rad konfrontácia Sloveniek, 
ktorá však zároveň znamenala, že určite 
budeme mať zastúpenie vo finále. V semi-

postúpili dva páry. Balážová s Matelovou 
zvíťazili v osemfinále nad Charlotte Careyo-
vou s Annou Hurseyovou z Walesu 3:0 a 
Kukuľková s Bajorovou tiež jasne pokorili 
Labošovú s Wegrzynovou 3:0.
Vzápätí prišli na rad súboje, ktoré rozhodli 
o medailistkách. Našťastie, Slovenky ich 
zvládli a mohli sa tešiť z istoty cenných ko-
vov.
Oba páry so slovenským zastúpením potvr-

dili svoje nasadenie. Duo Balážová - Ma-

Potvrdené papierové predpoklady
Slováci odchádzali do rakúskeho dejiska s 
cieľom postarať sa nejaký dobrý výsledok. 
Predĺženie medailovej série z predchádzaj-
úcich dvoch kontinentálnych šampionátov 
by bol podľa ich slov skvelý výsledok. Na-
pokon ambície splnili až nadmieru, keď v 
TipsArene Linz boli v hre prakticky až do 
konca súťažného diania na 38. ME.
Už nasadenie radilo dva zo štyroch párov 

so slovenským zastúpením medzi favoritov 
na najvyššie priečky. Barbora Balážová 
- Hana Matelová boli nasadené ako číslo 
dva, Tatiana Kukuľková - Natalia Bajorová 
ako číslo tri. Svoje nasadenia prienikom 
do bojov o medaily aj potvrdili. A to suve-
rénnym spôsobom, keď až do semifinále 
nestratili ani set.
Balážová s Češkou Matelovou pritom žreb 
postavil na úvod do cesty silný francúzsky 
pár Charlotte Lutzová, Jüan Ťia-nan, ale 
nedali mu šancu - 3:0. „Ťažšie som rozdý-
chavala výsledok žrebu, keďže sme do-
stali nepríjemné Francúzky. Som veľmi 
rada, že sme to zvládli a najmä v treťom 
sete, kde sa to už trochu lámalo. Ony sa 
vracali do toho a ja som trochu znervóz-
nela. Myslím si, že sme boli skutočne lep-
šie,“ skonštatovala Balážová.
Cez 1. kolo jasne prešli aj Kukuľková s 
Poľkou Bajorovou a Ema Labošová s Ka-
tarzynou Wegrzynovou z Poľska. Iba kva-
lifikantky Nikoleta Puchovanová s Karoline 
Mischekovou sa lúčili po prehre s neskor-
šími francúzskymi štvrťfinalistkami Ninou 
Guo Zheng a Leanou Hochartovou (0:3). 
Do štvrťfinále deblovej súťaže žien potom 

Najúspešnejšie majstrovstvá Európy jednotlivcov pre Slovensko

Šampionát v Linzi zastihol slovensko-české duo v dobrej forme.

Tatiana Kukuľková s Nataliou Bajorovou dosiahli pri svojej premiére na ME medailový úspech.
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nadette Szőcsová odvážny, oduševnený a 
najmä kvalitný výkon. V úvodnom dejstve 
hneď odskočili na 9:4 a získali ho výsled-
kom 11:7. V druhom viedli 2:0, prehrávali 
2:5 a znížili na 4:5, ale tentoraz na súperky 
nestačili (7:11). V treťom sete im vyšiel za-
čiatok - 3:1 a 6:2. Favoritky sa však zo 6:9 
dotiahli na 9:9. Našťastie, koncovka patrila 

nášmu páru, ktorý si nádejne rozohral aj 
štvrtú časť. Za stavu 6:3 to vyzeralo opti-
misticky, ale Polcanovová so Szőcsovou v 
ďalšom priebehu prehrali už len jednu lop-
tičku. Prišlo na rad rozhodujúce dejstvo, v 
ktorom Balážová s Matelovou svoje súperky 
jasne prevýšili - najmä do stavu 8:2. Nieke-
dy im pomohlo aj šťastie, ale to praje odváž-
nym. Zníženie na 6:8 prinieslo zneistenie, 
ale len na chvíľu, lebo zvyšok už bol opäť v 
réžii slovensko-českého dua, ktoré napriek 
úvahám o konci deblového partnerstva 
(Matelová zvažovala koniec kariéry) budú 
ešte minimálne rok pokračovať.
„Neskutočný pocit. Veľmi sa teším, že 

víťazkami. Dúfam, že takto úspešne si bu-
deme počínať aj na ďalších podujatiach. 
Úspech Bašky Balážovej je určite inšpirá-
ciou. Neboli sme od neho ďaleko, takže 
nám to dáva nádej do budúcnosti,“ vyja-
drila sa odchovankyňa trnavského stolného 
tenisu k premiérovému vystúpeniu po boku 
Bajorovej na ME.

Zlatý koniec
A to slovensko-česká dvojica ešte nepove-
dala posledné slovo. To najlepšie si necha-
la na koniec. Vo finále štvorhry žien zvíťazili 
nasadené dvojky nad obhajkyňami titulu 
spred dvoch rokov z nemeckého Mníchova 
a nasadenými sedmičkami, a tak ich prvá 
spoločná medaila z vrcholných šampioná-
tov má najcennejšiu hodnotu.
Po semifinálovej dráme ponúkli Balážová s 
Matelovou ďalšie napínavé predstavenie a 
opäť s víťazným koncom, hoci tentoraz sa 
od začiatku vyvíjalo v ich prospech.
V TipsArene Linz predviedli proti rakúsko-
rumunskému páru Sofia Polcanovová, Ber-

finále predviedli aktérky duel so zápletkou, 
ktorej vyústením bol obrat. Prvé tri sety sa 
zdalo, že Kukuľková s Bajorovou smerujú 
do finále. Prvé dva sety uhrali s prehľa-
dom a v treťom bolo 3:1. Potom odvrátili 
jeden setbal súperiek, ale ich dva mečbaly 
(11:10, 12:11) zostali nevyužité. Balážová 
s Matelovou sa chopili šance, získali toto 
dejstvo (14:12) a v ďalšom (11:5) si vynútili 
rozhodujúci set. V ňom sa najskôr viac dari-
lo slovensko-českému páru, ale slovensko-
poľské duo otočilo zo 7:9 na 10:9 a vzápätí 
viedlo 11:10, ale ani tretí a štvrtý mečbal v 
poradí nevyužilo. Balážová s Matelovou na-
pokon trojbodovou šnúrou (13:11) rozhodli 
o výhre 3:2.
Jaromír Truksa vzájomný súboj svojich zve-
reniek v semifinále mohol potom sledovať 
bez stresu. „Chcel som, aby to bol pek-
ný stolný tenis a vyrovnaný duel. Baša s 
Hankou v minulosti viackrát zvládli takýto 
obrat. Bolo to herne dobré i pozerateľné. 
Sčasti zohralo rolu aj šťastie, ale vyhrať 
mohol iba jeden pár. Možno si to ten skú-
senejší pár zaslúžil,“ uviedol Truksa.
„Už sme proti sebe hrali viackrát. Veľmi 
dobre sa navzájom poznáme. V prvých 
dvoch setoch hrali ony skvele takticky. 
My sme nevedeli nájsť náš rytmus a robili 
sme veľa ľahkých chýb. Nevzdávali sme 
sa však, snažili sme sa zachovať pokoj, 
hoci súperky sa prepracovali k mečba-
lom,“ vyjadrila sa pre web ETTU Balážová, 
ktorá s Matelovou predviedla rovnaký obrat 
proti Kukuľkovej s Bajorovou aj koncom 
minulého roka na turnaj WTT Feeder v ne-
meckom Düsseldorfe.
Kukuľková napriek úspechu v podobe me-
daily neskrývala smútok, keďže od finále 
ich štyrikrát delila jedna loptička. „Určite by 
som brala bronz pred šampionátom. Ve-
deli sme, že napriek vedeniu 2:0 to bude 
ťažké. Už sme s nimi raz boli v takejto si-
tuácii a prehrali sme. Keď sme mali teraz 
mečbaly na 3:0, tak som si vravela, že mi 
to možno fakt dokážeme. Keď súperky 
znížili na 1:2, tak začali hrať lepšie, čo 
platilo pre oba zostávajúce sety. Bol to 
vyrovnaný súboj, bolo vidieť, že sa na-
vzájom poznáme. Som však rada, že keď 
sme už prehrali, tak to bolo s celkovými 

Barbora Balážová s Hanou Matelovou počas finálového súboja s obhajkyňami titulu Sofiou Polcanovovou (vpravo) a Bernadette Szőcsovou.

Radosť nových majsteriek Európy po premenení mečbalu vo finále.

pokračovanie na 8. strane
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stantinos Angelakis (3:0). Pištej s Nuytin-
com potom v boji o miesto v semifinále čelili 
najväčším favoritom. Francúzskej súrode-
neckej dvojici Alexis Lebrun, Félix Lebrun, 
ktorej patrila pozícia nasadených jednotiek 
a s prehľadom získala zlato, podľahli jedno-
značne 0:3.
„Lebrunovci za stolom dominovali. Ťažko 
bolo niečo na nich vymyslieť, hoci Ľubo s 
Cédricom skúšali všetko. Proti takej kva-
lite nemôžete robiť chyby, ale keďže mu-
síte riskovať, tak tie prídu. Francúzi boli 
stále vo vedení, o to viac to mali naši ná-
ročnejšie. Možno, keby sa chytili v úvode 
a vyhrávali, tak to mohlo byť trochu iné, 
ale inak favoriti svojím výkonom nepripus-
tili žiadne pochybnosti o tom, že postúpia 
do semifinále,“ poznamenal reprezentač-
ný kouč mužov SR Peter Šereda.
Postupom medzi osem najlepších párov 
štvorhry mužov však Pištej s Nuytinckom 
potvrdili svoje nasadenie ako sedmičky 
´pavúka´.
„Vo štvorhre sme začali rozpačito a bolo 
vidno, že nie sme zohratí. Postupne sme 
našli nejaké stereotypy, ktoré vyhovovali 
nám obom a relatívne s prehľadom sme 

po semifinálovej extrémnej dráme sme 
to dotiahli k celkovému triumfu. Myslím 
si, že sme boli vo finále lepšie. V ňom 
sme podali najlepší výkon a navyše proti 
súperkám, ktoré sú momentálne dve naj-
lepšie singlistky, majú bohaté skúsenosti 
z takýchto duelov a navyše vo štvorhre 
obhajovali titul,“ podelila sa o prvé poci-
ty 32-ročná Topoľčianka, ktorá je prvou 
seniorskou slovenskou stolnotenisovou 
majsterkou Európy v ére samostatnosti.
Pred Linzom boli s Matelovou štyrikrát vo 
štvrťfinále na šampionátoch (3x ME a 1x 
MS), ale medailovej odmeny - a hneď naj-
cennejšej - sa dočkali až teraz. „Čakanie 
na medailu bolo dlhé. Som rada, že po ka-
detkách, juniorkách sa mi teraz podarilo 
získať deblové zlato aj v kategórii žien,“ 
priznala Balážová.
Tá si vybojovala už štvrtú medailu z ME po 
troch v mixe s Ľubomírom Pištejom (1 - 2 
- 1). Slovensko ich má na konte celkovo 
šesť, keď bronz vo štvorhre žien získala v 
Linzi Tatiana Kukuľková po boku Natalie 
Bajorovej z Poľska a do medailovej zbierky 

patrí aj bronz súčasného reprezentačného 
kouča Jaromíra Truksu s Valentinou Popo-
vovou v miešanej štvorhre na šampionáte v 
Birminghame 1994.
„Baša s Hankou ukázali, že hrajú spolu 13 
rokov. Teraz to prvýkrát pretavili do medai-
ly a hneď zlatej. Myslím si, že zaslúžene. 
Vôbec nemali jednoduchý žreb, prežili 
klinickú smrť proti Kukuľkovej s Bajoro-
vou. Vo finále sme zvolili dobrú taktiku. 
Dievčatá dobre servovali, hrali odvážne. 
Všetko zafungovalo tak, ako malo byť a 
dopadlo to úžasne. Zaslúžené víťazstvo,“ 
vyjadril sa reprezentačný kouč J. Truksa.

Tretiu medailovú nádej 
zmarili šampióni

Vo štvorhre mužov sa Ľubomír Pištej pr-
výkrát dal dokopy s belgickým ľavákom 
Cédricom Nuytincom a spolu to dotiahli až 
do boja o medailu. Predtým prekonali dve 
prekážky vrátane tej v osemfinále v podobe 
slovensko-gréckého dua Wang Yang - Kon-

Šťastné chvíle spolu s trénermi Jaromírom Truksom a Renatou Štrbíkovou.

Reprezentačný tréner Jaromír Truksa so svojimi zverenkami po návrate na Slovensko s me-
dailami a trofejou.

V Linzi sa prvýkrát na ME predstavili spolu v mixe Tatiana Kukuľková s Ľubomírom Pištejom.
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však herne vyhovuje. Bojoval, možno po-
treboval kúsok šťastia. Keby niektorý zo 
setov v úvode skončil v jeho prospech, 
mohlo to byť inak. Wang mal problém 
s vynikajúcim servisom a prvou loptou 
súpera. Keď sa dostal do výmen, už to 
bolo vyrovnané. Qiu Dang však potvrdil, 
že to na obranárov vie a mal to pod kon-
trolou, hoci náš reprezentant skúšal na 
neho všetko. V úvodnom sete síce Dang 
na chvíľu stratil koncentráciu a umož-
nil Wangovi sa dotiahnuť, ale celkovo to 
zvládol s prehľadom,“ skonštatoval Peter 
Šereda.
Duda to napokon dotiahol až do finále, o to 
väčšia škoda, že to prešovskému rodákovi 
proti nemu tesne nevyšlo.
„V prvom rade som veľmi šťastný, že aj 
vďaka nášmu kinezioterapeutovi mi moje 
telo dovolilo hrať na takej úrovni, ktorá je 
hodná môjho mena a statusu. Nepociťo-
val som žiadne obmedzenia v pohybe a 
mohol som sa sústrediť na veci týkajúce 
sa priamo hry, čo je veľmi pozitívna zme-
na oproti poslednému obdobiu. Vo dvoj-
hre mi žreb prial, skupinou som prešiel 
bez straty setu. Následne v medzikvali-
fikácii ma zaskočil Švajčiar Hardmeier, 
ktorého som napokon zdolal až 11:9 v 
piatom sete. S Habesohnom v prvom 
kole to nebol nejaký extra výkon, svojimi 
chybami mi pomohol, ale celkovo som to 
zvládol výborne a išiel som ďalej. V zá-
pase s Dudom to bolo v každom sete o 
dvoch loptách, duel sa rozhodol v piatich 
koncovkách. Možno škoda druhého setu, 
v ktorom som viedol 5:0,“ zhodnotil svoje 
singlové účinkovanie Pištej. 
Pohľad na účinkovanie svojich zverencov 
ponúkol aj kormidelník mužskej reprezen-
tácie Peter Šereda: „Pištej sa dostal z kva-
lifikácie medzi 32 najlepších singlistov, 
zdolal domáceho Habesohna a prehral s 
finalistom Dudom. Wang nemohol spraviť 
viac, keďže najskôr využil žreb proti súpe-
rovi, ktorý nevie hrať proti obranárom. 

Následne narazil na obhajcu titulu Qiu 
Danga, ktorý to zase to proti obrane vie. 
U Arpáša sme verili, že vyhrá o jeden duel 
viac, ale v boji o hlavnú súťaž narazil na 
svojho deblového partnera Balázsa Leia, 

V 1. kole sa dobre pozeralo na výkony na-
šich hráčov,“ poznamenal Truksa.

Pišteja vyradil finalista, 
Wanga obhajca

Vo dvojhre sa viac darilo mužom ako že-
nám. V hlavnej súťaži sa predstavili dvaja. 
Nasadený Wang Yang i kvalifikant Pištej v 
1. kole s prehľadom prekonali Angličana 
Samuela Walkera (4:0), resp. domáceho 
Daniela Habesohna (4:1). „Od Wanga sa 
víťazstvo čakalo. Walker má s obranou 

problém a nikdy 
nad Wangom ne-
vyhral. Bolo to 
hladšie, ako sme 
čakali. Ľubo podal 
dobrý výkon. Urči-
te nebol v pozícii 
favorita. Naposle-
dy s Habesohnom, 
ktorého povzbud-
zovala celá hala, 
prehral. Jemu 
vybičovaná atmo-
sféra prospela a 
lepšie zvládol kon-
covky. Dôležité, že 
súperovi nedovolil 
znížiť na 2:3. Vyh-
ral 4:1, ale nebolo 
to jednoznačné. 
V stolnom tenise 
to nebýva jedno-
duché,“ povedal 
k výkonom svojich 
zverencov tréner 
Peter Šereda.

V 2. kole mal náročnú úlohu Wang proti 
obhajcovi zlata. Qiu Dang mu nepustil ani 
set (0:4). Aj Pištej čelil nemeckému repre-
zentantovi. S ľavákom Benediktom Dudom 
odohral vyrovnanú partiu, ale koncovky 
zvládol lepšie súper, a tak osemfinále sin-
glovej súťaže bolo už bez slovenských stol-
ných tenistov.

„Šanca tam bola, veď každý set sa skon-
čil rozdielom len dvoch bodov. Rozhod-
li detaily, ktoré v koncovkách hrali proti 
nám. Ľubovi nemám čo vyčítať. Čelil skú-
senému a dobrému súperovi, ktorý mu 

prešli do štvrťfinále. Tam sme boli proti 
bratom Lebrunovcom bez šance. Okrem 
prvého setu sme neustále prehrávali, ne-
stíhali sme a zaslúžene sme prehrali,“ 
zhodnotil svoje deblové vystúpenie Pištej.

V mixe stop v osemfinále
Očakávania sme mali v miešanej štvorhre, 
v ktorej sme zásluhou dua Pištej - Balážová 
brali cenný kov na predchádzajúcich dvoch 
šampionátoch. Pred Linzom však padlo 
rozhodnutie o rozdelení úspešnej dvojice a 

vytvorení jedného úplne nového a jedného 
nového páru len v rámci ME.
Tentoraz sa obe dvojice po víťazstvách v 
úvodnom kole rozlúčili v osemfinále. Sa-
muel Arpáš s Barborou Balážovou nestačili 
na nasadené švédske jednotky Kristiana 
Karlssona s Christinou Källbergovou (0:3), 
keď v treťom dejstve nevyužili dva setbaly. 
Ľubomír Pištej s Tatianou Kukuľkovou tesne 
podľahli chorvátskemu duu Ivor Ban, Hana 
Arapovičová (2:3), pričom v rozhodujúcom 
sete boli súperi lepší len o dve loptičky.
„V mixe sme začali výborne, s prehľadom 
sme zdolali nebezpečných Srbov a aj v 
osemfinále sme mali relatívne priaznivý 
žreb. I keď sme v lete s Chorvátmi preh-
rali, tak som veril, že teraz to bude z našej 
strany podstatne lepší výkon a najmä vý-
sledok. Zápas bol vyrovnaný, aj keď z na-
šej strany absolútne zbytočne nervózny, v 
rozhodujúcom sete sme viedli hneď 2:0, 
prišli tri ľahké chyby a ešte väčšia panika, 
strach o výsledok. Napokon sme prehrali 
9:11 po ťažkej výmene. Budeme musieť 
zapracovať najmä na psychickej stránke, 
keďže herne sme mali aj na zlato. Verím, 
že sa ponaučíme a že sa duely budú roz-
hodovať najmä za stolom,“ priblížil Pištej.
„Baša so Samom čelili dobrým Švédom, 
ktorí majú nielen kvalitu, ale aj výborný 
systém hry. Dva sety to však bolo vyrov-
nané. Chorvátski súperi Ľuba a Táne sú 
nebezpeční a nepríjemní. Najmä Ban je 
deblový špecialista s výborným servisom 
a príjmom podania. Bolo to o dve lopty, 
škoda. Kuki bola v súboji mixu v zlom psy-
chickom stave, v zápase nebola schopná 
zahrať tak, ako by chcela. Myslím si, že 
nové zloženie dvojíc v mixe je dobrá vec. 

Emu Labošovú delil set od postupu z kvalifikácie do pavúka hlavnej 
súťaže.

Wang Yang doplatil vo dvojhre na ťažký žreb, vo štvorhre s Grékom Konstantinosom Angela-
kisom sa dostal do osemfinále.
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Skoré singlové rozlúčky žien
Vo dvojhre žien trénera Truksu mrzelo, že 
s kvalifikácie prešli do hlavnej súťaže dve z 
kvinteta Sloveniek. Tie sa potom rozlúčili už 
v úvodnom kole - Balážová bez zisku setu 
proti Charlotte Lutzovej z Francúzska a Ku-
kuľková v sedemsetovom súboji so skúse-
nou Maďarkou Georginou Pótovou, hoci v 
šiestom dejstve odvrátila za stavu 8:10 dva 
mečbaly a vynútila si rozhodujúci set. „Bol 
to náročný žreb pre mňa, keďže s Póto-
vou mám bilanciu 0:5. Vydala som zo 
seba maximum, bolo to skutočne tesné 
a mrzelo ma to, ale ideme ďalej a o dva 
roky to môže byť lepšie,“ povedala Kuku-
ľková.

Ľuboš Bogdányi
•foto: Daniel Kinc, ETTU a Tomáš Šereda/

SSTZ
ktorý potom trápil aj kvalitného Slovinca Dar-
ka Jorgiča. Je však určite prísľubom do bu-
dúcnosti.“

Samuelovi Arpášovi chýbal posledný krok do hlav-
nej súťaže dvojhry.

Adriana Illášová skončila v kvalifikačnej skupine na 
prvom nepostupovom mieste.

Ľubomír Pištej bojoval, čo mu sily stačili. Vo štvorhre ho delilo jedno víťazstvo od medai-
ly, v singlovej súťaži ho vyradil neskorší finalista Benedikt Duda z Nemecka.

Dvojhra mužov - kvalifikácia - 10. skupina: Ľubomír Pištej (SR) - 
Aleksi Räsänen (Fín.) 3:0 (6, 9, 14), Pištej - Jan Valenta (ČR) 3:0 
(6, 10, 7). Pištej sa stal víťazom skupiny a postúpil ďalej.
14. skupina: Alexander Valuch (SR) - Adrien Rassenfosse (Belg.) 
1:3  (8, -3, -6, -7), Valuch - Georgios Stamatouros (Gréc.) 1:3 (-8, 
-12, 8, -6). Valuch obsadil v skupine 3. miesto a ďalej nepostúpil.
21. skupina: Samuel Arpáš (SR) - Itay Avivi (Izr.) 3:0 (4, 6, 3), Arpáš 
- Ignas Šišanovas (Lit.) 3:2 (-5, 7, -5, 8, 5). Arpáš sa stal víťazom 
skupiny a postúpil ďalej.

O postup do hlavnej súťaže: Pištej - Elias Hardmeier (Švaj.) 3:2 
(-10, 11, 6, -6, 9), Arpáš - Balázs Lei (Maď.) 1:3 (-4, -8, 13, -4).

Dvojhra mužov - hlavná súťaž - 1. kolo: Wang Yang (SR) - Samuel 
Walker (Angl.) 4:0 (6, 5, 4, 3), Ľubomír Pištej (SR) - Daniel Habe-
sohn (Rak.) 4:1 (5, -4, 8, 8, 10), 2. kolo: Wang Yang (SR) - Qiu 
Dang (Nem.) 0:4 (-10, -6, -6, -8), Ľubomír Pištej (SR) - Benedikt 
Duda (Nem.) 1:4 (-9, -9, 10, -10, -9), ... finále: Alexis Lebrun (Fr.) 
- Benedikt Duda (Nem.) 4:0 (5, 8, 6, 2).

Štvorhra mužov - kvalifikácia - 1. kolo: Wang Yang, Konstanti-
nos Angelakis (SR/Gréc.) - voľný žreb, 2. kolo (finále): Wang Yang, 

Konstantinos Angelakis (SR/Gréc.) - Martin Fröseth, Khai Noah 
Lam (Nór.) 3:1 (6, -8, 7, 6).

Štvorhra mužov - hlavná súťaž - 1. kolo: Ľubomír Pištej, Cédric 
Nuytinck (SR/Belg.) - Rafael De las Heras, Juan Pérez (Šp.) 3:1 
(-12, 6, 7, 7), Samuel Arpáš, Balázs Lei (SR/Maď.) - Matteo Mutti, 
Andrea Puppo (Tal.) 2:3 (-9, 4, 4, -4, -9), Wang Yang, Konstantinos 
Angelakis (SR/Gréc.) - Liam Pitchford, Sam Walker (Angl.) 3:2 (7, 
-7, -10, 7, 8), 2. kolo (osemfinále): Ľubomír Pištej, Cédric Nuytinck 
(SR/Belg.) - Wang Yang, Konstantinos Angelakis (SR/Gréc.) 3:0 
(6, 10, 11), štvrťfinále: Ľubomír Pištej, Cédric Nuytinck (SR/Belg.) 
- Alexis Lebrun, Félix Lebrun (Fr.) 0:3 (-6, -7, -2), ... finále: Alexis 
Lebrun, Félix Lebrun (Fr.) - Anton Källberg, Truls Möregårdh (Švéd.) 
3:0 (2, 6, 8).

Dvojhra žien - kvalifikácia - 1. skupina: Nikoleta Puchovanová 
(SR) - Matilda Hanssonová (Švéd.) 0:3 (-6, -3, -7), Puchovanová 
- Audrey Zarifová (Fr.) 0:3 (-5, -6, -2). Puchovanová obsadila v sku-
pine 3. miesto a ďalej nepostúpila.
2. skupina: Barbora Balážová (SR) - Šuohan Men (Hol.) 3:1 (-7, 8, 
6, 21), Balážová - Hanka Kodetová (ČR) 3:0 (5, 6, 12). Balážová sa 
stala víťazkou skupiny a postúpila do hlavnej súťaže.

VÝSLEDKY ME 2024 V LINZI

ZLATO 
štvorhra žien Barbora Balážová - Hana 
Matelová (2024, Linz/Rak.)

STRIEBRO
miešaná štvorhra Ľubomír Pištej - Bar-
bora Balážová (2013, Buzau/Rum.)
miešaná štvorhra Ľubomír Pištej - Bar-
bora Balážová (2021, Varšava/Poľ.)

BRONZ
miešaná štvorhra Jaromír Truksa - Va-
lentina Popovová (1994, Birmingha-
m/V. Brit.)
miešaná štvorhra Ľubomír Pištej - Bar-
bora Balážová (2022, Mníchov/Nem.)
štvorhra žien Tatiana Kukuľková - Nata-
lia Bajorová (2024, Linz./Rak.)

PREHĽAD SLOVENSKÝCH 
MEDAILÍ ZO SENIORSKÝCH ME 
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4. skupina: Tatiana Kukuľková (SR) - Charlotte Careyová (Wales) 
3:2 (-8, -7, 9, 6, 12), Kukuľková - Maria Jovkovová (Bulh.) 3:1 (3, 
8, -7, 3). Kukuľková sa stala víťazkou skupiny a postúpila do hlavnej 
súťaže.
12. skupina: Adriana Illášová (SR) - Anastasija Dymytrenková (Ukr.) 
0:3 (-9, -2, -8), Illášová - Camille Lutzová (Fr.) 0:3 (-2, -9, -7), Illášo-
vá - Jocefina Haagensenová (Dán.) 3:0 (11, 1, 10). Illášová obsadila 
v skupine 3. priečku a ďalej nepostúpila.
17. skupina: Ema Labošová (SR) - Aleksandra Jersovová (Lot.) 3:0 
(6, 9, 2), Labošová - Nina Skerbinzová (Rak.) 1:3 (8, -5, -7, -5), 
Labošová - Natalia Bogdanowiczová (Poľ.) 3:1 (-9, 8, 9, 11). Labo-
šová obsadila v skupine 2. priečku a postúpila ďalej.

O postup do hlavnej súťaže: Labošová - Özge Yilmazová (Tur.) 
2:3 (-5, -7, 6, 9, -7).

Dvojhra žien - hlavná súťaž - 1. kolo: Barbora Balážová (SR) - 
Charlotte Lutzová (Fr.) 0:4 (-5, -8, -8, -5), Tatiana Kukuľková (SR) 
- Georgina Pótová (Maď.) 3:4 (-8, 7, 7, -4, -9, 10, -5), ... finále: 
Sofia Polcanovová (Rak.) - Bernadette Szőcsová (Rum.) 4:1 (8, 
-11, 10, 6, 9).

Štvorhra žien - kvalifikácia - 1. kolo: Nikoleta Puchovanová, Ka-
roline Mischeková (SR/Rak.) - voľný žreb, 2. kolo (finále): Nikoleta 
Puchovanová, Karoline Mischeková (SR/Rak.) - Emma Vendelbo 
Clementová, Lara Opeková (Dán./Slovin.) 3:1 (-2, 5, 10, 5).

Štvorhra žien - hlavná súťaž - 1. kolo: Barbora Balážová, Hana 

Matelová (SR/ČR) - Charlotte Lutzová, Jüan Ťia-nan (Fr.) 3:0 (5, 4, 
9), Tatiana Kukuľková, Natalia Bajorová (SR/Poľ.) - María Berzoso-
vá, Sofía-Süan Čang (Šp.) 3:0 (8, 2, 9), Ema Labošová, Katarzyna 
Wegrzynová (SR/Poľ.) - Darja Kiselová, Uľana Miaščanská (INŠ) 
3:0 (11, 9, 6), Nikoleta Puchovanová, Karoline Mischeková (SR/
Rak.) - Nina Guo Zheng, Leana Hochartová (Fr.) 0:3 (-4, -9, -3), 
2. kolo (osemfinále): Barbora Balážová, Hana Matelová (SR/ČR) - 
Charlotte Careyová, Anna Hurseyová (Wales) 3:0 (7, 10, 9), Tatiana 
Kukuľková, Natalia Bajorová (SR/Poľ.) - Ema Labošová, Katarzyna 
Wegrzynová (SR/Poľ.) 3:0 (7, 9, 2), štvrťfinále: Barbora Balážová, 
Hana Matelová (SR/ČR) - Christina Källbergová, Linda Bergströ-
mová (Švéd.) 3:0 (8, 7, 10), Tatiana Kukuľková, Natalia Bajorová 
(SR/Poľ.) - Georgina Pótová, Sarah De Nutteová (Maď./Lux.) 3:0 
(5, 9, 8), semifinále: Barbora Balážová, Hana Matelová (SR/ČR) - 
Tatiana Kukuľková, Natalia Bajorová (SR/Poľ.) 3:2 (-8, -5, 12, 5, 
11), finále: Barbora Balážová, Hana Matelová (SR/ČR) - Sofia Pol-
canovová, Bernadette Szőcsová (Rak./Rum.) 3:2 (7, -7, 9, -7, 6).

Miešaná štvorhra - hlavná súťaž - 1. kolo: Ľubomír Pištej, Tatiana 
Kukuľková (SR) - Aleksa Gacev, Sabina Šurjanová (Srb.) 3:0 (5, 9, 
8), Samuel Arpáš, Barbora Balážová (SR) - Samuel Walker, Tin-Tin 
Ho (Angl.) 3:1 (10, -9, 5, 3), 2. kolo (osemfinále): Ľubomír Pištej, 
Tatiana Kukuľková (SR) - Ivor Ban, Hana Arapovičová (Chor.) 2:3 
(8, -5, -8, 4, -9), Samuel Arpáš, Barbora Balážová (SR) - Kristian 
Karlsson, Christina Källbergová (Švéd.) 0:3 (-2, -9, -11), ... finále: 
Álvaro Robles, María Siao (Šp.) - Robert Gardos, Sofia Polcanovo-
vá (Rak.) 3:0 (8, 9, 10).

ová (41), Jaroslaw Franciszek Kolodziej-
czyk z Rakúska (32) a Fínka Sonja Gre-
fbergová (29). Neuspel český kandidát 
Nikolas Endal (16), ktorého podporovali 
aj slovenskí delegáti.

Na kongrese sa volili aj členovia ETTU 
do Rady Medzinárodnej stolnotenisovej 
federácie (ITTF), ktorými sa stali Richard 
Scruton (Angl.), Jörgen Persson (Švéd.), 
Zoran Primorac (Chor.), Miguel Ángel 
Machado Sobrados (Šp.), Sonja Gre-
fbergová (Fín.), Phil McCallum (Wales) a 
Aleksandar Matkovič (Srb.). Automaticky 
k nim na základe svojej funkcie patrí aj 
zastupujúca nemecká prezidentka Hei-
ke Ahlertová. Za čestného člena ETTU 
schválili bývalého dlhoročného rozhod-
cu a generálneho sekretára ETTU Ri-
charda Scrutona z Anglicka.

Nová exekutíva potom rozhodla o pred-
sedoch odborných komisií a tiež ich 
členoch. Všetci štyria navrhnutí slo-
venskí kandidáti dostali v nich dôveru: 
Matej Hamran v rozhodcovskej, Natália 
Grigelová v trénerskej, Ivica Hatalová v 
mládežníckej a Tomáš Varga v komisii 
parastolného tenisu.

Predsedami jednotlivých komisií sú: 
technická – Carlo Borella (Tal.), rebríčková 
– Igor Heller (Hol.),  mládežnícka – Tho-
mas Buza (Švéd.),  veteránska – Reto Bazzi 
(Švajč.),  rozhodcovská – Werner Thury 
(Rak.), komisia parastolného tenisu – Karen 
Tongeová (Angl.), lekárska a antidopingová 
- Bruno Soares (Portug.), komisia pre ro-
dovú rovnosť – Esko Heininen (Fín.) a zod-
povedným za klubové súťaže bude naďalej 
Arne Madsen (Dán.). ME družstiev v roku 
2025 budú chorvátskom Zadare, v rodisku 
legendárneho Zorana Primoraca.

Zdenko Kríž
•foto: SSTZ

nie nových sponzorov, aby mohol realizovať 
odvážne rozvojové programy. Ľúbivý bol jeho 
prísľub nepýtať od 57 členských federácií 
žiadne peniaze, ale naopak podporovať ich 
dotáciami. Voľby nakoniec skončili podľa 
očakávania – zvíťazil P. Moura s 35 hlasmi 
(z 55), I. Kovacsics získal iba 19. Na post 
zastupujúcej prezidentky bola bez protikan-
didáta zvolená Nemka Heike Ahlertová, ako 
aj viceprezidentka pre financie Angličanka 
Sandra Deitonová. Obe svoje posty obhájili.

Na päť ďalších pozícií viceprezidentov kan-
didoval tucet uchádzačov, z ktorých uspeli 
Chorvát Zoran Primorac (46 hlasov), Didier 
Leroy z Belgicka (42), Lotyška Ina Jozepsone-

Počas 38. 
majstrovstiev 
Európy v stol-
nom tenise v 
rakúskom Lin-
zi zasadal aj 

kongres Európskej stolnotenisovej únie 
(ETTU). Trval päť a pol hodiny, z toho 
vyše dvoch zabrali voľby. Sekretariát 
ETTU pred kongresom pripravil dva on-
lajn webináre na tému zmien predpisov 
i úprav stanov, ako aj ekonomiky európ-
skeho stolného tenisu. Vďaka intenzív-
nej internetovej diskusii bola už debata 
delegátov v Linzi minimálna, a tak až 
prekvapujúco hladko prešlo navýšenie 
poplatkov o 25 - 30 % a pokút za poru-
šenie  predpisov o 50 – 100 %! Prešlo 
aj rozšírenie súťaže Top 16 Cup na 20 
účastníkov, pričom istú účasť bude mať 
úradujúci európsky šampión, obhajca 
prvenstva a jeden domáci hráč v súťaži 
mužov i žien.

Najväčšiu pozornosť delegátov (celko-
vo aj s tzv. proxy hlasmi ich bolo 55) 
sa sústredila na voľbu prezidenta ETTU 
na ďalšie štvorročné obdobie. Dvaja 
kandidáti – Pedro Moura  z Portugal-
ska a Imre Kovacsics z Maďarska – v 
desaťminútovom príhovore predstavili 
svoje priority v prípade zvolenia do tejto 
významnej funkcie. Zatiaľ čo doterajší šéf 
európskeho stolného tenisu P. Moura pris-
ľúbil pokračovanie v akčnom pláne rozvoja 
na obdobie 2023 – 2028 s dôrazom na 
lepšiu spoluprácu s NOV a MOV, ďalej zisk 
nových sponzorov a upokojenie situácie v 
európskom stolnom tenise. Maďarský kan-
didát, ktorý je osvedčeným manažérom, 
ale nevyšiel zo stolného tenisu a neho-
vorí anglicky, vsadil na ambiciózny zelený 
program rozvoja stolného tenisu. Prisľúbil 
zabezpečenie väčšej váhy Európy vo sve-
tovom stolnom tenise, ako aj zabezpeče-

Na kongrese ETTU sa za STTZ zúčastnila trojica – 
zľava: predseda zväzu Anton Hamran, generálna 
sekretárka Ivica Hatalová a čestný predseda SSTZ 
Zdenko Kríž.

ŠTYRIA SLOVÁCI V KOMISIÁCH ETTU
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ÚČINKOVANIE ARPÁŠA V HELSINGBORGU 
OČAMI REPREZENTAČNÉHO TRÉNERA JU-
NIOROV ROMANA GRIGELA

„Chýbal skutočne len maličký 
kúsok, aby sme sa vrátili do-
mov s medailou. Vo štvorhre 
sa nedá sa chalanom nič vyčí-
tať, zahrali veľmi dobre. Keď-
že súperi sú vo dvojhre vyššie 
postavení hráči, tak neboli v 
úlohe favoritov. Vyvíjalo sa to 
dobre a bola šanca vyhrať, ale 

súperi to otočili. Za stavu 10:9 zahral Portu-
galčan príjem, aký predtým nie. Dovtedy tieto 
loptičky kazil, teraz umiestnil loptu do rohu. 
Napriek prehre podali dobrý výkon.
V mixe bolo prvé víťazstvo takpovediac nad 
plán. Stáli proti nim medailisti z ME, v 2. kole 
proti Japoncom už nemali šancu.
Vo dvojhre nastúpil proti súperovi, s ktorým sa 
stretáva, takže sa navzájom poznajú. Taktiku 
proti Lamovi sme určili dobre. Samo suve-
rénne získal prvý set, druhý však rovnako jed-
noznačne prehral, keď trochu poľavil v kon-
centrácii. Následne s prehľadom získal ďalšie 
dva a do polovičky piateho setu dominoval. 
Potom pri dvoch loptičkách škrtol raketou o 
stôl a zrazu začal mať akoby strach o výsle-
dok. Prestal hrať aktívne, iba prehadzoval, 
aby nepokazil. Nevyužil mečbal a následne 
dostal súpera na koňa. Napriek tomu musím 
povedať, že svojimi výkonmi na MS určite ne-
sklamal. Boli to jeho prvé majstrovstvá medzi 
juniormi, vzhľadom na jeho výkonnosť má 
ďalšie dve ešte pred sebou a jeho čas ešte 
príde. Určite to mrzí, že nebola z toho medai-
la, lebo takáto šanca nabudúce nemusí prísť. 
Svetový šampionát je raz za rok, úspech zá-
visí aj od žrebu, keďže Číňania, Kórejčania či 
Japonci sú výkonnostne lepší. Tentoraz bol 
žreb prijateľný, šanca bola aj z herného hľa-
diska. Najmä vo štvorhre sa to dalo využiť. Do-
stali súperov, nad ktorými mali vyhrať. V daný 
moment nás to mrzelo i trápilo, ale s odstu-
pom času nemám Samovi čo vyčítať. Tvrdo 
pracoval, drel a bojoval. Odovzdal, čo v ňom 
bolo. Je to šport, pri ktorom sa zápas nemôže 
skončiť remízou. Chcem veriť, že bude herne 
napredovať a v budúcnosti sa dočká medaily 
aj v juniorskej kategórii.“

(ľb)
•foto: ETTU, WTT

Arpáš mal na mládežnícke MS dobré spom-
ienky spred dvoch rokov, keď ešte v kategórii 
kadetov sa po boku Maďara Balázsa Leia stal 
majstrom sveta vo štvorhre. Bronzoví medailisti 
z tohtoročných ME vo švédskom Malmö hrali 
spolu aj tentoraz. Vo štvorhre juniorov ich de-
lila od zisku medaily jediná loptička. Najskôr v 
úvodnom kole vyradili kamerunsko-ukrajinské 
duo Ylane Batix, Mykyta Zavada (pôsobil aj v 
JOOLA extralige na Slovensku, pozn.) 3:1 na 
sety. Vo štvrťfinále viedli v rozhodujúcom pia-

tom sete nad brazílsko-portugalskou dvojicou 
Leonardo Iizuka, Tiago Abiodun 7:2, následne 
prehrávali 8:9. Mečbal, ktorý by im zaistil mi-
nimálne bronz, za stavu 10:9 nevyužili. Súperi 
rozhodli trojbodovou šnúrou na 12:10 o triumfe 
3:2. Pre majstrov sveta z kadetskej kategórie 
spred dvoch rokov z tuniského Radesu je však 
aj štvrťfinále dobrý výsledok, keďže ním potvrdi-
li pozíciu piateho nasadeného páru.

V mixe Arpáš s Taliankou Nicole Arliovou vyradili 
v 1. kole svojich deblových partnerov Maďara 
Balázsa Leia a Veroniku Maťuninovú z Ukrajiny 
(s Arliovou získali v lete titul na ME v Malmö, 
pozn.) 3:2, ale potom v osemfinále prehrali s 
Japoncami Kazukim Jošijamom a Rin Mende-
ovou 0:3. Tí potom postúpili až do semifinále.

Nielen vo štvorhre delila Samuela Arpáša jed-
na loptička od postupu do ďalšieho kola, ale aj 
vo dvojhre. Jediný slovenský zástupca na MS 
nastúpil na duel 1. kola proti Nathanovi Lamovi 
z Francúzska a siahal na víťazstvo. Viedol 3:1 
na sety a v piatom sa obratom z 8:10 na 11:10 
prepracoval k mečbalu, ale ten zostal nevyužitý. 
Súper otočil na 13:11 a potom prevýšil mladého 
Slováka aj v zostávajúcich dvoch dejstvách. 

„V mixe to bol prvý duel na turnaji. Išli sme 
doňho s tým, že môžeme len prekvapiť proti 
dobrým súperom. Nemali sme väčšie ambí-
cie, chceli sme sa najmä rozohrať. Napokon 
sme ich nečakane vyradili. Japonci boli po-
tom už na inej úrovni. Vo štvorhre sme mali 
super žreb. Veľmi sme chceli medailu. Mysleli 
sme si, že prvý zápas bude jednoduchší, ale 
Mykyta s obranárom Batixom nás potrápili. 
Vo štvrťfinále sme odohrali dobrý duel, po-
dali sme jeden z našich najlepších výkonov. 
Chýbal nám kúsok, možno trochu športového 
šťastia, ale boli sme spokojní s predvedenou 
hrou. Vo dvojhre to až do mečbalu v piatom 
sete išlo bez problémov. Keď súper získal 
tento set, tak sa mi do hlavy dostalo, že čo 
keď opäť prehrám z mečbalu. Zostal som pa-
sívny, Lam trochu zmenil taktiku a ja som sa 
nevedel chytiť. Mrzí ma, že dvakrát som bol 
tak blízko k víťazstvám, ale výkony boli cel-
kom dobré,“ zhodnotil svoje vystúpenie zvere-
nec reprezentačného trénera juniorov Romana 
Grigela.

Samuel Arpáš s Balázsom Leiom na archív-
nej fotografii z letných mládežníckych ME v 
Malmö siahali na cenný kov aj na MS v Helsin-
gborgu, od jeho zisku ich delila vo štvrťfinále 
jediná loptička.

Spolupráca Samuela Arpáša s Nicole Arli-
ovou priniesla slovensko-talianskej dvojici po-
stup do osemfinále.

V HELSINGBORGU BLÍZKO K MEDAILE, 
CHÝBAL JEDINÝ BOD

Jediný slovenský zástupca na mládežníckych MS štvrťfinalistom štvorhry juniorov

Európsky šampionát mládeže vo švédskom Malmö priniesol Slovensku medailovú radosť vďaka re-
prezentácii juniorov. Mládežnícke majstrovstvá sveta sa v tomto roku uskutočnili tiež vo Švédsku, 
svetovú elitu v kadetskej a juniorskej kategórii privítalo mesto Helsingborg (22. - 29. 11. 2024) a veľa 

nechýbalo, aby boli aj so slovenskou medailovou radosťou. Na svetový šampionát sa zo slovenských nádejí kvalifikoval iba junior Samuel 
Arpáš, ktorý sa predstavil v troch disciplínach. Najvyššie ambície mal vo štvorhre, čo sa aj ukázalo ako opodstatnené.

DO 19 ROKOV
Dvojhra juniorov - 1. kolo: Samuel Arpáš (SR) - Nathan Lam (Fr.) 3:4 (4, -2, 7, 7, 
-11, -7, -6), ... finále: Chuang Jou-čeng (Čína) - Wen Žuej-po (Čína) 4:0.
Štvorhra juniorov - 1. kolo (osemfinále): Samuel Arpáš, Balázs Lei (SR/Maď.) - 
Ylane Batix, Mykyta Zavada (Kam./Ukr.) 3:1 (10, 4, -8, 10), štvrťfinále: Samuel 
Arpáš, Balázs Lei (SR/Maď.) - Leonardo Iizuka, Tiago Abiodun (Braz./Portug.) 
2:3 (-6, 4, -7, 8, -10), ... finále: Chuang Jou-čeng, Wen Žuej-po (Čína) - Kim 
Kaon, Kazuki Jošijama (Kór. rep./Jap.) 3:2.
Dvojhra junioriek - finále: Annett Kaufmannová (Nem.) - Cung Ke-man (Čína) 4:2.
Štvorhra junioriek - finále: Čchin Jü-süan, Cung Ke-man (Čína) - Rin Mendeová, 
Mao Takamoriová (Jap.) 3:1.
Miešaná štvorhra - 1. kolo: Samuel Arpáš, Nicole Arliová (SR/Tal.) - Balázs Lei, 
Veronika Maťuninová (Maď./Ukr.) 3:2 (-8, 10, 14, -6, 8), 2. kolo (osemfinále): 
Samuel Arpáš, Nicole Arliová (SR/Tal.) - Kazuki Jošijama, Rin Mendeová (Jap.) 
0:3 (-6, -7, -4), ... finále: Chuang Jou-čeng, Cung Ke-man (Čína) - Oh Čun-sung, 

VÝSLEDKY MS MLÁDEŽE V HELSINGBORGU
Park Ka-hjeon (Kór. rep.) 3:1.
Družstvá juniorov - finále: Čína - Poľsko 3:0.
Družstvá junioriek - finále: Kórejská republika - Taiwan 3:1.

DO 15 ROKOV
Dvojhra kadetov - finále: Li Che-čchen (Čína) - Tchang I-žen (Čína) 4:1.
Štvorhra kadetov - finále: Li Che-čchen, Tchang I-žen (Čína) - Emanuel Otalvaro, 
Danilo Faso (Kol./Tal.) 3:0.
Dvojhra kadetiek - finále: Jao Žuej-süan (Čína) - Chu I (Čína) 4:0.
Štvorhra kadetiek - finále: Wu Jing-sjuan, Čchen Min-Chsin (Taiw.) - Čchoi Seo-
jeon, Heo Je-rim (Kór. rep.) 3:0.
Miešaná štvorhra - finále: Li Che-čchen, Jao Žuej-süan (Čína) - Lee Seung-soo, 
Čchoi Seo-jeon (Kór. rep.) 3:1.
Družstvá kadetov - finále: Čína - Poľsko 3:0.
Družstvá kadetiek - finále:  Čína - Taiwan 3:0.
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Dvojhra kadetov:
Pavol Kokavec (SR) – Márk Gergely (Maď.) 3:4 (-5, 9, 9, -9, -7, 8, -9)
Pavol Kokavec (SR) – Sandro Cavaille (Fr.) 3:4 (-6, -6, 6, -8, 9, 8, -7)
Pavol Kokavec (SR) – Danilo Faso (Tal.) 0:4 (-1, -5, -6, -4)
Pavol Kokavec (SR) – Robert Alexandru Istrate (Rum.) 1:4 (-4, -6, 9, 
-11, -10)
Pavol Kokavec (SR) – Francesco Trevisan (Tal.) 1:4 (-9, 8, -8, -7, -7)
Pavol Kokavec (SR) – Jan Škalda (ČR) 1:4 (12, -2, -11, -4, -10)
Pavol Kokavec (SR) – Görkem Öcal (Tur.) 1:4 (-9, 3, -9, -8, -3)
Pavol Kokavec (SR) – Samuel Michna (Poľ.) 1:4 (-6, -5, -5, 10, -9)
Pavol Kokavec (SR) – Aleks Pakula (Poľ.) 2:4 (-2, 9, 9, -8, -2, -4)

Konečné poradie: 1. Danilo Faso (Tal.) 18 bodov (9 víťazstiev / 0 pre-
hier), 2. Samuel Michna (Poľ.) 16 (7/2), 3. Francesco Trevisan (Tal.) 
16 (7/2), ... 10. Pavol Kokavec (SR) 9 (0/9).

Dvojhra kadetiek - konečné poradie: 1. Hanka Kodetová (ČR) 17 
(8/1), 2. Koharu Itagakiová 17 (8/1), 3. Lisa-Sophie Wangová (obe 
Nem.) 16 (7/2).

ARPÁŠ NA TOP 10 SIEDMY, KOKAVEC DESIATY

Aj Kokavcovi patrila v zozname účastníkov 
pozícia osmičky, ale na náročnom trojdňo-
vom turnaji, ktorý je vzhľadom na hrací sys-
tém - hrá na ňom každý s každým - považo-
vaný za najspravodlivejší, sa mu ju nepodarilo 
potvrdiť. Do Top 10 vstúpil nešťastne, keď v 
úvodný deň v prvých dvoch súbojoch odohral 
sedemsetové merania síl, ale s neúspešným 
koncom. Práve proti Márkovi Gergelyovi z 
Maďarska a Francúzovi Sandrovi Cavaillemu 
bol najbližšie k víťazstvám, no rozhodujúce 
dejstvá prehral 9:11, resp. 7:11. Kokavec na-
pokon ťahal za kratší koniec vo všetkých de-
viatich stretnutiach, a tak uzatváral konečné 
poradie súťaže kadetov.

(ľb)
•foto: ETTU

hier mu napokon 
stačila na konečnú 
7. pozíciu.

„Išiel som tam s 
tým, že pôjdem 
od zápasu k zápa-
su, ale chcem sa 
umiestniť v koneč-
nom poradí v prvej 
päťke. Najmä som 
to bral ako možno-
sť super tréningu 
s najlepšími devi-
atimi európskymi 
hráčmi v mojej ka-
tegórii. Hneď prvý 
duel som vyhral a 

cítil som sa super. Vo 
viacerých dueloch, 
ktoré som prehral, mi 
chýbal kúsok k výhre. 
Necítil som sa v nich 
oveľa slabší ako tí 
najlepší, hoci som im 
podľahol. Veľa súbo-
jov bolo tesných. Cel-
kovo prevláda trochu 
sklamanie z výsled-
kov, ale s hrou som 
viac-menej spokojný, 
hoci určite to mohlo 
byť aj lepšie,“ zhodno-
til svoje vystúpenie S. 
Arpáš.

Arpáš štartoval na Top 10 pred dvoma rokmi 
vo francúzskom Tours, keď ešte v kategórii 
kadetov obsadil 5. priečku (bilancia 4 výhry/5 
prehier), pričom bol v hre o medailovú pozí-
ciu. Tentoraz išiel v Grodzisku z pozície hráča 
číslo osem spomedzi účastníkov turnaja juni-
orov. Každý deň odohral po tri stretnutia, vždy 
bol raz úspešný, takže z deviatich súperov po-
koril troch - Maďara Dávida Szántosiho 4:1, 
Leona Benka z Chorvátska 4:3 vďaka obratu 
z 0:3 a Rumuna Dragosa Bujora 4:1. Mrzieť 
ho môžu najmä posledné dve konfrontácie, 
keď proti belgickému protivníkovi Tomovi Clo-
ssetovi nevyužil vedenie 2:0 na sety (2:4) a 
so Španielom Danielom Berzosom prehral 
sedemsetový zápas, pričom z 1:3 vyrovnal na 
3:3, ale v rozhodujúcom sete už ťahal za krat-
ší koniec (5:11). Bilancia 3 víťazstvá - 6 pre-

Dvojnásobné slovenské zastúpenie na prestížnom európskom mládežníckom turnaji

Samuel Arpáš si po 5. mieste v súťaži kadetov pred dvoma 
rokmi pripísal 7. priečku medzi juniormi.

Pavol Kokavec štartoval na mládežníckom Top 10 premiérovo.

VÝSLEDKY TOP 10 MLÁDEŽE V GRODZISKU
Dvojhra juniorov:
Samuel Arpáš (SR) – Dávid Szántosi (Maď.) 4:1 (9, 9, 11, -6, 10)
Samuel Arpáš (SR) – Mateusz Zalewski (Poľ.) 2:4 (-9, -4, -8, 9, 5, -5)
Samuel Arpáš (SR) – Flavien Coton (Fr.) 1:4 (7, -3, -2, -3, -4)
Samuel Arpáš (SR) – Andre Bertelsmeier (Nem.) 1:4 (11, -7, -9, -5, -4)
Samuel Arpáš (SR) – Leon Benko (Chor.) 4:3 (-8, -8, -6, 9, 9, 2, 8)
Samuel Arpáš (SR) – Tiago Abiodun (Portug.) 0:4 (-6, -6, -8, -8)
Samuel Arpáš (SR) – Dragos Bujor (Rum.) 4:1 (7, 4, -9, 6, 6)
Samuel Arpáš (SR) – Tom Closset (Belg.) 2:4 (6, 5, -7, -6, -4, -10)
Samuel Arpáš (SR) – Daniel Berzosa (Šp.) 3:4 (8, -6, -8, -9, 9, 4, -5)

Konečné poradie: 1. Flavien Coton (Fr.) 17 (8/1), 2. Andre Bert-
elsmeier (Nem.) 16 (7/2), 3. Tiago Abiodun (Portug.) 15 (6/3), ... 7. 
Samuel Arpáš (SR) 12 (3/6).

Dvojhra junioriek - konečné poradie: 1. Veronika Maťuninová (Ukr.) 
17 (8/1), 2. Cléa de Stoppeleireová 15 (6/3), 3. Nina Kuo Čeng (obe 
Fr.) 15 (6/3).

Po lanskom skvelom 2. mieste kadeta Damiána Flóra v Bukurešti sme s nádejou očakávali, ako si budú počínať slovenskí 
zástupcovia na európskom mládežníckom turnaji Top 10, ktorého dejiskom bolo v dňoch 4. - 6. októbra 2024 poľské mesto 
Grodzisk Mazowiecki. Na tomto elitnom a výberovom podujatí pre najlepších mládežníkov v kadetskej (do 15 rokov) a juni-
orskej kategórii (do 19 rokov) sme mali dvoch zástupcov pod vedením reprezentačných trénerov Romana Grigela a Dalibo-
ra Jahodu. Samuel Arpáš absolvoval svoj druhý štart na Top 10, prvý však medzi juniormi, a Pavol Kokavec mal premiéru.



skej Albene 2019 (2 - 0 - 1) a 
rakúskom Badene 2015 (2 - 0 
- 0).

Iba vo dvojhre mužov sme sa 
nedočkali celkového víťazstva, 
hoci Thomas Keinath nebol od 
tejto méty ďaleko. Delila ho iba 
jedna výhra. Súťažou prechá-
dzal suverénne až do finále, v 
ktorom viedol nad Gennadijom 
Zakladným 2:1 na sety, v ďal-
ších dvoch nezvládol koncovky 
a napokon prehral 2:4. Dobre si 
až do štvrťfinále počínal aj Ma-
rek Tutura. V ňom vyhral prvé 
dva sety, ale jeho ukrajinský 
súper Dmytro Skvarskyj vyhral 
dramatické tretie dejstvo 14:12 
a patrili mu potom aj ďalšie tri 
sety (4:2).

Slováci mali v Grécku najvyššie ambície, 
keď si vo všetkých piatich súťažiach brú-
sili zuby na medailové pozície. Za stolmi 
to aj potvrdili a prezentovali sa kvalitný-
mi výkonmi. Najskôr prišli na rad deblo-
vé súťaže. Zo štyroch párov so sloven-
ským zastúpením si tri vybojovali pódiové 
umiestnenie, a to dokonca prvenstvo.

V miešanej štvorhre sa Thomas Keinath 
a Eva Novotná (za slobodna Jurková) ako 
druhý nasadený pár dostali do finále bez 
toho, aby súperom pustili čo i len set. V 
súboji o zlato zdolali ukrajinské jednotky 
´pavúka´ Maxima Ovčarenka s Roksola-
nou Budnykovou 4:1 a nadviazali na svo-
je spoločné tituly z rokov 2015 a 2019. 
Slovensko-francúzska dvojica Marek Tu-
tura - Marie-Emilie Sabotová stroskotala 
v osemfinále na Ukrajincoch Gennadijovi 
Zakladnom s Mariou Vasylievovou (0:4).

Vo štvorhre mužov sa do finálového stret-
nutia dostali dva najvyššie nasadené 
páry. V ňom sa, našťastie, nepresadili 
papieroví favoriti z Ukrajiny, ale Slová-
ci. Thomas Keinath s Marekom Tuturom 
zdolali vo vyrovnanom súboji Maxima 
Ovčarenka s Gennadijom Zakladným 
4:2.
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Slovenskí stolnotenisoví reprezentanti sa vo výbornom svetle predviedli na majstrovstvách Európy slu-
chovo znevýhodnených športovcov v gréckom Loutraki (20. - 25. 10. 2024). Takmer úplne dokonale 
ovládli všetkých päť disciplín, keď si v každej vybojovali medailu, ani v jednej nechýbali vo finále a zo šty-
roch si odniesli najcennejší kov. Slovenská výprava bola so štyrmi zlatými a jednou striebornou medailou 
najúspešnejšou zo zúčastnených krajín na tohtoročnom kontinentálnom šampionáte.

VÍŤAZNÝ HETRIK NOVOTNEJ,
ŠTYRI TITULY PRE SLOVENSKO

Ani v ženskej deblovej sú-
ťaži sa celkovými víťazkami 
nestali ukrajinské jednotky 
Maria Vasylievová s Rokso-
lanou Budnykovou, ktorým 
sen o zlate zmarili Slovenka 
Eva Novotná s Poľkou Ga-
brielou Dyszkiewiczovou, 

keď vyhrali 4:2.

Dobrú formu zužitkova-
li reprezentanti SR aj vo 
dvojhre. Eva Novotná za-
vŕšila svoj víťazný hetrik. 
Dvadsaťdeväťročná nasa-
dená jednotka súťaže sa 
potrápila v semifinále s 
ukrajinskou hráčkou Ma-
riou Vasylievovou (4:3), 
ale v ďalších zápasoch 
vrátane finále proti Rok-
solane Budnykovej z 
Ukrajiny (4:0) nepustila 
súperkám ani set, a tak 
je už trojnásobnou kon-
tinentálnou šampiónkou 
(2015, 2019, 2024). S 
troma zlatými medailami 
to boli jej najúspešnejšie 
ME v kariére po bulhar-

Thomas Keinath s Evou Novotnou spolu už 
tretíkrát triumfovali na ME v miešanej štvorhre.

Finalistky ženskej štvorhry, v strede víťazný slovensko-
poľský pár Novotná - Dyszkiewiczová.

Slovenská výprava v Grécku s piatimi medailami

Trio slovenských medailistov s trofejami: Marek Tu-
tura, Eva Novotná a Thomas Keinath.



SLOVENSKÝ STOLNÝ TENIS  4/2024   15ME SLUCHOVO ZNEVÝHODNENÝCH
OBETOVALA VEĽA SÍL I NERVOV, ALE MÁ TRI ZLATÉ

Eva Novotná má za sebou tretí európsky šampionát. V Loutraki sama 
prispela troma zlatými medailami k tomu, aby bol najúspešnejší nielen 
pre ňu, ale i pre celú slovenskú výpravu.

Čo vravíte na to, že Slovensko získalo na šampionáte päť medailí, 
z toho štyri najcennejšie?
„Je to krásny úspech vybojovaný našou tvrdou a poctivou prípravou. 
Mám z toho veľkú radosť, že napriek veľkej konkurencii sa práve nám 
podarilo vybojovať pre Slovensko toľko medailí.“

Vášmu reprezentačnému kolegovi Thomasovi Keinathovi sa nepo-
darilo vyhrať posledný duel. V opačnom prípade by to bol absolút-
ny triumf slovenských farieb. Bolo to podľa vás reálne?
„Nevidela som, ako hral Keinath vo finále, lebo som bola na dopin-
gových testoch. Podľa mňa však určite bolo reálne, aby zvíťazil aj v 
súboji o zlato, ale je to šport a šťastie prialo viac Ukrajincovi.“

S akými ambíciami ste vy osobne do Grécka cestovali? 
„Ja sa vždy snažím pripravovať na turnaje najlepšie, ako viem, ale 
nikdy nejdem s tým, že vyhrám zlato. Vždy sa snažím ukázať najlep-
šie, čo je vo mne. Potrebné je však mať aj kúsok šťastia, keďže kon-

kurencia je každým 
rokom lepšia a lep-
šia.“ 
Ktorá z troch va-
šich medailí bola 
najťažšie vybojo-
vaná? A naopak, 
ku ktorej viedla 
najjednoduchšia 
cesta?
„Žiadna cesta ku 
zlatu nie je jedno-
duchá. Ku každej 
zlatej medaile na 
týchto majstrov-
stvách Európy som 
sa musela prepra-
covať cez kvalitnú 
konkurenciu a zdo-
lať silných súperov. 
Stalo má to veľa síl, 
sústredenia a ner-
vov, kým som pre-
šla do finále.“

Bol najnáročnejší duel pre vás semifinálový duel vo dvojhre, keď 
ste museli proti Ukrajinke Vasylievovej otáčať z 2:3 na 4:3 na sety?
„Určite bol tento zápas jeden z najťažších na tohtoročnom európ-
skom šampionáte. Túto súperku som poznala, avšak Ukrajinka zmeni-
la poťah, zvolila si iný materiál a chvíľu mi trvalo, kým som prišla na to, 
ako na ňu hrať. Bolo to náročné, ale nevzdávala som to.“ 

Koľko už máte vo svojej zbierke dovedna medailí z ME?
„Je ich už osem, z toho po tri zlaté vo dvojhre i mixe s Thomasom 
Keinathom, vo štvorhre jed-
no zlato s Poľkou Gabrielou 
Dyszkiewiczovou a jeden 
bronz s Emou Štetkovou.“

Aká bola úroveň šampi-
onátu? Zvyšuje sa oproti 
predchádzajúcim ME po-
čet i kvalitatívna úroveň 
štartujúcich?
„Úroveň šampionátu je 
stále viac-menej rovnaká. 
Pribúdajú mladí a kvalitní 
súperi, zatiaľ čo mne prib-
údajú roky (úsmev). Preto 
je pre mňa z roka na rok 
zložitejšie vyhrávať, avšak 
mám pri sebe veľmi dob-
rého trénera - Andreja Dze-
linského, ktorému ďakujem 
aj touto cestou. Taktiež 
chcem poďakovať aj ostat-
ným členom tímu - Julke 
Dzelinskej, Marekovi Tutu-
rovi (sparing) a Ladislavovi 
Jurkovi.“

Spolupráca Evy Novotnej s trénerom An-
drejom Dzelinským trvá už 24 rokov.

Prehľad úspechov Evy Novotnej (Jurkovej)
na majstrovstvách Európy:

2015 Baden (Rakúsko)
1. miesto dvojhra žien, 1. miesto mix s Thomasom Keinathom 
(SR)

2019 Albena (Bulharsko)
1. miesto dvojhra žien, 1. miesto mix s Thomasom Keinathom 
(SR), 3. miesto štvorhra žien s Emou Štetkovou (SR)

2024 Loutraki (Grécko)
1. miesto dvojhra žien, 1. miesto mix s Thomasom Keinathom 
(SR), 1. miesto štvorhra žien s Gabrielou Dyszkiewiczovou 
(Poľ.)

VÝSLEDKY FINÁLE NA ME 2024 SLUCHOVO ZNE-
VÝHODNENÝCH V LOUTRAKI

DVOJHRA MUŽOV
Gennadij Zakladnyj (Ukr.) - Thomas Keinath (SR) 4:2 (8, -4, 
-7, 9, 10, 7) 

ŠTVORHRA MUŽOV
Thomas Keinath, Marek Tutura (SR) - Maxim Ovčarenko, Ge-
nnadij Zakladnyj (Ukr.) 4:2 (8, -7, 9, -9, 9, 12)

DVOJHRA ŽIEN
Eva Novotná (SR) - Roksolana Budnyková (Ukr.) 4:0 (8, 7, 
10, 10)

ŠTVORHRA ŽIEN
Eva Novotná, Gabriela Dyszkiewiczová (SR/Poľ.) - Maria Va-
sylievová, Roksolana Budnyková (Ukr.) 4:2 (-4, 9, -2, 8, 5, 5)

MIEŠANÁ ŠTVORHRA
Thomas Keinath, Eva Novotná (SR) - Maxim Ovčarenko, Rok-
solana Budnyková (Ukr.) 4:1 (10, -7, 1, 8, 8)

Pripravil Ľuboš Bogdányi
•foto: Deaflympijský výbor Slovenska

Tím trojnásobnej zlatej medailistky 
(zľava): tréner Andrej Dzelinskij, Eva 
Novotná, otec Ladislav Jurko a Júlia 
Dzelinská.

Úspešná slovenská výprava v Loutraki.



Stop pred štvrťfinále
Prvá polovica 27. ročníka turnaja zaradeného 
do svetového mládežníckeho okruhu patrila 
dievčenským kategóriám. Slovenky sa tentoraz 
do záverečných bojov v medzinárodnej konku-
rencii neprebojovali. Ich maximom bolo osem-
finále, ktoré reprezentantky SR dosiahli v troch 
kategóriách. 

Wiltschkovej chýbal set
Najbližšie k prieniku do štvrťfinále mala Do-
minika Wiltschková. Vo dvojhre hráčok do 19 
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Vo dvojhre hráčok do 13 rokov dosiahli Mu-
rková, Deviatková i Bianka Bacsová (v rokoch 
2021 - 2023 bola v semifinále do 11 rokov, 
pozn.) osemfinále, v ktorom im však súperky už 
nepustili ani set.

V najmladšej kategórii do 11 rokov tesne ušiel 
Júlii Včelkovej a Sofii Hladoníkovej postup zo 
skupinovej fázy do semifinále.

Jedno finále, tri štvrťfinále
V športovej hale Transpetrolu po dni voľna patri-
li ďalšie tri chlapcom, ktorí tiež hrali v piatich ve-
kových kategóriách. Slováci v troch prenikli do 
štvrťfinále a v jednej dosiahli až finálovú účasť. 

Spanilá jazda Arpáša až do finále
Strojcom jediného slovenského pódiového 
umiestnenia na tohtoročnom WTT Youth Con-
tender bol podľa očakávania Samuel Arpáš. V 
kategórii do 17 rokov takmer úplne naplnil pa-
pierové predpoklady. Ako najvyššie nasadený 
hráč to zvládol napriek náročnému programu 
spojenému s cestovaním, keď pred turnajom v 
Senci ešte absolvoval na otočku cestu za ligo-
vými povinnosťami vo Francúzsku. Aj so skupi-
novou fázou vyhral sedem zápasov, pričom so 
súpermi prehral len dva sety, ale vo finále bol 
nad jeho sily Marcel Blaszczyk z Poľska, kto-
rému podľahol 1:3 (-7, 6, -5, -6). Po 3. mieste 
spred dvoch rokov z kategórie do 15 rokov je to 
pre kadetského majstra sveta vo štvorhre druhé 
pódiové umiestnenie v Senci. 

„Hralo sa mi super. Ciele som mal, samozrej-
me, najvyššie. Do štvrťfinále som sa prebojo-
val celkom hladko. Potom ma však čakal Po-
liak Rafal Formela, proti ktorému hrám nerád. 
S nepríjemným ľavákom som prehrával 0:1 

rokov ju od postupu medzi osem 
najlepších delil set. Vo vyraďova-
cej časti zdolala Nguyen Leovú z 
Austrálie (3:1), ale potom nestačila 
na Eireen Kalaitzidouovú z Nemec-
ka, keď z 0:2 vyrovnala na 2:2 na 
sety, no v rozhodujúcom už ťahala 
za kratší koniec a prehrala tak 2:3 

(-8, -6, 3, 3, 
-6). Nina Da-
rovcová, Van-
da Vanišová, 
Sára Habaro-
vá skončili o 
kolo skôr.

Do 17 rokov 
bola osemfi-
nalistkou Da-
rovcová, ktorú 
potom zdolala 
3:0 (9, 11, 7) 
najvyššie na-
sadená Nina 
Guo Zheng z 
Francúzska, 
neskoršia fi-
nalistka turnaja. Vanišová 
a Habarová sa lúčili o kolo 
skôr.

V kategórii do 15 rokov tri 
Slovenky bojovali o osem-
finále, ale neuspeli. Barbo-

ra Melisa Guassardo (nad Maďarkou Fegyvero-
vou viedla 2:0 na sety) a Vivien Murková prehrali 
tesne 2:3, Dominika Deviatková jasne 0:3.

Dominika Wiltschková mala zo Sloveniek najbližšie k postupu do štvrťfi-
nále.

ARPÁŠ SIAHAL V SENCI NA PRVENSTVO DO 17 ROKOV
Už po štvrtý raz sa v Senci zišli stolnotenisového nádeje z celého sveta na podujatí World Table Tennis Youth Con-
tender. Pri Slnečných jazerách sa počas siedmich dní (30. 10. - 5. 11. 2024) predstavili štyri stovky hráčov z z troch 
desiatok krajín zo štyroch kontinentov. Početnú skupinu tvorili slovenskí reprezentanti. Úspešnejšie si počínali v druhej 

polovici mládežníckeho podujatia patriacej chlapcom, v ktorej sa zrodilo aj jediné pódiové umiestnenie v ich podaní. Postaral sa oň Sa-
muel Arpáš, ktorý patril v juniorskej kategórii medzi hlavných favoritov a napokon aj bojoval o celkové prvenstvo. 

Pri Slnečných jazerách sa v medzinárodnej konkurencii viac darilo chlapcom

Finalisti dvojhry do 17 rokov po prevzatí trofejí (zľava): šéf komisie rozhodcov SSTZ Stanislav Sládkovič, 
finalista Samuel Arpáš, víťaz Marcel Blaszczyk, podpredseda SSTZ Robert Čelko.

Samuel Arpáš bol v Senci zo Slovákov najlepší aj v súťaži do 19 
rokov.
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na sety a 8:10 v druhom. Vtedy 
som si povedal, že musím skvalit-
niť moju hru. Otočilo sa to v môj 
prospech a už som bol na koni. 
V semifinále som jasne 3:0 zdolal 
Kórejčana Lee Čung-moka, ktorý 
potom tu vyhral kategóriu do 19 
rokov. Vedel som, že vo finále to 
bude náročné. Blaszczyk totiž ne-
dávno vyhral do 19 rokov Conten-
der v chorvátskom Varaždíne, kde 
bolo plno Ázijčanov. Je to kvalitný 
hráč, hoci príliš nechodí na turna-
je. Chcel som vyhrať. Potreboval 
som hrať zodpovedne a odvážne. 
Keby som pristupoval k hre ľahos-
tajne, tak ma potrestá bombou. 
Nebol to zlý výkon, ale nevyhol 
som sa chybám, takže mohlo to 
byť aj lepšie. Aj tak som však spo-
kojný a som rád, že som skončil 
druhý,“ skonštatoval Arpáš. V tejto 
kategórii do 17 rokov bol z našich 
zástupcov ešte Jakub Holubčík 
osemfinalistom.

Arpáš, Nagy a Večerek 
pred bránami semifinále

Samuel Arpáš si najlepšie počínal z mladých 
Slovákov aj v najstaršej mládežníckej kategórii 
do 19 rokov. Vo dvojhre mu tiež patrila pozícia 
najvyššie nasadeného hráča. Zverenec repre-
zentačného trénera juniorov Romana Grigela sa 
dostal do štvrťfinále, kde viedol 1:0 na sety, ale 
napokon neskoršiemu finalistovi Dávidovi Szán-

tosimu z Maďarska podľahol 1:3. „Tiež môžem 
s mojím vystúpením vyjadriť spokojnosť. Vy-

V najmladšej kategórii do 11 rokov si vo štvrť-
finále zahral Denis Večerek, ktorý tam nestačil 
na neskoršieho celkového víťaza Dimitara Dimi-
trova reprezentujúceho Anglicko (0:3).

Podpora Slovakia Travel a MCRaŠ SR
Slovenský stolnotenisový zväz (SSTZ) privíta-
lo, že významné medzinárodné podujatie na 
našom území podporilo nielen Ministerstvo 
cestovného ruchu a športu Slovenskej repub-
liky, ale aj národná organizácia na podporu 
cestovného ruchu Slovakia Travel. „Propagá-
cia Slovenska a našich regiónov je dôležitá a 
podujatia, ktoré podporujeme, vyberáme po 
dôkladnej analýze. Verím, že aj vďaka sveto-
vému poháru v stolnom tenise sa naša krajina 
pozitívne zviditeľní či už na domácom alebo 
zahraničnom trhu,“ povedala generálna riadi-
teľka SLOVAKIA TRAVEL Ivana Vala Magátová.

Na jej slová nadviazal predseda SSTZ Anton Ha-
mran, podľa ktorého by malo ísť o dlhodobejšiu 
vzájomnú spoluprácu. „Oslovili sme národnú 
organizáciu na podporu tohto významného 
podujatia v Senci. Sme radi, že sa nám poda-
rilo nadviazať spoluprácu na tradičný turnaj, 
na ktorom som sa v minulosti zúčastnili hráči 

z viac ako 50 krajín. Pre nás znamená ekono-
mickú podporu nášho dlhoročného podujatia 
a zároveň má priniesť zviditeľnenie a propa-
gáciu Slovenska v zahraničí. Našu spoluprá-
cu smerujeme k majstrovstvám Európy do 21 
rokov, ktoré budú v máji 2025 v Bratislave.“ 
uviedol A. Hamran.

(ľb)
•foto: WTT a SSTZ

hrával som svoje zápasy hladko. Štvrťfinále 
prišlo po dvojhodinovej prestávke a nemal 
som potrebnú energiu, bol som už 
dosť unavený. Nad Szántosim sa 
dalo vyhrať. Aj som cítil, že som lepší. 
Na konci tam boli aj nejaké prasiat-
ka, ale hodnotím to pozitívne,“ doplnil 
Arpáš, ktorého ešte čakal vrchol roka 
v podobe novembrových majstrovstiev 
sveta vo švédskom Helsingborgu.

Mychaila Lovhu zastavil v 
osemfinále súťaže do 19 
rokov tiež maďarský pro-
tivník - Balázs Lei (0:3), 
Samuel Palušek vypadol v 
tridsaťdvojke.
V kategórii do 15 rokov 
sa Pavol Kokavec prebo-
joval do osemfinále, kde 
ho vyradil Švéd Mark Usov 
(0:3), neskorší semifinalis-
ta. Marco Cisarik skončil o 
kolo skôr.

Medzi osmičkou najlepších sme 
mali zastúpenie v ďalších dvoch 
kategóriách. Filip Nagy bol štvrť-
finalistom v singlovej súťaži do 13 
rokov, do semifinále ho nepustil 
Seung Chen z Rakúska (1:3), ktorý 

potom postúpil do finále. Andrej Breče, Matúš 
Košický a Rastislav Švec vypadli v osemfinále.

Mychailo Lovha sa v kategórii do 19 rokov dostal medzi 16 naj-
lepších singlistov.

Pavol Kokavec sa vo dvojhre do 15 rokov prebojoval do osem-
finále.

K štvrťfinalistom v slovenských farbách patril aj Denis Veče-
rek v najmladšej kategórii.

Dievčatá: Alexia Nodinová (Fr.) - Lou-Anne Bocquetová (Fr.) 3:2 (-6, 
7, -10, 10, 5)

DO 13 ROKOV
Chlapci: Oliver Olejník (ČR) - Seung Chen (Rak.) 3:1 (8, 6, -13, 8)
Dievčatá: Anna Walterová (Nem.) - Li Jen-Jüeh (Taiw.) 3:2 (7, 6, -4, 
-6, 5)

DO 11 ROKOV
Chlapci: Dimitar Dimitrov (Angl.) - Neo Čcheng Ming (Sing.) 3:1 (8, 
6, -9, 4)
Dievčatá: Žanija Bekmuchambetovová (Kaz.) - Ayalguu Erdenekhuy-
agová (Mongol.) 3:2 (-10, -6, 8, 8, 8)

DO 19 ROKOV
Chlapci: Lee Čung-mok (Kór. rep.) - Dávid Szántosi (Maď.) 3:0 (2, 
6, 8)
Dievčatá: Koharu Itagakiová (Nem.) - Cléa De Stoppeleireová (Fr.) 
3:2 (6, -10, 8, -7, 7)

DO 17 ROKOV
Chlapci: Marcel Blaszczyk (Poľ.) - Samuel Arpáš (SR) 3:1 (7, -6, 5, 
6)
Dievčatá: Koharu Itagakiová (Nem.) - Nina Guo Zheng (Fr.) 3:1 (15, 
-11, 3, 9)

DO 15 ROKOV
Chlapci: Jan Mrugala (Poľ.) - Tobias Tischberger (Rak.) 3:1 (5, -10, 
3, 4)

PREHĽAD FINÁLOVÝCH VÝSLEDKOV NA WTT YOUTH CONTENDER 2024 V SENCI
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Na Grand Smash štyri páry
v osemfinále

Na prelome septembra a októbra (26. 9. - 6. 
10. 2024) štartovala skupina reprezentantov 
SR na turnaji China Smash  z najvyššej kate-
górie WTT Grand Smash s dotáciou 2 milióny 
USD v čínskom Pekingu. Ich maximom boli 
štyri deblové osemfinále. Vo štvorhre žien ho 
dosiahli Tatiana Kukuľková s Poľkou Nataliou 
Bajorovou, Barbora Balážová s Češkou Ha-
nou Matelovou, vo štvorhre mužov Ľubomír 
Pištej s Antonom Källbergom zo Švédska a v 
mixe Tatiana Kukuľková a Brazílčan Guilher-
me Teodoro, ktorých vyradili čínski finalisti Lin 
Kao-jüan, Wang I-ti (0:3). Pištej s Balážovou 

pred svojím rozdelením pred ME prehrali v 
1. kole. Vo dvojhre začali Slováci v kvalifiká-
cii, ale cez jej sito prešiel len Wang Yang, 
ktorý potom v úvodnom kole hlavnej súťaže 
stroskotal na Patrickovi Franziskovi z Nemec-
ka (1:3). Tatiana Kukuľková, Barbora Balážo-
vá sa lúčili v 2. kvalifikačnom kole, Ľubomír 
Pištej a Ema Labošová už v prvom.

Semifinále v Ománe i v Kosove
Po európskom šampionáte a skvelom zlatom 
úspechu zamierila Balážová na WTT Con-
tender do ománskeho Maskatu (28. 10. - 
2. 11.). Vo dvojhre sa rozlúčila v 1. kole po 
prehre Ayhikou Mukherjeeovou z Indie (2:3), 
pričom viedla 2:1 na sety a v rozhodujúcom 
to bolo tesné - 9:11. Vynahradila si to však 
vo štvorhre, v ktorej s Taiwančankou Čcheng 
Chsien-Tzu ako tretí nasadený pár prenik-
li až do semifinále. Vyradili indické súperky 
Ghoshovú s Baisyovou (3:1) i Japonky Taka-
moriovú s Odovou (3:2), v boji o finále ich za-
stavili neskoršie víťazky Jang I-jün, Ču S‘-ping 
z Číny (0:3).

úvodnom kole nestačili vo štvrťfinále na Kó-
rejčanky Joo Si-woo, Kim Ha-eun (2:3). Ad-
riana Illášová s holandskou reprezentantkou 
Dobrilou Jerguseskou ťahali v 1. kole za kratší 
koniec so štvrtým nasadeným egyptsko-indic-
kým duom Farida Badawyová, Selena Selva-
kumarová (0:3). 

V singlovej súťaži skončili obe Slovenky v 2. 
kole, Kukuľkovú vyradila Kórejčanka Kim Ha-
eun (1:3) a Illášovú neskoršia semifinalistka 
Mateja Jegerová z Chorvátska (0:3).

Na WTT Feeder II v nemeckom Düsseldorfe 
(18. - 22. 11.) zanechal symbolickú stopu 
Alexander Valuch, ktorý uspel v 1. kole kvalifi-
kácie dvojhry, ale následne ho zastavil Japo-
nec Kazuki Hamada (1:3).

Japonský štvrťfinálový osud
So slovenskou účasťou bol aj WTT Finals v 
japonskej Fukuoke (20. - 24. 11. 2024). Na 
podujatí s dotáciou 700 000 USD určenom 
pre aktuálne najlepších jednotlivcov a páry sa 
predstavili Barbora Balážová s Češkou Ha-
nou Matelovou. Úradujúce majsterky Európy 
vo štvorhre žien v tom čase figurujúce vo sve-
tovom deblovom renkingu na 7. priečke boli 
z ôsmich kvalifikovaných dvojíc na prestížne 
podujatie nasadené ako šieste. Hodnotu ich 
účasti zvýraznil aj fakt, že v ázijskej konkuren-
cii (tri japonské, dva čínske páry, po jednom 
z Kórejskej republiky a Taiwanu, pozn.) boli 
jediným európskym duom v deblovej súťaži 
žien. Balážová s Matelovou už mali z minu-
losti skúsenosti z podobného turnaja, ktorý 
predtým niesol názov ITTF World Tour Grand 
Finals.

Slovensko-česká dvojica na finálovom turnaji 
série WTT vo Fukuoke podľahla vo štvrťfinále 
ženskej štvorhry domácim Japonkám Mijuu 

V prakticky v rovnakom termíne (30. 10. - 1. 
11.) sa v kosovskej Prištine na turnaji kategó-
rie WTT Feeder predstavili ďalšie členky slo-
venskej ženskej reprezentácie. Tatiana Kuku-
ľková ukázala svoje deblové kvality tentoraz v 
miešanej štvorhre. S Albertom Vilardellom zo 
Španielska siahali po finále. Ako nasadené 
štvorky sa cez domáci pár Mahmuti, Haša-
niová (3:0), holandské duo Berben, Šuohan 
Men (3:1) dostali do semifinále, v ktorom 
zviedli vyrovnaný súboj s druhou nasadenou 
kórejskou dvojicou Ho Čeong-mun, Joo Si-
woo. Napokon podľahli 2:3, pričom v rozho-
dujúcom piatom sete 9:11.

Vo štvorhre Kukuľková s Poľkou Nataliou 
Bajorovou ako jednotky „pavúka“ po voľnom 

Barbora Balážová s Taiwančankou Čcheng Chsien-Tzu nestačili v Maskate až na neskoršie čínske víťazky.

ŠTYRIKRÁT SEMIFINÁLE, BALÁŽOVÁ AJ NA WTT FINALS
Okrem majstrovstiev Európy v rakúskom Linzi sa slovenskí stolní tenisti v záverečnom štvrťroku kalendárneho 
roka predstavili aj na šiestich podujatiach zo seriálu podujatí World Table Tennis, pričom sme vďaka Barbora 
Balážovej mali zastúpenie aj na prestížnom WTT Finals. Okrem toho naši reprezentanti dosiahli vo štvorhrách 
aj štyri semifinálové účasti.

Tatiana Kukuľková a Albert Vilardell zo Španielska boli blízko k finále v Prištine.
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SSTZ predĺžil spoluprácu s hlavným stolnotenisovým partnerom

Predstavitelia zväzu a firmy špecia-
lizujúcej sa na stolnotenisový mate-
riál, vybavenie i oblečenie uzavreli 
dohodu o pokračovaní vzájomnej 
spolupráce, pričom sa rozšíri aj 
na blížiace sa vrcholné podujatie, 
ktoré bude v máji roku 2025 na 
Slovensku.

„Vzhľadom k spokojnosti s dote-
rajšou spoluprácou sme oslovili 
firmu JOOLA. Ponúkli sme jej 
možnosť stať sa hlavným part-
nerom majstrovstiev Európy do 
21 rokov, ktoré budeme organizo-
vať 7. - 11. mája 2025 v TIPOS aré-
ne na Zimnom štadión Ondreja 

Nepelu v Bratislave. Firma našu 
ponuku prijala a na nedávnom 
spoločnom stretnutí počas WTT 
Youth Contender v Senci sme 
spresnili detaily zmluvy pre ME. 
Pri tejto príležitosti sme inovo-
vali a rozšírili našu hlavnú zmlu-
vu, ktorú máme na štyri roky. S 
obchodným riaditeľom firmy 
JOOLA Radem Markovičom sme 
ju podpísali na obdobie rokov 
2025 - 2029 v ešte lepšom plne-
ní ako doteraz,“ uviedol k pozitív-
nej správe predseda SSTZ Anton 
Hamran.

(ľb)
•foto: SSTZ

Obchodný riaditeľ firmy JOOLA Rade Markovič (vľavo) a pred-
seda SSTZ Anton Hamran v Senci pri podpise zmluvy o part-
nerstve pri organizácii ME 2025 do 21 rokov a kontraktu o vzá-
jomnej spolupráci na obdobie 2025 - 2029.

JOOLA PARTNEROM SSTZ NA ME DO 21 ROKOV 
I NA ĎALŠIE OBDOBIE

Slovenský stolnotenisový zväz (SSTZ) na jeseň roku 2021 po takmer tridsiatich rokoch zmenil svojho hlavného stolnotenisového partnera, kto-
rým sa stala firma JOOLA. Renomovaná značka bude súčasťou slovenského stolného tenisu aj v nasledujúcich rokoch.

Kiharovej a Miju Nagasakiovej 0:3 na sety 
(-10, -1, -2), keď z nádejného začiatku bola 
jednoznačná záležitosť.

„Nebolo to tak, že by sme robili ľahké chyby. 
Aj my sme hrali dobre, ale ony nás takpo-
vediac posielali... Najmä ľaváčka Nagasa-
kiová hrala vynikajúco, takmer nepokazila 
loptu. Má vynikajúci príjem, číta hru a ešte 
aj diktuje tempo. Japonky ukázali extrémnu 
kvalitu. Mne osobne to pripomenulo MS, 
kde sme nad nimi vyhrávali 2:1 na sety a v 
ďalších dvoch sme už nemali čo proti nim 
hrať,“ uviedla Balážová a doplnila ju Matelo-
vá. „Žreb som nevidela negatívne. Ešte sme 
nad nimi nevyhrali, ale naše posledné kon-
frontácie sa skončili tesnými výsledkami. 
Najviac sme si želali Taiwančanky, nad kto-
rými sme predtým vyhrali v Dauhe. Ostatné 
páry by boli veľmi ťažkými protivníkmi. Pre 
nás bol však veľký bonus a čerešnička, že 
sme sa do Fukuoky prebojovali. Odmena za 
celú sezónu.“

jovali medzi najlepšie kvarteto, keď zdolali 
Argentínčanov Martina Bentacora s Camilou 
Arguellesovou (3:0), duo čínskych kvalifi-
kantov Niou Kuan-kchaj, Čchen I 3:1, potom 
prehrali s druhými nasadenými  a neskoršími 
víťazmi Süe Fej, Chan Fej-er z Číny 1:3 (-7, 
8, -6, -4).

Vo dvojhre sa Kukuľková lúčila v 2. kole, 
zostala na rakete tretej nasadenej Španielky 
a neskoršej semifinalistky Maríe Xiao (0:3), 
Ema Labošová podľahla v 1. kole Rumunke 
Tanii Plaianovej (0:3). Spolu ako nasadené 
dvojky zaváhali v 1. kole štvorhry proti kazaš-
skému páru Sarvinoz Mirkadirovová, Zaureš 
Akaševovová (2:3), keď nezužitkovali vedenie 
2:1 a zostávajúce dva sety prehrali 10:12 a 
9:11. Samuel Palušek a Alexander Valuch ne-
prešli cez kvalifikačné sito singlovej súťaže.

(ľb)
•foto: WTT

Balážová s Ma-
telovou podľahli 
Kiharovej s Naga-
sakiovou okrem 
štvrťfinále MS 
2023 v juhoaf-
rickom Durbane 
v rovnakej fáze 
napríklad aj na 
Grand Finals v 
roku 2019 v čín-
skom Čeng-čou.

Kukuľková i 
Valuch po boku 
zahraničných 
partnerov do 

semifinále
Na záver prišiel 
na rad turnaj WTT 
Feeder Vila Nova 

de Gaia v Portugalsku (23. - 27. 11.). Zo slo-
venského pohľadu 
bolo najúspešnejšie 
účinkovanie v mixe. 
Alexander Valuch 
s Jiangshan Guo z 
USA ako kvalifikanti 
šokovali kórejské 
duo Park Gju-hjeon, 
Lee Da-eun (3:0), 
rovnako jasne si po-
radili s Vladislavom 
Zacharovom so Za-
ureš Akaševovou z 
Kazachstanu (3:0), 
nad ich sily boli až 
v semifinále Čchen 
Jüan-jü, Wang Siao-
tchung z Číny 1:3 
(11, -10, -2, -11). 
Tatiana Kukuľková 
a Poliak Maciej Ku-
bik sa tiež prebo-

Alexander Valuch  s Jiangshan Guo z USA prekvapili vo Vila Nova de Gaia, kde z 
kvalifikácie prenikli až do semifinále.

V Portugalsku sme mali medzi kvartetom najlepších párov v mixe aj Tatianu Ku-
kuľkovú, ktorá hrala tentoraz po boku Poliaka Macieja Kubika.



Palušekovo semifinále
Na WTT Youth Contender v Dubaji v SAE (14. - 
17. 10. 2024) sa presadil Samuel Palušek, keď 
v kategórii do 19 rokov sa dostal do semifinále 
dvojhry. Tam ho zastavil Wang C‘-ning z Číny. 
Neskoršiemu celkovému víťazovi podľahol 0:3 
(-5, -6, -10). V miešanej štvorhre sme mali dva 
páry - Samuel Palušek, Linda Majerčíková a 
Khevine Cruz (Filipíny), Sára Habarová - vo štvrť-
finále, pričom ich vyradili čínski finalisti.

Arpáš neprešiel cez 
spoluhráča zo štvorhry

V maďarskom Szombathelyi (3. - 9. 11.) sme 
mali početné zastúpenie. Našim reprezentan-
tom sa viac darilo v chlapčenských ka-
tegóriách. Samuel Arpáš prenikol cez 
troch súperov do štvrťfinále dvojhry do 
19 rokov, v ktorom ho vyradil Balázs Lei 
z Maďarska. Svojmu tradičnému deblo-
vému partnerovi podľahol 1:3. Mychailo 
Lovha bol v osemfinále do 17 i 19 rokov, 
pričom ho vždy vyradil Alan Kurmanga-
lijev z Kazachstanu. Arpáš do 17 rokov 
tesne podľahol tiež vo štvrťfinále. Z 
dievčat boli Bianka Bacsová a Dominika 
Deviatková v osemfinále do 13 rokov.

V Lignane najďalej Nagy
O najlepší výsledok na WTT Youth Con-
tender v talianskom Lignane (7. - 13. 11.) 
sa postaral Filip Nagy prienikom do štvr-
ťfinále kategórie do 13 rokov, kde ne-
stačil na Noaha Tessiera z Francúzska 
(0:3). Vivien Murková a Simona Ďurišo-
vá si v rovnakej vekovej kategórii dievčat 
zahrali v osemfinále.
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Okrem už tradičného WTT Youth Contender v Senci mali slovenskí mládežnícki reprezentanti šancu štartovať aj na ďalších podu-
jatiach v zahraničí. V októbri a novembri absolvovali ďalších päť podujatí zo série World Table Tennis a predstavili sa aj na jednom 
podujatí Europe Youth Series. Opäť sa nevracali domov naprázdno, keď dosiahli sedem pódiových umiestnení.

TRIUMF DRUŽSTVA KADETIEK V PLZNI, 
L. A. GUASSARDO V BUENOS AIRES DO FINÁLE

Samuel Palušek nestačil v Dubaji až na víťaza kate-
górie do 19 rokov.

Santino Rossi, Luciana Fríasová, keď z 0:2 vy-
rovnali na 2:2, ale v rozhodujúcom sete podľahli 
10:12. Barbora Melisa s Argentínčanom Igna-
ciom Bianchinim boli v osemfinálovom 2. kole.

Vo finále nedali šancu Rumunkám
Pekný úspech dosiahli mladé sloven-
ské reprezentantky na Europe Youth 
Series Czechia Open v Plzni (16. - 20. 
10.). Bianka Bacsová a Barbora Meli-
sa Guassardo sa stali víťazkami súťaže 
družstiev do 13 rokov, keď vo finále 
zdolali rovesníčky z Rumunska 3:0. 
„Dievčatá hrali fantasticky, uvoľnene 
a bojovali o každú loptičku. Predvá-
dzali neuveriteľné výmeny a musím 
povedať, že takto dobre som ich ešte 
nevidel hrať. Aj vo štvorhre sa výborne 
dopĺňali a dodržali taktiku. Musím ich 
veľmi pochváliť za prístup k zápasom, 
pretože za tri dni odohrali veľmi veľa 
duelov a fyzicky vydržali až do konca, 
čo nebolo jednoduché,“ pochválil svo-
je zverenky reprezentačný tréner kade-
tiek SR Anton Kutiš.

(ľb)
•foto: WTT, SSTZ

Liliana vo dvojhre, Barbora 
v mixe do semifinále

Na juhoamerický kontinent zamierili 
sestry Guassardové. Najskôr sa pred-
stavili na WTT Youth Contender v pa-
raguajskom Asuncióne (9. - 12. 11.). 
Vo dvojhre hráčok do 17 rokov sa Li-
liana Alicja Guassardo prebojovala do 
semifinále, kde prehrala s neskoršou 
víťazkou Karinou Senagovou z Brazí-

lie (0:3). V kategórii do 15 rokov 
nestačila Barbora Melisa Gua-
ssardo vo štvrťfinále na Catali-
nu Ramírezovú z Čile (0:3), ale 
v mixe postúpila so Španielom 
Alexandrom Malovom do semi-
finále, kde tesne podľahli por-
toricko-čilskému páru Matthew 
Cao, Catalina Ramírezová 2:3. 
V súťaži do 13 rokov prehrala 
Barbora Melisa vo štvrťfinálovom 
1. kole Danii Mohdovej z Malaj-
zie (0:3), ktorá potom získala ví-
ťaznú trofej.

Ramírezová opäť osudom
Následne sa presunuli do ar-
gentínskeho Buenos Aires na 
WTT Youth Contender (14. - 17. 
11.), kde Liliana Alicja v kategórii 
do 15 rokov po voľnom žrebe v 
úvodnom kole vyradila tri súper-
ky a za kratší koniec ťahala až vo 
finále s Catalinou Ramírezovou 
2:3 (-6, -8, 9, 17, -6). Táto Čiľan-
ka ju zdolala aj vo štvrťfinále ka-
tegórie do 17 rokov. Barbora 
Melisa ako najvyššie nasadená 
prehrala v semifinále do 13 rokov 

s Victoriou Guardiovou 2:3 a do 15 rokov bola v 
osemfinále. V miešanej štvorhre si Liliana Alicja 
pripísala s Brunom Celisom z Čile semifinálovú 
účasť. V boji o finále nestačili na argentínsky pár 

Liliana Alicja Guassardo (vľavo) so svojou sestrou Barbo-
rou Melisou dosiahli na turnajoch v Južnej Amerike viacero 
úspešných výsledkov, v Buenos Aires bola finalistkou dvojhry 
hráčok do 15 rokov.

Barbora Melisa Guassardo, tréner kadetiek Anton Kutiš 
a Bianka Bacsová s trofejou za celkové víťazstvo v sú-
ťaži družstiev v Plzni.
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Slovenská premiéra v Lige majstrov

Debut v Lige majstrov
Významná chvíľa nastala nielen v histórii TJ Geológ 
Rožňava, ale i slovenského stolného tenisu, ktorou 
bolo premiérové vystúpenie v Lige majstrov mužov. 
Bronzový tím uplynulej extraligovej sezóny totiž vy-
užil príležitosť zapojiť sa do najprestížnejšej kon-
tinentálnej klubovej súťaže mužských družstiev. 
„Sme radi a hrdí, že sme prvý slovenský tím, ktorý 
dostal možnosť hrať v Lige majstrov,“ uviedol prezi-
dent rožňavského klubu Zoltán Gallo.

Rožňavčania sa predstavili v poľskom Suchednió-
we. V rámci A-skupiny nestačili na svojich súpe-
rov - s českým HB Ostrov prehrali 0:3, španiel-
skemu Enoli Borges Vall i francúzskemu Alliance 
Nimes/Montpellier podľahli zhodne 1:3 - a v ko-
nečnom poradí im patrila nepostupová 4. priečka. 

V EP najskôr postup dvoch, 
potom jedného tímu zo SR

V rovnakom termíne si STK Vyhne a SK Vydrany 
vybojovali postupy z I. fázy Európskeho pohára na 
turnajoch v nemeckom Grünwettersbachu. Slo-
venský šampión z Vydrian obsadil v B-skupine 2. 
miesto za domácimi (1:3), keď zdolal španielsky 
Hortitec Alzira 3:1 i slovinský NTK Savinja 3:0. Vi-
cemajster z Vyhní dokonca svoju C-skupinu vyhral 
po víťazstvách nad poľskými Gliwicami (3:1) a špa-
nielskym C.E.R. Robin Hat Prisco L´Escala (3:0).

V polovici decembra sa do II. skupinovej fázy tejto 
súťaže zapojilo slovenské trio, keďže aj Rožňava 
mohla po vyradení v Lige majstrov prejsť do Eu-
rópskeho pohára. Najviac sa darilo Vyhniam. Na 

O účasť na vyvrcholení Europe Trophy sa v Brati-
slave usilovali aj tri slovenské ženské kluby, ale v 
boji o tri miestenky ich predstihli traja rakúski pro-
tivníci. Najbližšie bol k postupu domáci STC ŠKST 
Bratislava, ktorý prehral rozhodujúce stretnutie s 
ASVÖ TTC Olympic Viedeň tesne 2:3, pričom Nine 
Darovcovej chýbal jediný set k tomu, aby zaistila 
svojmu tímu výhru. Bratislavčanky obsadili na tur-
naji A-skupiny 4. miesto, majster SR z Devínskej 
Novej Vsi bol piaty a extraligový nováčik Keraming 
Trenčín šiesty.

(ľb)
•foto: STK Vyhne

turnaji C-skupiny vo francúzskom Lille nestačili 
len na domáceho favorita (0:3), ale víťazstvá nad 
chorvátskym Dubrovníkom i úradujúcim sloven-
ským majstrom SK Vydrany (zhodne 3:0) im vy-
niesli 2. pozíciu a postup do vyraďovacej časti me-
dzi 16 najlepších družstiev druhej najvýznamnejšej 
európskej súťaže v hierarchii ETTU. Vydrany na 4. 
mieste ťahali za kratší koniec so súpermi, hoci v 
boji o 3. priečku s Dubrovníkom to bola vyrovnaná 
partia (2:3).

V B-skupine v dánskom Roskilde sa stolní tenisti 
TJ Geológ Rožňava tešili z výhry až v záverečnom 
vystúpení proti poľskému Olesnu (3:1). Po pre-
hrách so španielskym Cajasurom Priego (0:3) a 
domácim Roskilde (1:3) im patrila 3. priečka, prvá 
nepostupová.

V prospech Čadce rozhodol jediný set
Drámu so šťastným koncom zažili hráči MSK 
Čadca v tretej najvýznamnejšej európskej súťaži 
s názvom Europe Trophy. V mužskej časti súťaže 
Čadčania hostili počas decembrového víkendu 
(14. - 15. 12.) v regionálnej zóne C turnaj A-skupi-
ny. So všetkými troma súpermi odohrali vyrovnané 
zápasy na maximálny počet piatich súbojov. Zdolali 
Namiznoteniški klub Savinja zo Slovinska i rakúsky 
UTTC Panaceo Stockerau (3:2) a prehrali s UKS 
Piast Poprawa Ostrzeszów z Poľska (2:3). V ko-
nečnom účtovaní mali tri družstvá zhodný počet 
bodov i bilanciu vzájomných duelov, a tak rozhodol 
pomer setov. Vďaka nemu idú na Grand Final (4. 
- 6. 4. 2025) Stockerau (22:21) a Čadca (21:21), 
sklamanie zavládlo v Ostrzeszówe (21:22).

Družstvo STK Vyhne v zložení (zľava) Bogus-
law Koszyk, Filip Szymaňski, Marián Šurka a 
Miroslav Hořejší uspelo v oboch skupinových 
fázach Európskeho pohára a zahrá si vo vyra-
ďovacej časti.

VYHNE DO OSEMFINÁLE EURÓPSKEHO POHÁRA,
 ČADCA NA GRAND FINAL EUROPE TROPHY

Rekordný počet siedmich - štyri mužské a tri ženské - slovenských klubov sa zapojil do aktuálneho ročníka európskych pohá-
rových súťaží, ktoré v novembrovom (15. - 17. 11. 2024) a decembrovom termíne (13. - 15. 12.) absolvovali turnaje skupinových 
fáz. Zo sedmičky zástupcov si dvaja - STK Vyhne a MSK Čadca vybojovali účasť v jarnom pokračovaní na kontinentálnej scéne.

STK Vyhne (SR) - SK Vydrany (SR) 3:0, body: Szymaňski, Hořejší, Koszyk
STK Libertas Marinkolor Dubrovník (Chor.) - SK Vydrany (SR) 3:2, body za Vydra-
ny: Lelkes, Muskó
STK Vyhne (SR) - Lille Métropole TT (Fr.) 0:3
Konečné poradie: 1. Lille 6 (3/0), 2. Vyhne 5 (2/1), 3. Dubrovník 4 (1/2), 4. 
Vydrany 3 (0/3).

Europe Trophy 2024/2025
Muži - regionálna zóna C - A-skupina (Čadca/SR):
Namiznoteniški klub Savinja (Slovin.) - MSK Čadca (SR) 2:3, body za Čadcu: Lo-
vha 2, Goldír
MSK Čadca (SR) - UKS Piast Poprawa Ostrzeszów (Poľ.) 2:3, body za Čadcu: 
Flóro, Lovha
UTTC Panaceo Stockerau (Rak.) - MSK Čadca (SR) 2:3, body za Čadcu: Flóro, 
Goldír, Lovha
Konečné poradie: 1. Stockerau 5 (2/1), 2. Čadca 5 (2/1), 3. Ostrzeszów 5 
(2/1), 4. Savinja 3 (0/3).

Ženy - regionálna zóna C - A-skupina (Bratislava/SR):
UTTC Panaceo Stockerau (Rak.) - STK Devínska Nová Ves (SR) 3:0
Keraming Trenčín (SR) - STC ŠKST Bratislava (SR) 1:3, body: Marousková - Da-
rovcová 2, Molnárová
ASVÖ TTC Olympic Viedeň (Rak.) - STC ŠKST Bratislava (SR) 3:2, body za STC: 
Darovcová, Molnárová
STK Devínska Nová Ves (SR) - Keraming Trenčín (SR) 3:1, body: Drobová 2, Ha-
barová - Marousková
Keraming Trenčín (SR) - SU Sparkasse Kufstein I (Rak.) 3:2, body za Trenčín: 
Terezková 2, Marousková
STC ŠKST Bratislava (SR) - STK Devínska Nová Ves (SR) 3:1, body: Darovcová 2, 
Ondrušová - N. Némethová
STC ŠKST Bratislava (SR) - UTTC Panaceo Stockerau (Rak.) 0:3
SU Sparkasse Kufstein I (Rak.) - STK Devínska Nová Ves (SR) 3:0
ASVÖ TTC Olympic Viedeň (Rak.) - Keraming Trenčín (SR) 3:1, bod za Trenčín: 
Čermáková
Keraming Trenčín (SR) - UTTC Panaceo Stockerau (Rak.) 0:3
STC ŠKST Bratislava (SR) - SU Sparkasse Kufstein I (Rak.) 0:3
STK Devínska Nová Ves (SR) - ASVÖ TTC Olympic Viedeň (Rak.) 1:3, bod za D. 
N. Ves: Gomolová
Konečné poradie: 1. Kufstein 9 (4/1), 2. Stockerau 9 (4/1), 3. Olympic Viedeň 
8 (3/2), 4. STC ŠKST Bratislava 7 (2/3), 5. D. N. Ves 6 (1/4), 6. Trenčín 6 (1/4).

Liga majstrov mužov 2024/2025 - I. fáza:
A-skupina (Suchedniów/Poľ.):
TJ Geológ Rožňava (SR) - HB Ostrov (ČR) 0:3, Péter - Širuček 1:3, Grebeňuk - 
Tregler 0:3, Sitak - Vráblík 1:3
Enoli Borges Vall (Šp.) - TJ Geológ Rožňava (SR) 3:1, Tauler - Grebeňuk 1:3, Du-
ran - Péter 3:1, Carrera - Kriston 3:0, Tauler - Péter 3:2
Alliance Nimes/Montpellier (Fr.) - TJ Geológ Rožňava (SR) 3:1, Jean - Sitak 3:1, 
Dorr - Péter 3:0, Thakar - Grebeňuk 0:3, Jean - Péter 3:0
Konečné poradie: 1. Nimes/Montpellier 6 bodov (3 výhry/0 prehier), 2. Ostrov 5 
(2/1), 3. Borges 4 (1/2), 4. Rožňava 3 (0/3).

Európsky pohár mužov 2024/2025 - I. fáza:
B-skupina (Grünwettersbach/Nem.):
Hortitec Alzira TT Taula (Šp.) - SK Vydrany (SR) 1:3, body za Vydrany: P. Šereda 
2, Muskó
SK Vydrany (SR) - Namiznoteniški klub Savinja (Slovin.) 3:0, body: P. Šereda, Lel-
keš, Muskó
SK Vydrany (SR) - ASC Grünwettersbach (Nem.) 1:3, bod za Vydrany: Lelkeš
Konečné poradie: 1. ASC Grünwettersbach 6 bodov (3/0), 2. Vydrany 5 (2/1), 
3. Alzira 4 (1/2), 4. Savinja 3 (0/3).

C-skupina (Grünwettersbach/Nem.):
KTS Gliwice (Poľ.) - STK Vyhne (SR) 1:3, body za Vyhne: Hořejší 2, Szymaňski
STK Vyhne (SR) - C.E.R. Robin Hat Prisco L´Escala (Šp.) 3:0, body: Hořejší, Szy-
maňski, Koszyk
Konečné poradie: 1. Vyhne 4 (2/0), 2. Gliwice 3 (1/1), 3. L´Escala 2 (0/2).

II. fáza:
B-skupina (Roskilde/Dán.):
TJ Geológ Rožňava (SR) - Real Club Cajasur Priego TM (Šp.) 0:3
Roskilde Bordtennis BTK 61 (Dán.) - TJ Geológ Rožňava (SR) 3:1, bod za Rožňa-
vu: Kriston
TJ Geológ Rožňava (SR) - KS Villa Verde Olesno (Poľ.) 3:1, body za Rožňavu: Péter 
2, Kriston
Konečné poradie: 1. Roskilde 6 (3/0), 2. Priego 5 (2/1), 3. Rožňava 4 (1/2), 4. 
Olesno 3 (0/3).

C-skupina (Lille/Fr.):
SK Vydrany (SR) - Lille Métropole TT (Fr.) 1:3, bod za Vydrany: Lelkeš
STK Libertas Marinkolor Dubrovník (Chor.) - STK Vyhne (SR) 0:3, body: Koszyk, 
Szymaňski, Hořejší

VÝSLEDKY SLOVENSKÝCH TÍMOV



De Miguel (KST RAKSIT) 260,41, 3. Jakub Hrčka (ŠKST Bošany) 210,11.
Najmladšie žiačky: 1. Adela Vašková (ŠK ŠOG Nitra) 295,82, 2. Sofia Hladoníková 
(STK Lokomotíva Košice) 278,13, 3. Tamara Gáborová (STK Kalinovo) 218,33.

Svetové rebríčky ITTF (k 31. 12. 2024):
Dvojhra mužov: 1. Wang Čchu-čchin 8825 bodov, 2. Lin Š‘-tung 
(obaja Čína) 6445, 3. Tomokazu Harimoto (Jap.) 4405, ... 89. Wang 
Yang 273, 129. Pištej 157, 204. Arpáš 73, 302. Palušek 36, 307. 

Zelinka (všetci SR) 34.
Štvorhra mužov: 1. A. Lebrun, F. Lebrun (Fr.) 4275 bodov, ... 44. Pištej, Chan (SR/
Hongkong) 350, 76. Pištej, Källberg (SR/Švéd.) 175, 124. Pištej, Nuytinck (SR/
Belg.) 90, 156. Pištej, J. Zelinka (SR) 70.
Dvojhra žien: 1. Sun Jing-ša 9900 bodov, 2. Wang Man-jü 8700, 3. Wang I-ti (všet-
ky Čína) 5005, ... 135. Kukuľková 156, 157. Balážová 128, 208. Labošová 71, 405. 
Wiltschková (všetky SR) 17.
Štvorhra žien: 1. Čeon Či-hee, Šin Ju-bin (Kór. rep.) 3405 bodov, ... 6. Balážová, 
Matelová (SR/ČR) 1695, 10. Kukuľková, Bajorová (SR/Poľ.) 1147, 87. Balážová, 
Čcheng Chsien-Tzu (SR/Taiw.) 140, 106. Kukuľková, Labošová (SR) 101.
Miešaná štvorhra: 1. Wang Čchu-čchin, Sun Jing-ša (Čína) 7140 bodov, ... 37. 
Pištej, Balážová 350, 56. Teodoro, Kukuľková (Braz./SR) 200, 73. Pištej, Kukuľko-
vá 174, 158. A. Valuch, Jiangshan Guo (SR/USA) 53, 172. J. Zelinka, Kukuľková 
(SR) 49.
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Najvyššie domáce stolnote-
nisové súťaže družstiev majú 
za sebou prvé časti. V JOO-
LA extralige mužov sa po 6. 
kolách základnej časti rozdelí 
štartové pole účastníkov na 
dve skupiny - o 1. - 6. mies-

to a o 7. - 10. priečku. Mužská súťaž mala 
mať v sezóne 2024/2025 tucet štartujúcich 
družstiev, ale pred jej začiatkom sa odhlásil 
tím TJ STO Nižná a v decembri pred závereč-
ným kolom základnej časti odstúpil zo súťaže 
aj VSTK Vranov nad Topľou. Tým pádom sa 
v predstihu vyriešila otázka dvoch zostupuj-
úcich. V nadstavbe sa bude v hornej skupi-
ne hrať o čo najlepšiu pozíciu pred play-off 
a v spodnej zase o zvyšné dve miestenky 

ZATIAĽ SUVERÉNNE VYHNE, EXTRALIGA BEZ NIŽNEJ A VRANOVA

Poliak Boguslaw Koszyk v drese STK Vyhne 
nenašiel zatiaľ premožiteľa, vyhral všetkých 
19 dvojhier.

do vyraďovacej časti. V doterajšom priebe-
hu si suverénne počína STK Vyhne. Lanský 
vicemajster víťazne zvládol všetkých deväť 
stretnutí, pričom v nich dokázali súperi len 
v jednej dvojhre zdolať protihráča z Vyhní 
(Rožňavčan Grebeňuk zdolal Szymaňského 
3:1). Aj ďalšie pozície patria papierovým fa-
voritom - druhá je Čadca, tretia Rožňava a 
štvrté majstrovské Vydrany. Do prvej šestky 
sa dostali aj Michalovce a nováčik z Veľkých 
Kapušian. V spodnej skupine budú o postup 
do play-off bojovať Ružomberok, Galanta, 
Trenčín a Mária Huta.

NA ČELE OBHAJCA TITULU
Vo vyrovnanej extralige žien 2024/2025 má za sebou 
osmička družstiev 4. kolá, po ktorých je na tom najlepšie 
úradujúci šampión STK Devínska Nová Ves s tesným ná-
skokom pred nováčikom Keraming Trenčín a ŠK Orion Belá 
nad Cirochou. Na 4. postupovej pozícii na turnaj najlepšej 
štvorky je pred odvetnou časťou aj ŠKST Topoľčany „A“. 
Šancu preniknúť tam majú stále aj STC ŠKST Bratislava, 
ŠKST Ružomberok i MSK Malacky. STO Valaliky v prvej 
časti sezóny nedokázal odvrátiť prehry vo svojich siedmich 
vystúpeniach.

(ľb)
•foto: ttstar.cz, MSK Malacky

Andrea Biskupičová z MSK Malacky (na fotografii) spolu 
s Evou Novotnou z ŠK Orion Belá nad Cirochou sú dve 
hráčky v extraligovej súťaži žien s doterajšou stopercent-
nou bilanciou.

Tabuľka
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Por. Mužstvo Zápasy Výhry Remízy Prehry Skóre Body

1 STK Vyhne 9 9 0 0 54:1 27

2 MSK Čadca A 9 8 0 1 48:15 25

3 TJ Geológ Rožňava 9 7 0 2 46:15 23

4 SK Vydrany A 9 6 0 3 39:23 21

5 ŠKST Michalovce 9 4 1 4 31:38 18

6 MKST Veľké Kapušany 9 4 1 4 30:38 18

7 ŠKST Ružomberok A 9 2 1 6 27:45 14

8 TJ Gasto Galanta 9 2 0 7 20:49 13

9 Keraming Trenčín A 9 0 2 7 22:52 11

10 AŠK Mária Huta A 9 0 1 8 12:53 10

JOOLA EXTRALIGA MUŽOV 2024/2025 - ZÁKLADNÁ ČASŤ

Tabuľka

SSTZ / Slovenská republika / Extraliga / Ženy / sezóna 2024/25 - Základná časť + odveta
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Por. Mužstvo Zápasy Výhry Remízy Prehry Skóre Body

1 STK Devínska Nová Ves 7 4 2 1 37:26 17

2 Keraming Trenčín 7 3 3 1 35:28 16

3 ŠK Orion Belá nad Cirochou 7 3 3 1 36:27 16

4 ŠKST Topoľčany A 7 4 0 3 34:27 15

5 STC ŠKST Bratislava 7 3 2 2 35:30 15

6 ŠKST Ružomberok 7 3 0 4 34:31 13

7 MSK Malacky 7 3 0 4 27:30 13

8 STO Valaliky 7 0 0 7 6:45 7

EXTRALIGA ŽIEN 2024/2025 - PRVÁ POLOVICA ZÁKLADNEJ ČASTI
Družstvo

V slovenských seniorských stolnotenisových rebríč-
koch prišlo na čele k zmene v kategórii žien. K 1. 
januáru 2025 sa po polroku na líderskú pozíciu vrá-
tila Tatiana Kukuľková. Doterajšia jednotka Barbora 
Balážová je tretia za Emou Labošovou. U mužov sa 
nemenilo poradie v top 3. Vedie Wang Yang pred 

WANG ZOSTAL NA 1. MIESTE SLOVENSKÉHO REBRÍČKA, KUKUĽKOVÁ SA VRÁTILA NA LÍDERSKÚ POZÍCIU
mladší žiaci) a Adela Vašková (najmladšie žiačky).
Národné stolnotenisové rebríčky mužov a žien sa 
vydávajú s polročnou periodicitou, v mládežníckych 
kategóriách dostávajú novú podobu každé dva me-
siace.

(ľb)

Ľubomírom Pištejom a Jakubom Zelinkom.
V ďalších kategóriách figurujú najvyššie Samuel Ar-
páš (dorastenci), Dominika Wiltschková (dorasten-
ky), Marco Cisarik (starší žiaci), Vivien Murková (star-
šie žiačky), Filip Nagy (mladší žiaci), Barbora Melisa 
Guassardo (mladšie žiačky), Šimon Košický (naj-

Aktuálne slovenské rebríčky (k 1. 1. 2025):

Muži: 1. Wang Yang (TTC Caen/Fr.) 310,54 bodu, 2. Ľubomír Pištej 
(Tennis Tavolo Sassari/Tal.) 252, 3. Jakub Zelinka (SKST Chodov/ČR) 
225,14.

Ženy: 1. Tatiana Kukuľková (HB Ostrov H. Brod/ČR) 293, 2. Ema Labošová (Quim-
per Cornouaille TT/Fr.) 292, 3. Barbora Balážová (Saint-Denis US93TT/Fr.) 258.
Dorastenci: 1. Samuel Arpáš (CP Caudry/Fr.) 469,8, 2. Mychailo Lovha (MSK Čad-
ca) 290, 3. Samuel Palušek (TJ Ostrava KST/ČR) 281,89.
Dorastenky: 1. Dominika Wiltschková (MTV Tostedt/Nem.) 351, 2. Nina Darovcová 
(STC ŠKST Bratislava) 267,46, 3. Vanda Vanišová (ŠK ŠOG Nitra) 245,52.
Starší žiaci: 1. Marco Cisarik (MSK Čadca) 228,93, 2. Sebastián Hlošek (ST Levice 
2021) 226,39, 3. Filip Nagy (STK ZŠ Na bielenisku Pezinok) 206,65.
Staršie žiačky: 1. Vivien Murková (ŠKST Bošany) 275,95, 2. Barbora Melisa Gua-
ssardo (MŠK STO Krompachy) 265,06, 3. Bianka Bacsová (STK Lokomotíva Koši-
ce) 263,55.
Mladší žiaci: 1. Filip Nagy (STK ZŠ Na bielenisku Pezinok) 351, 2. Alex Hlado-
ník (STK Lokomotíva Košice) 249,28, 3. Denis Večerek (STK Lokomotíva Košice) 
219,2.
Mladšie žiačky: 1. Barbora Melisa Guassardo (MŠK STO Krompachy) 351, 2. Bian-
ka Bacsová (STK Lokomotíva Košice) 265,47, 3. Vivien Murková (ŠKST Bošany) 
252,01.
Najmladší žiaci: 1. Šimon Košický (STK ZŠ Na bielenisku Pezinok) 260,62, 2. Juraj 
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Začiatkom októbra 2024 zavítala do Národného stolnotenisového centra v Bratislave 20–členná delegácia japonského mesta 
Gifu, ktoré bolo družobným mestom slovenskej výpravy (a teda aj troch stolnotenisových olympionikov) na odložených OH v roku 
2021 v Tokiu. Na základe zmluvy o spolupráci podpísanej v roku 2018 sa uskutočnilo o rok neskôr priateľské stretnutie družstva 
žien s miestnym prvoligovým stolnotenisovým klubom Gifu i krátky spoločný tréningový tábor našich a japonských stolných tenis-
tov pred Japan Open 2019. Ďalšie zaujímavé spoločné akcie pred a počas OH zmarila pandémia COVID-19.

Predseda Slovenského stolnotenisového 
zväzu (SSTZ) Anton Hamran na priateľskom 
stretnutí s japonskými hosťami ocenil dote-
rajšiu spoluprácu ako aj pozvanie na ďalšie 
spoločné tréningové s sústredenia v Gifu. Pri-
mátor mesta Gifu, ktoré má podobný počet 
obyvateľov ako naše hlavné mesto/ Masanao 
Šibahaši vyzdvihol srdečné prijatie japonskej 

historickú  bronzovú medailu v súťaži druž-
stiev, a odborník zodpovedný za streamingo-
vé prenosy zo stolného tenisu Anton Hamran 
ml. 

(zk)
•foto: Katarína Breyerová/SSTZ

delegácie aj pri 
druhej návšteve 
Bratislavy. Hostia z 
Gifu, medzi ktorý-
mi boli aj prezident 
obchodnej komo-
ry Gifu a predse-
da predstavenstva 
sponzorskej ban-
ky Juroki, predsta-
vitelia magistrátu i 
prefektúry, ako aj 
obchodnej komo-
ry Gifu, si prezreli 
Národné stolno-
tenisové centrum. 
Osobitne ich za-
ujala Sieň slávy 

slovenského stolného tenisu, ktorý 
na budúci rok oslávi 100. výročie organizova-
nej formy toho športu na území Slovenska. Za 
SSTZ sa na prijatí zúčastnili aj čestný predseda 
Zdenko Kríž, generálna sekretárka zväzu Ivica 
Hatalová, marketingová pracovníčka Katarína 
Breyerová, Tomáš Jančí ako člen tímu ČSFR, 
ktorý na MS 1991 v japonskej Čibe vybojoval 

Stretnutie s delegáciou japonského mesta Gifu sa uskutoč-
nilo v zasadačke SSTZ v Národnom stolnotenisovom centre 
v Bratislave.

PREDSTAVITELIA GIFU NA SSTZ

Na stretnutí predstaviteľov SSTZ a mesta Gifu podpí-
sali dohodu o ďalšej spolupráci. Na fotografii sú zľava: 
Masanao Šibahaši, primátor mesta Gifu, Murase Jukio, 
prezident obchodnej komory Gifu a predseda pred-
stavenstva sponzorskej banky Juroku, Anton Hamran 
predseda SSTZ a Zdenko Kríž, čestný predseda SSTZ.
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SUPERLIGA VYVRCHOLÍ V BRATISLAVE TURNAJMI FINAL 4

Turnaj mužskej časti súťaže sa začiatkom decem-
bra uskutočnil v rakúskom Stockerau. V Stani-Fra-
czyk-Arene potvrdil úlohu favorita domáci obhajca 
prvenstva. Hneď za Stockerau sa umiestnili hráči 
slovenskej reprezentácie do 23 rokov. Trio Lovha, 
Flóro a Goldír zdolalo maďarský Celldömölk 7:0 a 
slovinskú Savinju 6:2. Nestačilo len na domácich 
(3:6). V semifinále v rámci turnaja Final 4 (26. 2. 
2025) v Národnom stolnotenisovom centre v Bra-
tislave si zopakujú súboj s Celldömölkom.

Turnaje ženských tímov sa hrali v dvoch rôznych 
termínoch a v dvoch dejiskách. Moravský Krumlov 
hostil A-skupinu a obhajca superligového víťazstva 
ju aj vyhral. Druhú priečku obsadil národný tím 
stolných tenistiek SR do 23 rokov (Wiltschková, 
Illášová, Činčurová, Majerčíková), ktorý nestačil 
na súperky z Moravského Krumlova (2:6), ale 
zdolal maďarský Budaörs (6:3) a zaistil si druhú 
postupovú miestenku.

V Stockerau bojovali tri tímy v B-skupine, v ktorej 
dominovali hráčky miestneho UTTC PANACEO, 
keď súperky zdolali jednoznačne  7:0. V súboji o 
2. miesto sa medzi STC ŠKST Bratislava a MSK 
Gumotex Břeclav v zostave so Slovenkou Nikole-
tou Puchovanovou (získala 3,5 bodu) zrodila re-
míza 5:5, ale pomer setov mal tesne lepší český 
zástupca, a tak sa predstaví aj v Bratislave, kde 
ho čaká derby s Moravským Krumlovom. Druhú 
semifinálovú dvojicu tvoria Slovensko „23“ a Stoc-
kerau.

(ľb)

Medzinárodná stolnotenisová superliga (Central European Superligue) 2024/2025 má za sebou základnú skupinovú fázu, 
v ktorej sa v súťaži mužov predstavili štyri tímy zo štyroch krajín (SR, Rak., Slovin., Maď.), v súťaži žien štartovalo šesť druž-
stiev tiež zo štyroch krajín (SR, ČR, Rak., Maď.).

Muži - skupinová fáza (3. - 4. 12. 2024, 
Stockerau/Rak.):
UTTC PANACEO Stockerau (Rak.) - Slo-
vensko „23“ 6:3
Body za SR „23“: Flóro, Lovha, štvorhra 
Flóro/Lovha

Slovensko „23“ - Celldömölk VSE-Vulkan 
Fürdö (Maď.) 7:0
Body: Goldír, Lovha a Flóro po 2, štvorhra 
Flóro/Lovha

Slovensko „23“ - NTK Savinja (Slovin.) 6:2
Body za SR „23“: Lovha 3, Flóro 2, štvor-
hra Flóro/Lovha

Konečné poradie: 1. Stockerau 9 bodov, 
2. Slovensko „23“ 7, 3. Savinja 5, 4. Cell-
dömölk 3.

Semifinálové dvojice: Stockerau - Savinja, 
Celldömölk - Slovensko „23“.

Ženy - A-skupina (8. - 9. 10. 2024, Krum-
lov/ČR):

TT Moravský Krumlov (ČR) - Slovensko 
„23“ 6:2
Body za SR „23“: Wiltschková, Činčurová

Slovensko „23“ - Budaörsi Sport Club 
(Maď.) 6:3
Body za SR „23“: Wiltschková 3, Illášová 
2, štvorhra Činčurová/Wiltschková

Konečné poradie: 1. Moravský Krumlov 6, 
2. Slovensko „23“ 4, 3. Budaörs 2.

B-skupina (2. 12. 2024, Stockerau/Rak.):
UTTC PANACEO Stockerau (Rak.) - STC 
ŠKST Bratislava 7:0
STC ŠKST Bratislava - MSK Gumotex 
Břeclav ZFP Group (ČR) 5:5
Body za STC: Molnárová a Darovcová po 
2, Korf
  
Konečné poradie: 1. Stockerau 6, 2. Břec-
lav 3, 3. STC ŠKST Bratislava 3.

Semifinálové dvojice: Moravský Krumlov - 
Břeclav, Slovensko „23“ - Stockerau.

VÝSLEDKY SUPERLIGY 2024/2025



ako vie, a v žiadnom prípade nechce niekomu 
poškodiť.

Na každom turnaji sa sústredíme na hráčov a 
ich výkony. Občas však pozrime jedným očkom 
na našich rozhodcov, ktorí veľakrát maximálne 
vyťažení, lebo nie vždy ich je dostatočný počet, 
rozhodujú na turnajoch od rána až do nesko-
rého večera vo vydýchaných priestoroch haly 
a všetci od nich čakáme stopercentný výkon. 
Či už to berieme ako prácu, záľubu, poslanie 
alebo hocičo iné, rozhodovanie je náročné a 
klobúk dolu pred každým, kto si cez všetky tieto 
spomenuté či nespomenuté veci sadne na roz-
hodcovskú stoličku...

Záľuba, vášeň a v poslednom čase trochu po-
slanie je to, čo mňa priviedlo k rozhodovaniu. 
Ako hráč som sa nikdy nepozeral na hraciu plo-
chu z pozície rozhodcu. To sa zmenilo, až keď 
moje deti začali aktívne hrávať. Obnovil som si 
rozhodcovskú licenciu a začal s rozhodovaním. 
Najskôr len na regionálnej úrovni a neskôr na 
celoslovenskej som zbieral cenné skúsenosti, 
ktoré rástli spolu so staršími kategóriami hrá-
čov, ktorým som mal možnosť rozhodovať.
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Slovenskí rozhodcovia Ladislav Popellár (vľavo) 
a Matej Hamran (vpravo) s veľvyslancom SR v 
Argentíne Rastislavom Hindickým.

V dňoch 11. - 13. októbra 2024 som sa zúčastnil ako jediný nominovaný rozhodca z Európy na turnaji ITTF Copa Tango 
Fa20 Para Open v argentínskom Buenos Aires. Neskôr som sa dozvedel, že do rozhodcovského tímu dostal nomináciu 
na pozíciu zástupcu hlavného rozhodcu aj náš na svoj relatívne mladý vek už skúsený slovenský arbiter Matej Hamran.

Vzhľadom k tomu, že išlo o jeden z prvých 
poolympijských turnajov v parastolnom tenise 
zúčastnili sa na ňom okrem hráčov z Poľska, 
Rumunska a USA aktéri len z Južnej Ameriky. 
Hralo sa v hale, ktorá sa nachádza v Centre 
vrcholového športu Argentíny (CeNARD) v 
tesnej blízkosti známeho futbalového stánku 
klubu River Plate. Deň pred mojím príchodom 
tam akurát vystupoval Paul McCartney so svo-
jím programom Got Back Tour.

Turnaj, ktorý nadviazal na Brazil Open spred 
týždňa, sa uskutočnil vo veľmi priateľskej at-
mosfére. Neobvyklá bola pre mňa skutočne 
búrlivá atmosféra, keď fanúšikovia najmä do-
mácich hráčov napriek malému počtu utvorili 
až futbalovú atmosféru, ktorá je jedinečná v 
týchto končinách. Hralo sa na ôsmich stoloch 
vo všetkých kategóriách s tou zvláštnosťou, že 
posledný deň zorganizovali turnaj aj pre hráčov 
´parkinsonikov´ a ´alzheimerikov´.

Čerešničkou na torte pre nás aj pre organizá-
torov bola návšteva veľvyslanca SR so sídlom v 

Buenos Aires Rastislava Hindického, ktorý má 
veľmi blízko k stolnému tenisu. Neraz sa stalo, 
ak bol doma, že sa zúčastnil aj na tradičnom 
Turnaji osobností v hale NSTC v Bratislave. 
Priznal, že po skončení svojej misie by sa rád 
zapojil do aktívneho stolnotenisového života 
aj ako hráč. Pozval nás aj na krátku návštevu 
svojho sídla. Ako zdôraznil, v Argentíne, kde 
žije vyše 45 milióna obyvateľov, je okrem iných 
aj početná slovenská komunita, ktorá je aktív-
na tak v kultúrnej aj športovej oblasti.

Pred príchodom domov sme napriek krátkosti 
času ešte stihli s Matejom absolvovať návštevu 
štvrte Boca, kde sa nachádza aj slávna fut-
balová bašta Boca Juniors. Tu vyrastali také 
osobnosti ako Maradona a Messi, čo bolo cítiť 
všade. Niet pochýb, že futbal je tu nábožen-
stvom. Napriek zložitej ekonomickej situácii 
aj v tejto časti sveta som mal pocit, že ľudia 
sú prívetiví, milí a optimisticky hľadia do bu- 
dúcnosti.

Ladislav Popellár
•foto: archív L. P.

ARGENTÍNSKE TANGO S RAKETOU V RUKE

Rozhodovať o niečom je našou každodennou činnosťou. Ani si to veľakrát neuvedomujeme, koľko rozhodnutí musí človek urobiť vo svo-
jom živote každý deň, či už jednoduchých alebo zložitých. Veľakrát sa ako ľudia stránime rozhodnutí a čakáme, že sa daná vec nejako 
vyrieši sama. Občas to zafunguje a bez nášho pričinenia sa riešenie nájde.

Toto však neplatí o práci rozhodcu v akomkoľ-
vek športe. On rozhodnúť musí. Úloha rozhod-
cu je veľmi náročná. Žijeme v dobe, v ktorej 
nám moderná technika umožňuje vo viacerých 
športoch možnosť opakovaných záberov i vi-
deoanalýz z viacerých uhlov. Digitalizácia na-
preduje a pomáha rozhodcovi sa správne a 
spravodlivo rozhodnúť. Aj tieto všetky výdobytky 
techniky niekedy nestačia a môže prísť zlé roz-
hodnutie. Avšak nie v každom športe je už táto 
pomoc samozrejmosťou. O to náročnejšie je to 
vtedy, keď rozhodca má na verdikty málo času 
a je pri nich odkázaný sám na seba.

Veľmi náročný šport na rozhodovanie je stolný 
tenis, ktorý je najrýchlejšou hrou s loptou na 
svete. Možno si niekto povie, že rozhodca si 
len na stoličke, počíta a prehadzuje číslice na 
počítadle a ukáže, kto má podávať. Verte mi a 
mnohí, ktorí ste už rozhodovali na aspoň trochu 
väčšom podujatí, mi dáte za pravdu, že to tak 
nie je. Rozhodca v stolnom tenise je plne zod-
povedný za riadenie zápasu od začiatku až do 
konca. Musí dôsledne poznať všetky pravidlá a 
zabezpečiť ich dodržanie.

Rýchlosť rozhodovania je tu veľmi náročná. V 
sekunde treba vyhodnotiť správnosť podania a 
okamžite sa sústrediť na odrazy a dopady lop-
tičky. Obzvlášť ťažké to je už pri kategóriách 
starších hráčov a dospelých, keď pri veľkej 
rýchlosti hry odsledovať všetky aspekty je pri-
am obdivuhodné. To ešte nie je všetko. Prichá-
dzajú sporné podania a loptičky na hrany stola. 
Nie vždy má rozhodca pri stole aj asistenta, 
ktorý by mu vedel s rozhodnutím pomôcť. Vtedy 
nastávajú tie najťažšie chvíle v rozhodcovskej 
práci, pretože pracuje len s vlastným „videozá-
znamom“ vo svojej hlave a všetci čakajú na to, 
ako danú vec vyrieši. Nie vždy sú s daným roz-
hodnutím aktéri spokojní. Občas sa aj arbiter pri 
stole „upískne“. Skôr, ako mu začneme niečo 
vyčítať, uvedomme si, že je to len človek, ktorý 
sa snaží robiť si svoju náročnú prácu najlepšie, 

Postupom času som si svoju licenciu zvýšil z C 
na B. Po účasti na niekoľkých mládežníckych 
majstrovstvách Slovenka som od Slovenského 
stolnotenisového zväzu dostal príležitosť rozho-
dovať aj majstrovstvá Slovenska mužov a žien. 
Bola to pre mňa obrovská motivácia, pretože 
som sa s našimi špičkovými hráčmi a reprezen-
tantami nemal nikdy možnosť osobne stretnúť pri 
stole. Zrazu som im mal rozhodovať ich zápasy v 
bojoch o najvyššie domáce méty. Môžem pove-
dať, že to bol zvláštny, ale príjemný pocit a určite 
veľká výzva. Rešpekt, zodpovednosť a trochu 
nervozity mi vtedy veľmi pomohli zvládnuť naši 
dlhoroční skúsení rozhodcovia, cennými rada-
mi a vrúcnym prijatím do rozhodcovskej rodiny.

Spätná väzba mojej rozhodcovskej práce od 
hodnotiteľov ma posúvala dopredu. Bolo veľmi 
dôležité ich počúvať, aby som odstránil ešte 
niektoré nedostatky. Skúsenosti z množstva zá-
pasov a túžba sa stále zdokonaľovať je to, čo mi 
neustále pomáha napredovať. Radosť z práce 
bola o to väčšia, keď prišla nominácia na mlá-
dežnícky turnaj WTT Contender v Senci. Roz-
hodovať zápasy nádejí z celého sveta bol ďalší 
stupienok, ktorý som ako rozhodca absolvoval. 
Veľmi ma teší, že každú túto métu v rozhodcov-
skej kariére, bok po boku so mnou ako rozhod-
kyňa absolvovala aj moja manželka Jarka, ktorú 
som k rozhodovaniu priviedol. Dnes už obaja s 
licenciou A národného rozhodcu a aj s kurzom 
hlavného rozhodcu sa snažíme rozširovať svoje 
znalosti a vedomosti. Stala sa z nás rodina, kto-
rej stolný tenis sa stal životným štýlom.

Keďže ma práca rozhodcu veľmi baví, snažím 
sa to, čo som sa zatiaľ naučil, odovzdávať začí-
najúcim mladým rozhodcom a tým pozdvihnúť 
úroveň našej rozhodcovskej práce v našom re-
gióne. Rozhodcovská stolička sa stala pre mňa 
poslaním, ktorým chcem napomôcť rozvoju toh-
to krásneho športu na Slovensku a v zahraničí.

Juraj Deviatka

ROZHODCOVSKÁ STOLIČKA

Stolnotenisová rodina Deviatkovcov.
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Prvá novembrová nedeľa (3. 11. 2024) patrila záverečnému turnaju Slovenského klubu veteránov v stolnom tenise (SKVST), na ktorom 
sa v Národnom stolnotenisovom centre v bratislavskej Rači zúčastnilo po osem najlepších hráčov v deviatich vekových kategóriách 
- siedmich mužských a dvoch ženských. Na záverečnom tohtoročnom turnaji bojovali o tituly veteránskych majstrov SR za rok 2024.

Poradie najlepších hráčov v jednotlivých ka-
tegóriách vzišlo z celkovo deviatich turnajov, 
ktoré počas roka organizovali zanietení čle-
novia a funkcionári v týchto dejiskách: Bo-
šany, Valča, Ružomberok, Trenčín, Vranov 
nad Topľou, Bratislava, Kežmarok, Modrý 
Kameň a Močenok.

V úvode bratislavského turnaja predseda 
SKVST Milan Zadubenec v krátkosti zhod-
notil ročník 2024 a upozornil na nový ná-
vrh hracieho poriadku pre nasledujúci rok 
2025, ktorý majú veteráni možnosť pripom-
ienkovať.

Bralušič (M60), Milan Zadubenec (M65), 
Ladislav Rehák (M70), Ján Kubinda (M75), 
Emanuel Votipka (M80), Zdenka Ižipová 
(W40-59) a Anna Volková (W60+). Obhájiť 
prvenstvo spred roka sa spomedzi úraduj-
úcich šampiónov podarilo iba Zadubencovi.

V nasledujúcom roku bude o motiváciu hrá-
čov postarané, keďže okrem tradičných tur-
najov je v kalendári aj európsky šampionát 
veteránov v srbskom Novom Sade a me-
dzištátne stretnutie s bratmi Čechmi.

(mz)
•foto: J. Kubinda

Minútou ticha si prítom-
ní uctili pamiatku dvoch 
zosnulých: hráča Vojte-
cha Bundzela z Ladzian 
a medzinárodného roz-
hodcu Milana Dufeka z 
Bratislavy.
Pri tejto príležitos-
ti ocenili najstarších 
účastníkov - hráčske 
veteránske legendy 
Milana Svitoka a Fran-
tiška Hajka z Bratislavy 
(obaja ročník narodenia 
1937).

Záverečný turnaj 
o majstrov SR 
priniesol veľmi 
kvalitné zápasy 
a v niektorých 
kategóriách aj 
prekvapujúce vý-
sledky. Tituly si 
vďaka najväčšie-
mu súčtu bodov z 
deviatich podujatí 
vybojovali Mar-
tina Bauerová 
(M40), Pavel Ja-
šek (M50), Oliver 

V Bratislave sa zišlo 72 veteránov bojujúcich o tituly majstrov SR v 
9 kategóriách.

V BRATISLAVE VYVRCHOLILI BOJE O 
TITULY VETERÁNSKYCH MAJSTROV

Por. Meno Body Por. Meno Body Por. Meno Body Por. Meno Body Por. Meno Body
1. Bauerová Martina 2750 1. Jašek Pavel 2780 1. Bralušič Oliver 2400 1. Zadubenec Milan 2690 1. Rehák Ladislav 2590
2. Lipták Andrej 2560 2. Begala Marian 2770 2. Pinďura Tibor 2270 2. Tužinský Ľubomír 2540 2. Ivan Jozef 2510
3. Škuril Michal 2350 3. Sagáčik Štefan 2480 3. Kolář Miroslav 2160 3. Vasiľ Tibor 2450 3. Schwarz Tibor 2200

Por. Meno Body Por. Meno Body Por. Meno Body Por. Meno Body
1. Kubinda Ján 2840 1. Votipka Emanuel 3090 1. Ižipová Zdenka 3000 1. Volková Anna 3080
2. Funket Anton 2630 2. Jaško Jozef 2830 2. Marčeková Ľubica 2470 2. Jašková Sidónia 2640
3. Gregor Ján 2500 3. Svitok Milan 2340 3. Benková Zdenka 2340 3. Blahušiaková Natália 2610

Por. Meno V/P Por. Meno V/P Por. Meno V/P Por. Meno V/P Por. Meno  V/P
1. Matiašovský Michal  7/0 1. Begala Marian  6/1 1. Cvečko Daniel 7/0 1. Miklóš Ľudovít  6/1 1. Rehák Ladislav 7/0
2. Škuril Michal  6/1 2. Jašek Pavel  6/1 2. Vaverka Peter  5/2 2. Vasiľ Tibor  5/2 2. Schwarz Tibor  6/1
3. Bazalka Michal  4/3 3. Behul Peter  6/1 3. Kolář Miroslav  5/2 3. Polák Jaroslav  5/2 3. Beňačka Ladislav  4/3

Por. Meno V/P Por. Meno V/P Por. Meno V/P Por. Meno V/P
1. Meľko František  5/2 1. Horvát Peter  7/0 1. Ižipová Zdenka  6/1 1. Gyllániová Jana  7/0
2. Vítko Jozef  5/2 2. Votipka Emanuel  6/1 2. Kijácová Zuzana  6/1 2. Széllová Janka  6/1
3. Gregor Ján  5/2 3. Holoda Július  5/2 3. Molčanová Anna  5/2 3. Volková Anna  5/2

Kategória M 75 Kategória M 80+ Kategória W 40-59 Kategória W 60+
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V í ť a z i   b o d o v a c e j   s ú ť a ž e   S K V S T   p o   9.   t u r n a j o c h   v   r o k u   2 0 2 4
Kategória M 40 Kategória M 50 Kategória M 60 Kategória M 65 Kategória M 70

Kategória M 50 Kategória M 60 Kategória M 65 Kategória M 70

Kategória M 75 Kategória M 80+ Kategória W 40-59 Kategória W 60+

Kategória M 40

Od začiatku roku 2025 čakajú parastolný tenis zásadné zmeny, ktoré ovplyvnia štruktúru turnajov, renkingový systém a celkový prístup k 
organizácii podujatí. Medzinárodná stolnotenisová federácia (ITTF) prichádza s modernizáciou, ktorej cieľom je zvýšiť kvalitu, atraktivitu 
a dostupnosť parastolného tenisu pre hráčov, divákov i partnerov. V tomto článku sa zameriame na kľúčové novinky.

1. Nová štruktúra turnajov – ITTF 
World Para Circuit
Od roku 2025 budú turnaje organizo-
vané v rámci ITTF World Para Circuit 
rozdelené do troch úrovní: Elite, Cha-
llenger a Future. Táto hierarchia umožní 
lepšie prispôsobenie podujatí úrovni 
hráčov a zároveň zvýši ich prestíž.
 Elite Series: Maximálne 6 turnajov 
ročne s najvyššou úrovňou organizácie, 
televíznym prenosom ako aj odmenami 
pre víťazov.
 Challenger Series: Až 8 turnajov, 
zameraných na medzinárodnú súťaž na 
vysokej úrovni.
 Future Series: Až 12 turnajov určených na podporu rozvoja mlad-
ších hráčov a nových talentov.
Každá úroveň bude mať prísne kritériá na technické vybavenie, osvet-
lenie a mediálnu podporu. Turnaje Elite napríklad vyžadujú 1200 luxov 
osvetlenia a povinné živé vysielanie minimálne zo štyroch stolov.
2. Modernizovaný renkingový systém
Nový systém ITTF World Para Rankings bude prehľadnejší a flexibilnejší:
 Týždenná aktualizácia: Rebríček sa bude aktualizovať každý uto-
rok, čím sa zabezpečí aktuálnosť údajov.
 Body za výhru: Hráči získajú body na základe celkového dosiahnu-
tého umiestnenia, nebude dochádzať k porovnávaniu bodových rozdi-
elov ako v súčasnom renkingu.
 Prechodné obdobie: Na zabezpečenie hladkého prechodu bude 
zavedený hybridný systém renkingu, kde sa postupne znižujú body z 
predchádzajúceho obdobia .

3. Nové pravidlá pre klasifikáciu 
a účasť
Zmeny sa dotknú aj klasifikácie hráčov a 
pravidiel účasti na turnajoch:
 Klasifikácia iba na Future turnaj-
och: Noví hráči budú môcť získať klasi-
fikáciu výlučne na Future turnajoch, čo 
umožní lepšie plánovanie a kvalitnejšie 
služby pre hráčov.
 Rozdelenie podľa veku: Renking 
bude zahŕňať kategórie do 23 rokov 
(U23), čím sa zvýši podpora mladých 
talentov .
4. Nová vizuálna identita

Parastolný tenis dostane nový vizuálny dizajn, ktorý odráža dynamiku 
športu. Používajú sa moderné písma, odtiene zelenej a čiernej farby in-
špirované farbami paralympijského hnutia. Tento vizuál bude aplikovaný 
na všetkých úrovniach turnajov a komunikačných materiálov.
5. Významné investície do médií
Každé podujatie v rámci ITTF World Para Circuit bude mať povinné po-
krytie na YouTube kanáli ITTF, čo zvýši dostupnosť zápasov pre globál-
ne publikum. V turnajoch Elite sa bude využívať profesionálny prenos 
z viacerých stolov, zatiaľ čo turnaje Future budú zamerané len na stre-
aming.
Záver
Rok 2025 prinesie parastolnému tenisu významnú transformáciu, ktorá 
sľubuje vyššiu kvalitu organizácie, širšiu dostupnosť pre hráčov a lepší 
zážitok pre divákov. Tieto zmeny predstavujú krok vpred k modernejšie-
mu a profesionálnejšiemu športu.

Tomáš Varga

PRIPRAVOVANÉ ZMENY V PARASTOLNOM TENISE OD JANUÁRA 2025
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OPUSTILI NÁS
Štefan Stropkay
(1938 – 2024)

Štefan Strop-
kay bol vášnivým 
p r o p a g á t o r o m 
stolného tenisu, 
najmä na východ-
nom Slovensku. 
V Spojoch Košice 
bol najmä funk-
cionárom, ale aj 
rozhodcom. V 
roku 1965 sa stal 

predsedom „spojárov“ a túto funkciu si plnil 
až do zániku klubu v roku 2006. V našom 
stolnotenisovom hnutí sa pohyboval od roku 
1965. Prešiel viacerými významnými funkci-
ami vrátane predsedu Košického krajského i 
Východoslovenského stolnotenisového zväzu 
– celkove viac ako 20 rokov. Jedno volebné 
obdobie bol aj členom VV SSTZ. Ako držiteľ 
rozhodcovskej licencie A absolvoval ako arbi-
ter pri stole prakticky všetky významné podu-
jatia organizované v SR. Vďaka mu patrí najmä 
za výrazný podiel na rozvoji východosloven-
ského stolného tenisu.

Česť ich pamiatke!

Slovensku azda nebolo podujatie, na ktorom 
by sa niekedy neobjavil za rozhodcovským 
stolíkom. Významne sa pričinil aj o rozšírenie a 
vzdelávanie našich stolnotenisových arbitrov.

Ing. Vojtech Bundzel
(1953 – 2024)

V posledných ro-
koch patril medzi 
našich najúspeš-
nejších a najaktív-
nejších veteránov. 
Vo svojej kategórii 
patril vždy do naj-
lepšej desiatky, 
absolvoval viacero 
veteránskych MS 
a ME. Inak patril 

medzi zanietených propagátorov a organizá-
torov stolného tenisu. Založil klub Unimat La-
zany, ktorý dlhé roky viedol a ešte donedávna 
si aj obliekal jeho dres v II. a najmä III. lige. 
Podľa potreby bol tiež rozhodcom či trénerom 
svojich spoluhráčov. Každoročne organizoval 
Vianočný turnaj v Lazanoch. Od týchto Vianoc 
nesie toto podujatie názov „Memoriál Vojtecha 
Bundzela“.

Milan Dufek
(1948 – 2024)

Milan Dufek je 
jedným z mála 
slovenských stol-
ných tenistov, 
ktorí dokázali 
úspešne skom-
binovať umenie a 
šport. Ako profe-
sionálny hudobník 
(dlhé roky hral na 
lesnom rohu) pô-

sobil v Symfonickom orchestri Slovenského 
rozhlasu, v Slovenskej filharmónii a vo Vieden-
skom komornom orchestri. Absolvoval množ-
stvo koncertov doma i v zahraničí, o. i. aj s ta-
kými osobnosťami ako huslistka Vanessa Mae 
či spevák Ray Charles. Jeho vášňou však bol 
aj stolný tenis – hral ho odmalička až dovtedy, 
pokiaľ mu to zdravotný stav dovolil. Dvadsať 
rokov viedol stolnotenisový oddiel v Devíne. 
Bol aj členom VV SSTZ vo funkcii predsedu 
medzinárodnej komisie a niekoľko rokov pra-
coval aj na sekretariáte zväzu. Ako držiteľ li-
cencie medzinárodného rozhodcu absolvoval 
viacero ME dospelých i mládeže, ako aj sú-
ťaže telesne znevýhodnených športovcov. Na 

Alexander Valuch bol štvrtýkrát v kariére naj-
lepší v seriáli Slovenského pohára.

Celkové prvenstvo v 27. ročníku Sloven-
ského pohára v stolnom tenise mužov (v 
kategórii žien sa nevyhodnocuje) si vybojo-
val Alexander Valuch, ktorý získal trofej po 
dvoch rokoch, keď prevzal žezlo od Andri-

ja Sitaka. Reprezentant SR celkovo ovládol hodnotenie 
domácej pohárovej súťaže už štvrtýkrát v kariére. Okrem 
sezóny 2024/2025 triumfoval aj v edíciách 2016/2017, 
2017/2018 a 2022/2023.

Seriál SP opäť pozostával zo štyroch podujatí, pričom do 
hodnotenia sa započítavali tri najlepšie výsledky vo dvoj-
hrách. Po troch septembrových turnajoch - Mildeho me-
moriál v Ružomberku, Pohár duklianskych hrdinov v Pre-
šove a Memoriál Dušana Štraucha a Rudolfa Horského v 
Trenčianskej Teplej prišiel v decembri na rad záverečný 
štvrtý - Vianoce 2024 v Nových Zámkoch.

Víťazom záverečného 4. kola stal Alexander Valuch, kto-
rý vo finále novozámockého turnaja zdolal Tomáša Kopá-
nyiho (TJ Agrotec Hustopeče) 3:1, pripísal si ďalších 100 
bodov a vďaka tomu si po lanskej 2. priečke v konečnom 
poradí SP vybojoval opäť 1. miesto. Dvadsaťosemročný 
Valuch uspel do tretice po dvoch finálových prehrách na 
turnajoch v Ružomberku a Prešove a potvrdil líderskú po-
zíciu, ktorá mu patrila už po troch jesenných kolách SP. 
Hráč francúzskeho klubu Charleville-Méziéres sa stal cel-
kovým víťazom hodnotenia seriálu so ziskom 260 bodov.

Ďalšie dve priečky v konečnom poradí patrili spoluhrá-
čom z MSK Čadca i juniorskej reprezentácie Sloven-
ska - druhý skončil Mychailo Lovha a tretí Damián Flóro. 
Obaja mali na konte zhodne po 140 bodov, ale Lovhu 
posunul vyššie lepší najlepší výsledok, keď triumfoval v 
3. kole v Trenčianskej Teplej. Rovnaký počet bodov mali 
na konte aj štvrtý Pavol Bilka a piaty Jakub Takáč. Víťazmi 
úvodných dvoch kôl boli Filip Szymaňski (Ružomberok) a 
Ľubomír Pištej (Prešov), ktorí zhodne skončili na 6. mies-
te so ziskom 100 bodov. Pre úplnosť, obhajca prvenstva 
Andrij Sitak tentoraz z dvoch štartov nazbieral 80 bodov, 
čo mu stačilo na 11. stupienok.

(ľb)
•foto: WTT

Slovenský pohár má za sebou 27. ročník

ŠTVRTÝKRÁT VÍŤAZOM ALEXANDER VALUCHLOGO | Základné prevedenie
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Základným prvkom jednotného vizuálneho 
štýlu je značka.

Preto je potrebné používať ju všade tam, 
kde to priestorové podmienky dovoľujú podľa 
zásad určených v tomto manuáli.

Logo vychádza zo skratky názvu zväzu 
a tvoria ho štylizované písmená SSTZ 
doplnené štátnym znakom a grafickými 
prvkami ruka a raketa s loptičkou.

Nápis je vo farbe modrej. Ruka spolu 
s raketou sú vo farbe červenej, loptička 
v sivých odtieňoch. Štátny znak je predpísaný 
DM Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu SR a vychádzame z aktuálnych 
údajov nachádzajúcich sa na stránke; 
www.minedu.sk.

DIZAJN MANUÁL | Slovenský stolnotenisový zväz

Konečné poradie súťaže o Slovenský pohár mužov 2024/25

POR. PRIEZVISKO MENO ROK NAR. KLUB Ružomberok Prešov Tr.Teplá N.Zámky BODY

1. Valuch Alexander 1996 CHARLEVILLE-MÉZIÉRES TT 80 80 100 260

2. Lovha Mykhailo 2007 MSK ČADCA 40 100 140

3. Flóro Damián 2008 MSK ČADCA 60 80 140

4. Bilka Pavol 2006 MKST VEĽKÉ KAPUŠANY 20 60 60 140

5. Takáč Jakub 1998 ŠKST BRATISLAVA 40 40 60 140

6.-7. Pištej Ľubomír 1984 TENNIS TAVOLO SASSARI 100 100

6.-7. Szymanski Filip 1983 STK VYHNE 100 100

8. Kopányi Tomáš 1997 TJ AGROTEC HUSTOPEČE 20 80 100

9. Kokavec Pavol 2009 HB OSTROV 20 40 20 40 100

10. Guete Quintero Daniel 2004 SLAVOJ SLÁDKOVIČOVO 60 20 80

11.-13. France Roman 2005 TJ GASTO GALANTA 40 40 80

8011.-13. Sitak Andriy 1986 GEOLÓG ROŽŇAVA 40 40 80

11.-13. Wiltschka Dávid 1999 SK VYDRANY 40 40 80

14.-15. Bednár Tibor 1980 TJ STO NIŽNÁ 20 40 20 80

14.-15. Sanchez Mosquera Juan Sebastian 1995 TJ GASTO GALANTA 20 20 40 80

16.-18. Hořejší Miroslav 1974 STK VYHNE 60 60

16.-18. Koszyk Boguslaw 1987 STK VYHNE 60 60

16.-18. Palušek Samuel 2006 TJ OSTRAVA KST 60 60

19. Gieci Lukáš 1997 KERAMING TRENČÍN 10 40 50

20.-21. Lelkeš Zoltán 1988 SK VYDRANY 40 40

20.-21. Remeň Matúš 2003 ŠKST BRATISLAVA 40 40

22.-24. Holubčík Jakub 2008 ŠKST RUŽOMBEROK 20 20 40

22.-24. Marko Martin 2008 VSTK VRANOV 20 20 40

22.-24. Veis Matúš 1999 SLAVOJ SLÁDKOVIČOVO 20 20 40

PREHĽAD FINÁLOVÝCH VÝSLEDKOV DVOJHRY NA 
ŠTYROCH TURNAJOV SLOVENSKÉHO POHÁRA 

2024/2025:

1. kolo (Mildeho memoriál v Ružomberku, 7. 9. 
2024): Filip Szymaňski (STK Vyhne) - Alexander Va-
luch (Charleville-Méziéres/Fr.) 3:2
2. kolo (Pohár Duklianskych hrdinov v Prešove, 
14. 9.): Ľubomír Pištej (Tennis Tavolo Sassari/Tal.) - 
Alexander Valuch (Charleville-Méziéres/Fr.) 3:0
3. kolo (Memoriál Dušana Štraucha a Rudolfa 
Horského v Trenčianskej Teplej, 21. 9.): Mychailo 
Lovha (MSK Čadca) - Damián Flóro (MSK Čadca) 3:2
4. kolo (Vianoce 2024 v Nových Zámkoch, 28. 
12.): Alexander Valuch (Charleville-Méziéres/Fr.) - 
Tomáš Kopányi (TJ Agrotec Hustopeče/ČR) 3:1
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Prvé informácie o stolnotenisových aktivitách sa objavili niekedy po II. 
svetovej vojne. Oficiálna zmienka o organizovanej forme pochádza z 
roku 1953. Vtedy niesol oddiel názov Lokomotíva Devínska Nová Ves 
a dianie sa odohrávalo v miestnej tehelni. Neskôr sa prešlo do iných 
priestorov v miestnom kultúrnom dome a škole. Doba priniesla aj dve 
prerušenia činnosti.

Novodobá história trvá nepretržite od roku 2009, keď vznikol súčasný 
klub, ktorý nadväzuje na spomenutú históriu. Jeho domovom je ZŠ Iva-
na Bukovčana. „Na začiatku sme pôsobili v telocvični a na chodbách 

školy. Po dvoch rokoch sa podarilo získať iné priestory v rámci školy, 
ktoré sme si prerobili a môžeme ich využívať každý deň od popo-
ludnia do večera a počas víkendov. Nemusíme sa o miesto s nikým 
deliť, ani skladať a rozkladať stoly, čo považujem za veľkú výhodu. 
Zmestia sa nám tam štyri stoly. Keby sme ich rozložili na šírku, tak ich 
tam rozložíme aj deväť. Bolo by to s istým obmedzením, ale 
na tréning detí postačujúce. Navyše, keď treba, tak vieme 
pre rekreačných stolných tenistov rozložiť stoly aj na chod-
be. Myslím si, že takéto zázemie má na základe mojich sk-
úseností málokto,“ prezradil Štefan Németh, ktorý je od roku 
2009 štvrtým predsedom.

STK spolupracuje so ZŠ nielen ohľadom priestorov „Tréningy 
najmladších nadväzujú na vyučovanie, nemusia nikam cho-
diť, čo je tiež značná výhoda. Hneď popoludní ešte v rámci 
času určeného pre pobyt v družine, robíme krúžok pre deti 
od 6 do 9 rokov, ktoré zoznamujeme so stolným tenisom a 
pripravujeme na pohyb z motorickej stránky. Navštevuje ho 
30 - 35 detí. Z nich potom vyberieme deti, ktoré sa chcú zlep-
šovať, hrávať súťaže alebo ich stolný tenis jednoducho baví 
do kategórií najmladších a mladších žiakov, kde sa v sku-
pinách do 10 detí pripravuje pod vedením kvalifikovaných 
trénerov. Starší žiaci a dorastenci, čo je naša tretia mládež-
nícka skupina, majú tiež samostatné tréningy. Celkovo sa tu 
vystrieda do 60 detí,“ priblížil Németh.

Stolnotenisoví adepti potrebujú mať aj odborný dohľad. „Naj-
mladších v prípravke vedie Gabriel Fratrič. Staršie deti, ktoré sú 
už na určitej výkonnostnej úrovni trénujú pod taktovkou našej 
extraligovej hráčky Veroniky Drobovej a Félixa Ivanča, ktorý hráva I. ligu 
mužov v bratislavskom Feromaxe.“

Medzi najúspešnejších odchovancov klubu počas vyše 15-ročného ob-
dobia patria už spomenutá Veronika Drobová a Noemi Némethová, kto-
ré tvoria základ extraligového tímu žien a dosiahli už viacero solídnych 
výsledkov v mládežníckom veku na slovenskej úrovni. Sem sa radí aj 
Jakub Takáč, bývalý hráč úspešného extraligistu TJ Geológ Rožňava. Z 
mladších treba spomenúť Adama Ódora, ktorý je v rodinnom vzťahu aj s 
niekdajšou úspešnou reprezentantkou SR Evou Ódorovou.

Devínska Nová Ves okúsila mužskú extraligu v sezóne 2018/2019, do 
ktorej postúpila ako víťaz 1. ligy mužov. „Aj dievčatá išli výkonnostne 
hore, ale po konci v dorasteneckom veku nemali možnosť hrať spo-
ločne ženskú súťaž. Preto išli najskôr do iných klubov. Pred troma 
rokmi sme ich však dali dokopy, doplnili o Sáru Habarovú, Anetu 
Wallenfelsovú a tento rok sme sa posilnili ešte o Luciu Gomolovú. 
V 1. lige nemali konkurenciu a hneď postúpili do najvyššej súťaže. 
Následne vyhrali aj extraligu. Rozhodne sme nečakali, že to takto 
vypáli. Pre nás to bolo príjemné prekvapenie,“ poznamenal šéf klubu 
k najväčšiemu doterajšiemu úspechu.

Hráčky Devínskej Novej Vsi sú úspešne počínajú aj ako ob-
hajkyne titulu. Po polovici dlhodobej časti sú na čele extraligy. 
„Vlani sme boli v tomto čase na 3. - 4. mieste. Treba však po-
vedať, že líderská pozícia je fajn, ale ešte nič neznamená. Z 
ôsmich tímov si totiž až sedem môže trúfať postúpiť na záve-
rečný turnaj. Aj pre nás je základný cieľ prvá štvorka, ale ur-
čite nejdeme s nižšími ambíciami, ako je prvenstvo. Dievčatá 
pôjdu za ním naplno. Uvidíme, ako sa to podarí v aktuálnej 
sezóne,“ povedal Š. Németh, ktorý má na starosti manažérsku 
prácu okolo družstva. S koučovaním pomáhajú Gabriel Fratrič, 
ale aj chalani z druholigového tímu či Jakub Takáč.

Stolné tenistky Devínskej Novej Vsi si v sezóne 2024/2025 
zahrali aj na európskej scéne. Predstavili sa v súťaži s názvom 
Europe Trophy. V Bratislave na turnaji regionálnej zóny obsadili 
5. priečku. „Išli sme do toho vyslovene pre to, aby si dievčatá 
mohli vyskúšať aj iné štýly. Hráčky na Slovensku za tie roky 
už dobre poznajú. Málokedy sa im podarí zahrať si proti 
účastníčke OH či medailistke z mládežníckych šampionátov. 
Duely neboli jednoznačné, skôr vyrovnané. Nesklamali ani 
na tejto úrovni. Keď budú na sebe pracovať, tak môžu si za-
hrať na takýchto turnajoch aj v budúcnosti,“ netajil predseda 
klubu spokojnosť s medzinárodnou premiérou.

Okrem extraligy žien a 2. ligy mužov majú v Devínskej Novej Vsi ešte ďal-
ších šesť družstiev - v 6. lige, dve v 7., v 8. a dve v 9. lige. „Pre deti, kto-
ré začínajú hrávať súťažne, sme spravili vyslovene detské družstvo. V 
ňom si to vo veku 10 - 13 rokov môžu vyskúšať a nabrať skúsenosti 
medzi dospelými v deviatej lige,“ pridal zaujímavosť Németh.

A aká je vízia devínskonovoveského klubu na najbližšie obdobie? 
„Chceme s deťmi pokračovať v tomto formáte, takisto v úspešnom 
účinkovaní v extralige. Dievčatá si rozumejú nielen zo športovej, ale 
aj z ľudskej stránky. Chalani hrajú 2. mužskú ligu, niektorí už začínajú 
výkonnostne vystrkovať rožky a do dvoch - troch rokov by sme boli 
radi, keby sa im podarilo postúpiť do 1. ligy,“ dodal na záver predseda 
STK, ktorý pôsobí v tejto funkcii od roku 2023.

Ľuboš Bogdányi
•foto: archív STK D. N. Ves

V SKVELOM ZÁZEMÍ ZACHOVAŤ FORMÁT PRÁCE S MLÁDEŽOU
Na listinu víťazov extraligovej súťaže stolných tenistiek pribudol vlani nový klub. Majstrovskú trofej zdvihli nad hlavu pre-
miérovo hráčky STK Devínska Nová Ves. Nielen v tejto súvislosti sme sa pozreli, ako funguje klub z bratislavskej mestskej 
časti, ktorého história siaha do polovice 20. storočia.

Tím STK Devínska Nová Ves po zisku titulu majstra Slovenska v extraligovej 
súťaži ženských družstiev (zľava): Fratrič, Drobová, Habarová, Konrád, Takáč, 
Némethová, Wallenfelsová, Németh.

Najmenšie stolnotenisové nádeje klubu z Devínskej Novej Vsi.



Prológ: Stolný tenis je dynamický šport s rýchlou výmenou 
loptičiek, s vrtkavými zvratmi, ale aj so psychicky kritickými 
sekundami. Pritom všetkom je to vysoko individuálny šport. Vo 
svojom veku (83 rokov) by som mal ako senior oddychovať. 
No, nedá sa! Pamäť mi však za mnohé desaťročia vytvorila sk-

úsenostnú identitu. Možno je to stálym  štúdiom nového zo zahraničných 
materiálov, ale aj aktívne prednášanie tejto problematiky pri  školení nových 
trénerov stolného tenisu. Mám stále vôľu pomáhať mladým absolventom, 
ktorí majú chuť, ale nemajú čas venovaniu sa metodike stolného tenisu.

Otázka - Prečo som sa rozhodol písať o etike a trénerstve? 
 Po mojich dlhodobých skúsenostiach z rôznych druhov súťaženia v 
stolnom tenise či už domáceho, ale aj medzinárodného rangu sa táto ob-
lasť metodiky zdá byť akýmsi TABU - hovorí sa, ale nepíše sa o nej. Pritom 
je veľmi potrebné eliminovať stavy takmer konfliktov a vzťahov typov tréner  
hráč, hráč g súper, tréner g tréner. Snahou by malo byť pozitívne rozví-
janie pozitívnych medziľudských vzťahov, ktoré by sa odrazili v konštruktív-
nych a kreatívnych procesoch v našom v súčasnosti olympijskom športe - v 
stolnom tenise (od r. 1988 v kórejskom Soule).
 Po psychologickej stránke vieme, že individuálny výkon športovca, 
hráča, hráčky stolného tenisu je ovplyvnený jeho subjektívnym konaním a 
prežívaním. Prečo by to malo byť negatívne? Občas sa stávame svedkami, 
že tréner, kouč používa pri samotnom hernom procese slovné výrazy typu 
„živočíšnych nadávok“, ako sú - osol, kôň, ťava, krava. Používajú sa, žiaľ, aj 
dehumanizujúce slová ako - debil, dement, idiot. Agresívne, zastrašujúce, 
či vulgárne výrazy do úst trénera, trénerky a vôbec športového prostredia 
nepatria. Miesto toho by tam patrili povzbudzujúce a motivujúce výrazy.
 Korektné konania trénerov nakoniec žiadajú aj Pravidlá stolného teni-
su. Každý tréner, ale aj hráč ich musia povinne rešpektovať. Ak si to uve-
domíme a osvojíme, budú hráči, hráčky mať menej psychických stresov, 
budú pozitívne vzťahy medzi trénerom a hráčom, ale aj absolútna dôvera 
hráča k trénerovi. Bolo by to v prospech skvalitňovania úrovne slovenského 
stolného tenisu.
 Zamyslime sa, ktoré určité zásady by tomu prospeli?

1. Vrcholový výkon v športe je podmienený množstvom faktorov, z 
ktorých je najdôležitejší tréningový proces.
 Jeho kvalita je závislá na súčasnom štúdiu trénera, kouča. Športová 
veda aj v našom športe v stolnom tenise postupuje dopredu a to takmer 
neuveriteľným tempom. Mnohé časti sú ešte nepreskúmané, všetko je v 
procese vývoja. Dokazujú to aj analýzy hry popredných hráčov svetového 
rebríčka stolného tenisu pri sledovaní videozáznamov.
 Cesta k novým poznatkom je zložitá, ale nevyhnutná pre progres, pre-
tože tendencie svedčia o rastúcej dynamike vývoja stolnotenisovej hry.
 Aj v tomto prípade platí ľudová múdrosť - „čo dnes vieš, zajtra nebude 
stačiť“.
Je tu nutnosť rozvoj „nového“ proti „zabehnutému“ stereotypu. Táto forma 
nového je náročná, niekedy aj riskantná, ale o to je kreatívnejšia, tvorivej-
šia, no na nej stojí ďalší vývojový progres hráča. 
 Nezabúdajte, že šport je zmyslom života pre trénera, kouča, no musí 
to robiť srdcom.

2. S hráčmi, hráčkami je treba, aby tréner zaobchádzal s rešpektom!
+ Správajte sa k svojim športovcom tak, ako by ste chceli, aby sa oni sprá-
vali k vám. Rešpektujte ich oni budú rešpektovať vás. Vieme, že počas 
tréningu, ale najmä zápasu, prechádza hráč, hráčka rôznymi psychickými 
procesmi. Je to „mix“ od koncentrácie, reagovania cez rešpekt, ale aj stres 
či sebadôveru až po pekné emócie spojené s „hormónmi“ šťastia, výhry.
- Ak budete hráčov, hráčky ponižovať sprevádza to v nich psychické stavy 
úzkosti, stresu, ktoré majú niekedy až v stave znenávidenia, ba k nechuti 
trénovať, či súťažiť.

3. Vždy zaobchádzajte so svojimi športovcami ako s ľuďmi!
+ tréning či súťaž v stolnom tenise  je ako zážitok, ako príbeh. Vždy pri tom 
je - úvod, zápletka s pointou, ale aj záver. Pritom všetkom hráč vycíti, či ste 
s ním, či to sledujete s hlbokým záujmom. Ak áno, odmení sa hráč za to 
zvýšenou aktivitou, ašpiráciou, ale aj vôľou intenzívne trénovať, koncentro-
vať sa na hru, čo sa spätne odrazí kvalitným výkonom.
- Pri komunikácií s hráčmi, hráčkami nehovorte vždy iba o športovom vý-
kone, ale priblížte sa aj k ich bežnému životu, ako aj k problémom, ktoré 
im každodenný život prináša. Problémy športovca v škole pri štúdiu, či v 
zamestnaní treba poznať, ba aj pomáhať ich riešiť. To sa pozitívne odrazí 
na samotnom výkonnostnom raste hráča, hráčky. 

4. V interakcii tréner, kouč a hráč, hráčka sa snažte o pozitívnu mo-
tiváciu. 
+ Základom úspechov v športovaní je pozitívne myslenie. Dôležite je nič 
nezľahčovať, alebo podceniť. V tom je teória psychickej regulácie. Ak aj sa 
spraví v hre chyba, treba rýchlo „prepnúť“! Tréner svojím povzbudzovaním, 
pochvalou drží hráča v tom, že hráč mu verí, má jeho dôveru.
- V komunikácií s hráčom, hráčkou by tréner, kouč nemal vyslovovať neja-
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ETICKÝ KÓDEX TRÉNERA V STOLNOM TENISE
ké vyhrážky, hrozbu, či trest, pretože to znižuje sebaúctu, no aj sociálne 
vzťahy tréner g hráč.

5. Efektívna slovná komunikácia je základom správneho vzťahu me-
dzi trénerom a hráčom, hráčkou.
+ Je vhodnou metódou pozorne počúvať, čo chce nám športovec pove-
dať. Jadrom toho je poznanie, čo sa preháňa v hlave a čo prežíva. Spätnou 
reakciou trénera je slovné odpovedanie, ktoré by malo byť otvorené, pria-
me a čestné.
- Tréner sa nikdy nemá dať uniesť rozčúlením, hnevom či zvýšením hlasu. 
Treba to, čo ste niekedy svedkom pri hre, brať s určitým nadhľadom - ak 
sa dnes nedarí, neznamená to, že zajtra  slnko nevyjde. Zajtrajšok prine-
sie nové výzvy. Možno, už aj tvoj ďalší zápas bude iný, máš to vo svojich 
rukách.

6. Ako tréner, kouč buďte empaticky, vcíťte sa do pozície svojho hráča.
+ Pochopenie znamená vnímať napr. hernú situáciu a jej riešenie z pohľa-
du športovca a nielen zo svojej trénerskej perspektívy. U hráča, hráčky 
podporujte „rezilienciu“ - psychickú odolnosť hráča zvládnuť stres, rýchlo 
prekonávať neúspech, prehru a z toho sa poučiť. Netreba z prehry robiť 
tragédiu a demotivovať hráča, ale ukľudniť ho a namotivovať 
do ďalšieho konania. 
- Ak, ako tréner nebudete mať v sebe dávku empatie, bude to v hráčovi, 
hráčke zaváňať vašou ľahostajnosťou alebo aj tým, že ste nevšímavý k prie-
behu hry. 

7. Tréner musí dávať hráčovi najavo svoju spokojnosť, uznať hráčovi 
jeho snahu, úsilie, i keď poukážeme na jeho rezervy. 
+ Uznanie vyslovené trénerom je pre športovca dominantným motívom. 
Niekedy stačí krátky slovný výrok - typu... „si dobrý, podal si skvelý výkon, 
máš na viac, vďaka - zvíťazili sme...“. Niekedy stačí aj potľapkanie hráča po 
pleci alebo potlesk či gratulácia stiskom rúk. 
- Pôsobenie negatívnej energie u hráča sa stane občas prenesenou vi-
zitkou stratenej energie trénera. Z ostrej kritiky či negatívneho komentára 
trénera nevzniká nič užitočné. Tréner by nemal robiť unáhlené rozhodnutie, 
ak je pod psychickým tlakom. Zlyhania a chyby sú občas u každého z nás, 
ale nesmú byť dôvodom pre ponižovanie, či urážky hráča, hráčky.

8. Tréner, kouč by nemal robiť prehnané alebo predčasné mecha-
nické porovnanie. 
+ Ak porovnávate, alebo riešite korekciu chybného použitia, či spôsobu 
technického spôsobu techniky úderov treba radšej použiť modelový po-
stup zrakového „obkukania“ správneho modelu, napr. videozáznamu. 
Napr. „sleduj, pozri - čo robí hracia ruka, aký uhol má raketa pri styku s 
loptičkou, ako to rieši na zázname svetový hráč. „Skús to tak zahrať aj ty“.
- Ako tréner si uvedom, že nie je vhodné ak sa porovnáva hráč so svojím tí-
movým spoluhráčom. Vedie to k nežiaducej závisti, k rivalite s nepriaznivou 
psychickou odozvou. Niekedy aj neúspech hráča má silu „nakopnúť“ ho k 
zvládnutiu techniky a lepším výsledkom.

9. Ako tréner, kouč pamätaj, že činnosť v tréningu, či v súťažení so že-
nami, hráčkami musí byť emocionálnejšia a citlivejšia ako u mužov! 
+ Ženy sú vždy emocionálne a citovo silnejšie založené a preto treba k nim 
pristupovať s úctou. Dievčatá, hráčky potrebujú viac komunikovať. Treba 
ich viac počúvať, pochopiť a motivovať ako mužov, hráčov. 
- Nemôže tu byť používaný rovnaký scenár debaty, ako máme zaužívaný 
u mužov. Hráčky treba oveľa viac povzbudzovať, chváliť a dopriať im viac 
hravosti, zábavnosti a optimizmu.

10. Tréner musí mať v úcte myšlienky fair-play a konať v ich duchu. 
Je to prvotná myšlienka zakladateľa olympijských hier Pierra de 
Coubertina. 
+ Dodržovanie Pravidiel stolného tenisu a súťaženie v zmysle fair-play je 
fundamentom každého trénera, rozhodcu, hráča a hráčky. Aj po prehratom 
zápase podaj súperovi, kolegovi, trénerovi, rozhodcovi čestne ruku. Uznaj 
ich kvality.
- Prekonaj v sebe negatívny „komplex porazeného a urazeného“ a potlač 
svoje frustračné emócie. Najmä nič nerieš hádkou či sporom. Tréner aj 
hráč sa musia aj po prehre rýchlo otriasť a pozitívne naladiť. Z každej po-
rážky sa treba poučiť, chce to však od nás flexibilitu 
a trpezlivosť!

Epilóg autora:  Ak chceme v  našom  športe stolnom  tenise napredovať, 
 musíme do toho dať potenciál energie a vtedy nájdeme pozitívne a  
 konštruktívne riešenia.
 A toto bolo cieľom tohto článku.
 Vyčítam si  však, že náročnosť  tejto  témy, doteraz  nespracovanej  v   
 našom športe, by si žiadala širší konkurz.
 Možno však dodať z latinčiny: „Sapienti sat - Múdremu stačí málo!“.

Dr. Jarolím Koprda, CSc.
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Základným prvkom jednotného vizuálneho 
štýlu je značka.

Preto je potrebné používať ju všade tam, 
kde to priestorové podmienky dovoľujú podľa 
zásad určených v tomto manuáli.

Logo vychádza zo skratky názvu zväzu 
a tvoria ho štylizované písmená SSTZ 
doplnené štátnym znakom a grafickými 
prvkami ruka a raketa s loptičkou.

Nápis je vo farbe modrej. Ruka spolu 
s raketou sú vo farbe červenej, loptička 
v sivých odtieňoch. Štátny znak je predpísaný 
DM Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu SR a vychádzame z aktuálnych 
údajov nachádzajúcich sa na stránke; 
www.minedu.sk.
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v rokoch 1996 – 2005 v Nemecku, kde obliekal dres Wietmar 
Munscheid. Odtiaľ sa na sezónu vrátil do Galanty a od roku 2007 
pôsobí v Stavoimpexe Holíč, kde bol hrajúci tréner a neskôr iba 
tréner (pripravoval o. i. aj Wanga Yanga). Pod jeho vedením získal 
klub viacero mládežníckych titulov majstra SR a družstvo mužov 
vyhralo aj extraligu. Počas svojej bohatej hráčskej kariéry si vybo-
joval na majstrovstvách ČSSR striebro v mixe (so Šuchterovou) a 
bronz vo štvorhre mužov (s Cíchom). Z majstrovstiev Slovenska 
má vo svojej kolekcii úctyhodných 12 medailí. Hoci ho v posled-
ných rokoch trápia kĺby, aj tak sa ešte snaží trénersky vypomáhať 
v Holíči.

Jozef Černý
75 rokov

Je dlhoročným rozhodcom a stol-
notenisovým funkcionárom, pričom 
takmer celý svoj funkcionársky život 
pôsobí v Trnave. Spolu so synom v 
roku 1994 obnovili ObSTZ Trnava, 
ktorý riadil bezmála 25 rokov. Mno-
hé roky pôsobí aj v Krajskom stolno-
tenisovom zväze Trnava, kde sa po 
krátkej prestávke vrátil. Spoločne s 
krajským tajomníkom Vítom Dobi-
šom tvoria pre trnavský stolný tenis 
dlhoročný funkcionársky tandem. 
Okrem toho je aj držiteľom rozhod-
covskej licencie „A“ a do dnešného 

dňa rozhoduje na množstve medzinárodných a celoslovenských 
turnajoch, ako aj turnajoch pre zdravotne znevýhodnených. Ako 
hráč v kategóriách žiakov, dorastencov a mužov pôsobil postup-
ne v bývalej Lokomotíve Trnava vo Vozovke, neskôr na Gymnáziu 
J. Hollého v Trnave. V roku 1984 prešla Lokomotíva Trnava na 
Kopánku, neskôr na ZŠ na Spartakovskej ulici. Tu v roku 1994 
vznikol jeden z najznámejších trnavských klubov Bricon Trnava, 
ktorého bol predsedom. Ďalej bol ešte členom Športového klubu 
polície Trnava, avšak už aktívne nehráva. Svoj voľný čas venuje 
okrem stolného tenisu aj svojej rodine a milujúcim vnúčatám.

PaedDr. Mária Koprdová
80 rokov

Dlhé roky patrila medzi naše najsk-
úsenejšie a najaktívnejšie rozhod-
kyne. Už v roku 1978 získala svoju 
prvú (najnižšiu) licenciu a postupne 
sa prepracovala až k licencii me-
dzinárodnej rozhodkyne (1992) a 
rozhodkyne IPTTC (2002). Rozho-
dovala na všetkých domácich i me-
dzinárodných podujatiach na území 
Slovenska ako napr. ME dospelých 
1996 v Bratislave, ME juniorov, 
resp. mládeže 1981, 1992 1997 
v Topoľčanoch, resp. Bratislave, 
MS juniorov 2000 v Bratislave, ME 

telesne znevýhodnených športovcov 1999 v Piešťanoch, 2007 v 
Slovinsku a 2009 v Taliansku, ako aj   na MS telesne znevýhodne-
ných športovcov v roku 2006 vo Švajčiarsku a 2017 v Bratislave. 
Za rozhodcovským stolíkom bola aj na veteránskych ME 2005 v 
Bratislave. Angažovala sa aj pri organizovaní viacerých podujatí 
a tiež pri výchove mládeže, kde využívala svoje bohaté hráčske 
skúsenosti. V rokoch 1965 – 1980 hrávala za TJ s družstevník 
Sládečkovce a v rokoch 1980 – 1996 v Plastike Nitra. Ešte aj 
v tomto veku je veľmi aktívna, ale ako stredoškolská profesorka 
matematiky.

BLAHOŽELÁME!

Ľubomír Kokeš
65 rokov

Rodák z Hlohovca začal svoj stolno-
tenisový talent rozvíjať pod vedením 
svojho otca od svojich piatich rokov. 
V rokoch 1970 - 1972 získal šesť 
titulov majstra Slovenska žiakov, v 
mládežníckych kategóriách repre-
zentoval Slovensko a Českosloven-
sko. V roku 1988 sa stal slovenským 
šampiónom vo dvojhre. V ročníku 
1983/1984 bol najlepším hráčom 
I. celoštátnej ligy. Vynikal útočnou 
hrou založenou na obojstranných 
topspinových úderoch s účinnými 
blokmi. Rovnako kvalitné podanie a 

bohaté zápasové skúsenosti mu priniesli množstvo medailových 
umiestnení na celoštátnej úrovni. Bývalý extraligový hráč ŠKST 
Bratislava a tréner reprezentácie kadetov hrával v oddieloch: Drô-
tovňa Hlohovec, Calex Zlaté Moravce, Dukla Týniště nad Orlicí 
(vojenčina), VP Frýdek-Místek, Hutné montáže Ostrava, Strojár 
Malacky, SV Schwechat (Rak.), Wiener Sportklub (Rak.), ŠKST 
Bratislava, MSK Malacky, Gasto Galanta. V posledných rokoch 
pôsobil ako tréner v klube STC ŠKST Bratislava, ako aj hráč 1. 
ligy mužov za klub ŠKST Bratislava.

Ing. Ján Jakub
70 rokov

Jubilant je športovec telom i dušou. 
Blízko má ku všetkým športom, ale v 
jeho živote dominujú najmä dva. Naj-
skôr sa 20 rokov intenzívne venoval 
futbalu a potom presedlal na stolný 
tenis, ktorému je verný dodnes. O 
rozvoj  športu v Bardejove a okolí sa 
pričinil už ako vedúci OÚ ČSZTV a 
záslužnú činnosť zaznamenal pre 
stolný tenis v roku 1986 vytvorením 
sídliskovej TJ Družba Bardejov. Bol 
jej dlhoročným predsedom a mana-
žérom. Z tohto kolektívu vyšli viace-
ré talenty vrátane členov mládežníc-

kych reprezentácií SR. Od roku 1990 viedol školské športové 
stredisko v stolnom tenise pri ZŠ Pod papierňou v Bardejove. 
Pracoval aj vo VV VsSTZ v Košiciach a KSTZ v Prešove, kde za-
stával viacero významných postov vrátane predsedu. V roku 1996 
– 2000 bol aj členom VV SSTZ. Za svoju dlhoročnú prácu v pro-
spech rozvoja športu a najmä stolného tenisu v Bardejove a na 
východnom Slovensku získal množstvo uznaní a ocenení.

Ladislav Mádel
70 rokov

Jubilant bol dlhé roky popredným 
slovenským ligovým hráčom. Vďaka 
svojej razantnej hre a dobrému po-
hybu za stolom pozbieral skalpy 
viacerých známych domácich i za-
hraničných stolných tenistov. Svoju 
vysokú výkonnosť potvrdil aj na vete-
ránskych MS v Lillehammeri, kde v 
najsilnejšej kategórii 40+ vybojoval 
nečakane skvelú bronzovú medai-
lu. Mádel začal so stolným tenisom 
ako 15-ročný v Galante, kde hral II. 
divíziu. Počas vojenskej služby vo 
VTJ Přimda pri Tachove sa výrazne 

technicky zdokonalil a hrával v našich najvyšších súťažiach: dva 
roky v Drôtovni Hlohovec, päť rokov v DAC D. Streda, šesť rokov 
v Štarte VD Prešov a desať rokov v STK Žilina. Potom pôsobil 
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Stolný tenis začala hrať v roku 2018. Do 
telocvične ju priviedli kamarátky, ktoré už 
trénovali v krúžku stolného tenisu pod ve-
dením trénera Ivana Gašparíka st. Zo za-
čiatku zbierala skúsenosti a prvé úspechy 
dosiahla v Oblastnej školskej lige Bošany. 
Zranenie zápästia a covidové opatrenia 
spomalili jej výkonnostné stolnotenisové 
napredovanie.

Úspechy na celoslovenských a medziná-
rodných podujatiach sa dostavili v sezó-
ne 2023/2024, kde získala 3. miesto na 
M-SR ml. žiačok vo štvorhre s Barborou 
Rusňákovou. Na M-SR družstiev mladších 
žiačok bola členkou víťazného tímu ŠKST 
Bošany. Na JOOLA Satellite Tour v Senci 
obsadila 3. miesto vo dvojhre, v Hluku to 
bolo opäť 3. miesto a v súťaži družstiev s 
českými spoluhráčkami dosiahla finále. 
Na SPM mladších žiačok získala 2x druhé 
miesto. Na M-SR si vybojovala 2x bronz v 
mixe a vo štvorhre. Na podujatí ETTU v Sa-
rajeve prispela v súťaži družstiev k 2. prieč-
ke. V školskom športe reprezentovala ZŠ 
Bošany a so svojimi spoluhráčkami obsadi-
la 2x druhé miesto. Na turnaji v Prahe ob-
sadili s Vivien Murkovou v súťaži družstiev 
3. pozíciu. Doterajší najväčší úspech pre 
mladú talentovanú hráčku je titul majsterky 
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Simona Ďurišová
(ročník nar. 2011, ŠKST Bošany)

žiaci a pomoc triednej učiteľky jej pomáha 
naplniť všetky povinnosti. Stolný tenis je 
pre členku kadetskej reprezentácie SR 
všetkým. Chcela by byť úspešná hráčka 
na medzinárodnej úrovni a neskôr tréner-
ka. Vo voľnom čase počúva hudbu, kreslí 
a stará sa o svoje mačiatka, keď je doma.

(ig)

PREDSTAVUJEME STOLNOTENISOVÉ NÁDEJE

Šimon sa dostal k stolnému te-
nisu ako šesťročný v roku 2021, 
keď začal navštevovať tréningy pre 
najmenších dvakrát týždenne v klu-
be STK ZŠ Na bielenisku Pezinok. 
Pochádza zo stolnotenisovej rodi-
ny, v ktorej sa tomuto športu venuje 
jeho otec, strýko aj starý otec, ale 
predovšetkým starší brat Matúš. 
Ten bol pre neho vzorom.

Po pár mesiacoch medzi začiatoč-
níkmi si všimol hlavný tréner Juraj 
Bella jeho zručnosť, cit pre loptič-
ku, pohybové predpoklady a v lete 
2021 sa už naplno začlenil do let-
nej prípravy, kde aj pod dohľadom 
skúsených sparingpartnerov Rená-
ty Lacenovej a Lenky Dzurovej zdo-
konaľoval techniku úderov a pohyb. 
Letná príprava sa odrazila na jeho 
výkonnosti a Šimon sa začal pre-
sadzovať nielen na krajských, ale 
aj na celoslovenských súťažiach.

V súčasnosti už trénuje na dennej 
báze spolu so staršími hráčmi z 
klubu pod vedením trénerov Jura-
ja Bellu, Juraja Mudríka a Adama 

Šimon Košický
(ročník nar. 2015, STK ZŠ Na bielenisku Pezinok)

Brata. Reprezentuje klub v ligo-
vej súťaži dospelých a na bodo-
vacích súťažiach mládeže, kde 
zbiera ďalšie cenné skúsenosti. 
Klub STK ZŠ Na bielenisku mu 
poskytuje nielen nadštandardné 
trénerské zázemie, ale aj materi-
álno-technické vybavenie. Jeho 
hlavnou motiváciou je zdolávať 
všetkých súperov bez rozdielu 
veku a výkonnosti. Od septem-
bra 2024 ho zaradili do výbe-
ru hráčov na reprezentačných 
sústredeniach pod vedením kou-
ča kadetov Slovenska Dalibora 
Jahodu, čo bol aj historický mo-
ment, keďže jeho brat Matúš tiež 
pôsobí v reprezentácii.

Šimon okrem citu pre bielu lop-
tičku má cit aj pre hudbu, ten si 
môžu poslucháči vychutnať na 
jeho koncertných vystúpeniach 
v hre na klavíri. Rád relaxuje pri 
počítačových hrách, behá po 
vonku s kamarátmi alebo sa pre-
háňa na bicykli po pumptracku.

(koš)

Slovenska družstiev mladších žiačok spolu 
s Vivien Murkovou, Dominikou Deviatkovou 
a Barborou Rusňákovou a štvrťfinále na tur-
naj ETTU v Srbsku. 

V súčasnosti trénuje v NSTC v Nitre, na-
vštevuje ZŠ kniežaťa Pribinu v Nitre. Tré-
ningy a škola, nové prostredie, noví spolu-
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Hracie podmienky na stolnotenisových ME boli výborné. Začínalo sa hrať na 10 stoloch 
a záverečné duely mali už iba jeden finálový stôl.

Slovenská výprava bola v Linzi síce počtom malá, ale 
veľmi aktívna. Slovenskou vlajkou, ale aj silnými hla-
sivkami podporovali naši reprezentanti i generálna 
sekretárka SSTZ I. Hatalová svojich spoluhráčov.

Jeden pobytový deň na stolnotenisových ME v Linzi 
nebol vôbec lacný – v jednoposteľovej izbe 310 eur.  
Strava bola síce výborná, ale jedáleň prerobená z te-
lecvične nepostačovala – vždy v nej bola tlačenica...

• text a foto: Zdenko Kríž

Multifunkčná TipsArena Linz bola dejiskom 38. ME v stolnom tenise jednotlivcov. Pripra-
vila pre ich účastníkov dobré podmienky.

Počas tohtoročných ME sa v Linzi uskutočnilo množstvo ne-
formálnych diplomatických rokovaní, najmä pred kongresom 
ETTU. Aktívni boli aj slovenskí delegáti. Na obr. vo VIP sú zľa-
va: J. F.  Kolodzejczyk, nový viceprezident ETTU, P. Sörlingová, 
úradujúca prezidentka ITTF a členka MOV, A. Hamran, predse-
da SSTZ, Z. Kríž, čestný predseda STTZ a čestný člen ITTF, ako 
aj I. Hatalová, generálna sekretárka SSTZ.

Servis Tatiany Kukuľkovej viackrát zaujal divákov. Chvíľami sa zdalo akoby 
sústredene zaklínala malú  loptičku...

Najrázovitejších fanúšikov mali v Linzi domáci repre-
zentanti. Týchto naozaj nemohol nikto prehliadnuť, 
najmä vtedy, ak boli dosť hluční...

Medzi cenné autogramové skalpy patril v Lin-
zi aj podpis T. Kukuľkovej – priamo na ruku...

Na ME bolo množstvo mladých fanú-
šikov, ktorí zbierali podpisy renomova-
ných hráčov. Na autogram od Ľ. Pišteja 
dokonca stáli v rade...


